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محمدجواد آذری جهرمی، وزیر پیشین ارتباطات و عضو شورای راهبردی انتخاب اعضای کابینه دولت چهاردهم، به 

نبرد برخی سیاسیون برای سهم خواهی از دولت واکنش نشان داد.
آذری جهرمی نوشت: »اربعین حسینی نزدیک است

به زودی خیل مشتاقان حضرت اباعبدالله علیه السلام راهی زیارت اربعین شده و این رویداد بزرگ همزمان با استقرار 
دولت جدید خواهد بود. در میانه نبرد پیرمردهای پرحاشیه سیاست برای اخذ سهم از دولت، امیدوارم رئیس جمهور 

منتخب توجه ویژه ای به برنامه ریزی برای خدمت رسانی به این زوار عزیز داشته باشند.«

پشت پرده شعار
 »ظریف گورتو گم کن«

 چه کسانی هستند ؟
ظریف زیر فشارِ سنگین »تندروها« و 

»مجاهدان شنبه«

نگاه یادداشت

چند سالی است که سایه سنگین آشفتگی و نابسامانی بر اقتصاد ایران 
سیطره افکنده و شرایط معیشتی را برای مردم سخت و دشوار تر از 
سال های نه چندان دور نموده ،کجایند سال هایی که تورم یک رقمی 

را تجربه کردیم.
اما بااین اوصاف این مردم در پانزدهم تیرماه و دور دوم انتخابات با 
کور سوی امیدی به دولت چهاردهم، 10 درصد بیشتر از دور اول پای 
صندوق رای آمدند و پزشکیان را رئیس جمهورمنتخب خود کردند،آنهم 
علیرغم اینکه در کشور ما دور دوم انتخابات معمولا کم رونق تر از دور 

اول برگزار شده بود.
حالا این پزشکیان است که می بایست با برگزیدن کارآمد ترین ها و 
تخصص گرایی از قفل چند لایه این نابسامانی رمز گشایی کند و با ایجاد 
حداقل ثبات قیمت ها و پیش بینی شدن اقتصاد اندک آرامشی به سفره 

و معیشت مردم بازگرداند.
هادی حق شناس درگفتگو با خبرگزاری »خبرآنلاین »با اشاره به اینکه 
مردم برای یک زندگی معمولی در اقتصاد پای صحنه آمدند می گوید: 
مردم می خواستند صبح که از خواب بیدار شدند نگران این نباشند که 
ایا امروز دلار و سایر کالاها گران می شود و دارایی شان ارزش خود را 

از دست می دهد یا نه.
این اقتصاددان مهم ترین اولویت اقتصادی دولت چهاردهم را اننتخاب 
ترکیبی در ستاد اقتصادی دولت می داند که رفتار و گفتار آنها موجب 

نگرانی مردم نشود .
مشروح این گفتگو را بخوانید:

بنظر شما چرا علیرغم همه مشکلات اقتصادی که مردم با 
آن دست به گریبان هستند برای انتخاب آقای پزشکیان 
وارد کارزار انتخابات شدند و بخصوص اینکه بین ۸ تیر تا 
۱۵ تیرماه چه اتفاقی افتاد که این حضور فزونی پیدا کرد.

مهمترین نکته ای که رای دهندگان اقای پزشکیان انتظاردارند این است 
که هم در عرصه اقتصاد و هم در عرصه سیاست، دولت به دنبال تنش 
نباشد ،به عبارت دیگر مردم برای یک زندگی معمولی در اقتصاد پای 
صحنه آمدند . مردم می خواستند صبح که از خواب بیدار شدند نگران 
این نباشند که ایا امروز دلار گران می شود و یا مثلا سکه ،مسکن 
،خودرو گران می شوند و ایا بقیه دارایی ها ارزش خود رااز دست می 
دهند یا نه ؟و اینکه آیا دچار تلاطم قیمت ها خواهند شد؟آن چیزی که 
مردم را وادار کرده که در بازار دارایی های مختلف به دنبال پناهگاه پول 
شان باشند این است که اقتصاد ایران پیش بینی پذیر نیست.خیلی کار 
سختی نیست که سه سال گذشته را با سه سال سال ۹2 تا ۹5 مقایسه 
بکنیم.در سال ۹2 و استقرار دولت یازدهم تا سال ۹5 سه سالی بود که 
اقتصاد ایران پیش بینی پذیر شده بود،مردم به دنبال این نبودند که دلار 
یا سکه بخرند و یا دارایی دیگری را بخرند،عکس قضیه اینکه در سه 

سال گذشته اقتصاد ایران پیش بینی پذیر نبود و این نابسامانی رخ داد.
با توجه به این نکته اولویت های اقتصادی دولت چهاردهم 

باید چه چیزهایی باشد؟
انتظاری که می توان از منظر اقتصادی و سیاست های  مهم ترین 
اقتصادی در دولت چهاردهم داشت این است که آقای پزشکیان ترکیبی 
برای ستاد اقصادی خود انتخاب بکند که مردم ازرفتار وکردار و گفتار 
آنها نگران نشوند،بلکه اظهار نظر ها ،عملکردها و سیاست های ستاد 
بشود  ایران  اقتصاد  پذیر شدن  بینی  پیش  به  منجر  دولت  اقتصادی 
،همانطور که در سال ۹2 تا ۹5 داشتیم .البته طبیعی است که ما آن دوره 
را دوره ایده آل نمی دانیم اما یک نمونه است که نشان می دهد می 

توان اقتصاد را پیش بینی پذیر کرد.
علت عمده اینکه سه سال گذشته را با سه سال ۹2 تا ۹۵ 

مقایسه می کنید چیست؟
اینکه در سال ۹2 دولت یازدهم دقیقا در شرایط تحریم استقرار پیدا 
کرد و دولت سیزدهم هم در شرایط تحریم استقرار پیدا کرد و الان 
دولت چهاردهم نیز در شرایط تحریم دارد استقرارپیدا میکند،لذا استقاده 
از تجربه دو دولت گذشته حتما می تواند برای دولت چهاردهم راه گشا 

باشد.
این روزها زمزمه هایی درخصوص خالی کردن آب سدها 
مطرح شده و از سوی دیگر یک سری عزل و نصب ها 
در حیاط خلوت دولت انجام شده است ،نظرتان در این 

دومورد چیست؟
عرف این است که هر کاری که دولت سیزدهم می خواهد انجام بدهد 
باشد  نصب  و  باشد،چه عزل  دولت چهاردهم  منتخب  اطلاع  با  باید 
و چه تصمیم گیری هایی که آثار آن را در دولت چهاردهم خواهیم 
دید،این یک عرف است .البته اینکه انتخابات پانزدهم تیر ماه تمام شده 
و مراسم تنفیذ و تحلیف به شکل غیر طبیعی در حال طول کشیدن 
است بخصوص اینکه طبق قانون اساسی از زمانی که رئیس جمهور به 
هر دلیلی وجود ندارد تا رئیس جمهور بعدی بیاید یک مدت زمان 50 
روز پیش بینی شده طبیعی است که انتظار این است که دولت چهاردهم 
سریع تر استقرار پیدا کند .بنابراین دراین دوره انتقال هر عزل و نصبی و 
یا هر نوع سیاسیتی که اثار بلند مدت دارد نباید انجام بگیرد ولی وقتی 
اصرار بر انجام دارند طبیعی است که کار را برای منتخب ملت در زمان 

استقرار و ادامه کار سخت و پر هزینه خواهد کرد.

این خالی کردن اب سدها چطور ؟
من دیدم که میزان رها سازی آب در 5 سدی که روی کارون زده شده 
به روال عادی و طبیعی نیست ،اینها بعدا شائبه هایی ایجادخواهد کرد 
و اثار منفی و مثبت آن برای این دوره انتقالی ثبت خواهد شد .بنظر می 
رسد که عرفا و عقلا بهتراین باشد که هر کاری که در این دوره انتقال 
انجام می شود که اثار بلند مدت دارد از خالی کردن آب سد گرفته تا عزل 
و نصب ها و خرید خارجی اگر با نظر منتخب دولت چهاردهم هماهنگ 

شود به نفع ملت خواهد بود.
شما در مورد استقرار هرچه زودتر رئیس جمهور در پاستور 
عدم  اقتصادی  لحاظ  به  که  است  این  فرمودید،سوال 
استقرار آقای پزشکیان در دولت روزانه تا چه حد می تواند 

برای کشور هزینه داشته باشد؟
امروزدر دنیا برای روز هم محاسبه می کنند که عدم استقرار یا استقرار 
زیان  تواند  می  چقدر  ها  دولت  امدی  ناکار  یا  وکارآمدی  دولت  یک 
اقتصادی ایجاد کند .چون بازارها آنی واکنش نشان می دهد .بعنوان مثال 
شانزدهم تیرماه بازار بورس ایران در واکنش به انتخاب دکترپزشکیان 
یکپارچه سبز پوش شد که این از اثرات جو روانی است .جو روانی و مثبت 
را نمی شود بدون برنامه تست کرد،اگر دولت هر چه سریع تر همکارانش 
را مشخص بکند آن جو مثبت بازار در مورد بورس و دلار و طلا حفظ 
خواهد شد.من فقط ستاد اقتصادی دولت را ذکر می کنم ،اگر متولیان امر 
در وزارت اقتصاد،سازمان برنامه و بانک مرکزی زودتر مستقر شوند می 
توانند با سیاست های درست از این فرصت کاهش قیمت ها که با یک 
انرژی مثبت و با یک انتخاب مردم شروع شده استفاده کنند تا قیمت ها 
و حباب ها سریع تر کاهش پیدا کند.ولی وقتی طولانی می شود و بازار 
منتظر می ماند طبیعی است که ممکن است متناسب با انتظار بازار رفتار 
نکند.مضاف بر اینکه دو چیز مشخص است ،یکی اینکه اینها که الان 
در راس این دستگاه ها قرار گرفته اند حتما رفتنی هستند و دوم اینکه 
حتما نیروهای جدید خواهند آمد . حالاهر چقدر این فاصله کمتر باشد 

شک ،تردید ،بلاتکلیفی و نا اطمینانی بازار کم خواهد شد.
یکی از مشکلاتی که اقتصاد ایران دارد و هزینه کلانی هم برای ان 
پرداخت کرده شرایط نا اطمینانی و بلاتکلیفی و عدم تصمیم گیری ها 
است ،این عدم تصمیم گیری ها یک بار اجتناب نا پذیر است مثل زمانی 
که رئیس جمهور شهید شد تا رئیس جمهور بعدی انتخاب شد ؛طبیعی 
است که در آن مقطع کاری نمی شد انجام داد ولی وقتی رئیس جمهور 
انتخاب شد و به هر دلیلی مراسم تنفیذ و تحلیف به عقب می افتد این 
مقطع زمانی قابل مدیریت است و یا زمانی که رئیس جمهور تحلیف می 
شود تا کابینه را معرفی کند باز هم آنزمان قابل کم کردن است.یعنی 
یک مقاطعی شما نمی توانید کاری بکنید ولی یک مقاطعی می توانید 
بر این کاهش نا اطمینانی یا شرایط عدم اطمینان زمان را کم بکنید.کم 
کردن این زمان به نفع اقتصاد است ولی وقتی شرایط نا اطمینانی و بلا 
تکلیفی طولانی می شود هزینه های زائد را بر اقتصاد تحمیل کرده ایم.

آقای  پیروزی  بعداز  بورس  چراغ  شدن  سبز  به  شما 
پزشکیان اشاره داشتید،پیش بینی شما از وضعیت ارز ، 

بورس و حتی تورم در دولت آقای پزشکیان چیست؟
انتظار عقلایی این است که با آمدن تیم جدید نرخ تورم با سرعت 
بیشتری کاهش پیدا کند ،انتظار این است که ما یک بار دیگر به تورم 
یک رقمی برگردیم.اگر این انتظار که انتظار عقلایی است و قبلا دو 
دولت قبل آن را تجربه کرده ایم تحقق پیدا بکند طبیعی است که انتظار 
داشته باشیم که دیگر شاهد افزایش جدید قیمت دلار نباشیم،شاهد 
قیمت  جهشی  افزایش  نباشیم،شاهد  خودرو  قیمت  جهشی  افزایش 
گوشت از 100 هزار تومان به ۷00 هزار تومان نباشیم،شاهد افزایش 
جهشی قیمت مسکن نباشیم.یعنی وقتی سیاست پولی درست تنظیم 
شد و تورم یک رقمی شد سایر شاخص ها اصلاح می شود اما آن 
چه که گفتم بخش غیر واقعی اقتصاد است که با یک سیاست گذاری 
درست در بانک مرکزی و وزارت اقتصادو سازمان برنامه با اتخاذ سیاست 
های درست پولی و مالی اتفاق می افتد اما این اتفاق زمانی می تواند 
تثبیت و دائمی بشود که دربخش واقعی هم انتخاب درستی داشه باشیم 
.یعنی در راس وزارت صمت،کشاورزی و کارکه بخش واقعی است و 
بخش تولید کالا و خدمات است در آنجا هم سیاستی بکار گرفته بشود 
که سمت عرضه تقویت بشود .انتظار این است که شاهد افزایش تولید 
مسکن ،پتروشیمی هاو فولاد باشیم و این بخش دوم که بخش واقعی 

یا بخش عرضه اقتصاد است کمک می کند به بخش اول که همان 
سیاست های پولی و مالی است .انتظار این است که به این دو بخش 
یک بخش دیگر هم کمک کند و ان بخش سیاست خارجی یعنی 
کاهش تنش ها و برگشت به روال تجارت عادی با دنیا است.نه تجارت 
دور زدن های تحریم که بسیار هم پر هزینه است ،لذا انتظار این است 
که دولت چهاردهم با یک بسته سیاستی بیاید به سراغ بهبود معیشت 
مردم که بخشی از آن مربوط به بخش واقعی اقتصاداست و بخشی 
مربوط به بخش غیر واقعی اقتصاد است و بخشی هم مربوط به سیاست 
های خارجی است که هر سه اینها اگر درست سیاست گذاری بشود و 
دانایان در راس امور قراربگیرند منجر به بهبود رفاه ملت در کوتاه مدت 

و بلند مدت خواهد شد.
مهم ترین بحران را در کجا می بینید ؟بحرانی که نشان 

دهد اولویت دولت باید چه باشد؟
در این مقطع مهم ترین بحران این است که دولت بتواند بهترین ها را 
انتخاب بکند ،مثل این می ماند که شما برای یک تیم با هزاران توصیه 
وسفارش مواجه هستید و می خواهید مثلا یک تیم برای مسابقه بین 
المللی انتخاب کنید.بزرگترین چالش شما این است که این تیم را درست 

انتخاب کنید.
یعنی شایسته سالاری.

دقیقا.هم شایسته سالاری واژه درستی است و هم اسم دانایان خیلی 
مهم است و علت اینکه این واژه دانایان را بکار می برم این است که 
دیگر ما فرصت سعی و خطا نداریم،فرصت آزمایش کردن طرح های 
گوناگون را نداریم فرصت این را نداریم که شش ماه با یک مدل کشور را 
اداره کنیم و شش ماه با یک مدل دیگر.دانایان قبلا تجربه ودانش کسب 
کرده اند و می آیند که خودشان را فدای مردم کنند و نه اینکه می آیند 
که بفکر تثبیت جایگاه خود یا دوستانشان باشند.اگر دانایان حاکم باشند 
بنظر من چالش مهم دولت همین انتخاب بهترین ها در کابینه است .اگر 
این انتخاب به درستی انجام بگیرد که بنظر من خود این موضوع یک 
چالش جدی است چالش های دیگر در کوتاه مدت و بلند مدت در مسیر 

درست حل قرار خواهد گرفت.
بنظر شما چه بحرانی می تواند دولت چهاردهم را بیشتر از 

هر چیزی اذیت کند؟
بحران حل چالش های خارجی .یعنی بحث« برجام واف ای تی اف 
ی«که مسئله مهم برای دولت است .دولت بتواند این دو مسئله را حل 
بکند بخش زیادی از انرژی دولت ازاد خواهد شد ولی اگر دولت این دو 
موضوع را حل نکند در داخل کشور هر چقدر بر افزایش عرضه تکیه 
کنیم و هرچه محصولات پتیروشیمی تولید بکنیم ولی برای فروش آن 
و انتقال پول به داخل کشور دچار چالش باشیم ،یااینکه برای اینکه از 
چاه های نفت و پتروشیمی ها از تکنولوژی های جدید استفاده کنیم 
وو قتی با تحریم مواجه هستیم ونمی توانیم از تکنولوزی جدید استفاده 
کنیم طبیعی است که عدم حل چالش بیرونی چالش های داخلی را به 

سمت ابر چالش ها و بحران خواهد برد.
ما دچار اصطحلاک تمدنی به لحاظ سرمایه شده ایم ،بخش زیادی از 
سرمایه گزاری هایی که ما در پالایشگاه ها و پتروشیمی ها و صنایع 
فولاد هزینه کرده ایم مستهلک شده اند و نیاز به تکنولوژی روز داریم.

مثال ساده اینکه ما الان در روز 120 میلیون لیتر بنزین و130 میلیون 
لیتر نفت گاز مصرف می کنیم که مجموعا 250 میلیون لیتر است و 
هر سال 10 تا 15 درصد به آن اضافه می شود در حالی که با یک 
انتخاب درست اگر ما خودروهای روز دنیا را وارد بکنیم بجای این که 
برویم همواره پالایشگاه احداث کنیم و اکتشاف نفت بکنیم که تبدیل به 
فرآورده کنیم تا مردم مصرف کنند اتفاق معکوس خواهد افتاد . ما می 
توانیم فراورده را صادر بکنیم ،ما همین چند سال پیش فرآورده صادر می 
کردیم ولی الان داریم فراورده وارد می کنیم.باید با یک انتخاب درست 
این ماشین های فرسوده پر مصرف در بخش بار ، مسافر و هم بخش 
خودروهای شخصی کشور را با یک تصمیم درست جایگزین بکینیم 
دیگر نگران نیستیم در پمپ بنزین ها 30 لیتر بنزین بزنیم یا 40 لیتر . ما 
جزو 5 تا 6 کشور ثروتمند جهان هستیم ولی در جهان مثل فقرا زندگی 
میکنیم .چرا 60 درصد مردم ایران زیر خط فقر هستند در حالی که جزو 
کشور های اول ثروتمند جهان هستیم.چرا چنین شده ؟بخاطر اینکه از 
تکنولوزی های روز جهان دور ماندیم .ما نفت استخراج می کنیم که 

مصرف بکنیم که این راهبرد در مصرف باید تغییر بکند.

چینش اعضای هیات دولت یا اصطلاح ساده تر آن بستن کابینه از بحث های 
داغ این روزهای رسانه ها و سیاسیون است. موضوعی که هر کسی از ظن خود 

افرادی را به عنوان وزیر و معاون رئیس جمهوری معرفی می کند.
محمدجواد ظریف اما در این بین، شاخص ترین چهره ای است که در روزهای 
قبل و بعد از انتخابات ریاست جمهوری در کنار مسعود پزشکیان قرار گرفت؛ 
پیش از انتخابات او سخنرانی های متعددی برای کمپین پزشکیان داشت؛ شانه 
به شانه پزشکیان در همایش ها حضور داشت؛ شاید بتوان گفت مهمترین اقدام 
ظریف در روزهای تبلیغات نامزدها که از صداوسیما پخش می شد، همراهی اش 
با پزشکیان بود؛ در میزگرد سیاست خارجی که از تلویزیون به طور زنده پخش 
شد، 13 دقیقه ی پایانی آن برنامه در اختیار ظریف قرار گرفت؛ ظریف هم در 
آن دقایق، 11 سال حملات و هجمه های صدا و سیما و تندروها را پاسخ داد؛ 
آن نطق 13 دقیقه ای ظریف، اولین موج انتخاباتی را به نفع پزشکیان ایجاد 
کرد. موج های بعدی را هم ظریف ایجاد کرد؛ با سخنرانی هایی که در شهرهای 

مختلف داشت، امواجی را به نفع پزشکیان ایجاد کرد.
همین نقش آفرینی های ظریف بود که طرف بازنده انتخابات را عصبانی کرده 
تا بعد از سخنان ظریف درباره تبعیض مثبت به نفع زنان و اقلیت، نیروهای 
سایبری های خود را در فضای مجازی شارژ و به فضای مجازی گسیل کنند، 

برای فحاشی و توهین و تهمت به او.
مورد دیگر شعارهای هتاکانه عده ای علیه ظریف در نماز جمعه دیروز تهران 
بود. اینها کمی از نشانه های عصبانیت تندروها از ظریف است که این روزها 

دیده می شود.
شاید دلیل دیگر عصبانیت تندروها از ظریف این بود که تصور نمی کردند او 

پاشنه کفش هایش را برکشد و شهر به شهر برای تبلیغ پزشکیان برود.
او در طول انتخابات توانست بخش عمده ای از مرددین که تکلیفشان با رای 
دادن روشن نبود را پشت سر پزشکیان بیاورد؛ او واقعیات مربوط به سال های 
پایانی دولت حسن روحانی را بر سر روایات دستگاه پروپاگاندای اصولگرایان 
آوار کرد و بخش عمده ای از خرجی که برای جا انداختن این روایات شده بود 

را سوزاند.
از فردای انتخابات اما شرایط فرق کرد؛ »مجاهدان شنبه« وارد صحنه شدند. 
آنها میهمانان غریبه ای هستند که پس از پیروزی و رفع خطرات وسط میدان 
قرار گرفتن، وارد اردوگاه فرد پیروز می شوند؛ همان هایی که مجاهدان شنبه نام 
دارند؛ افرادی که پس از پیروزی برای سهم خواهی سر و کله شان پیدا می شود؛ 
آنهایی که برای یافتن یک صندلی در دولت می جنگند؛ در فضای مجازی تولید 
و توزیع محتوا می کنند؛ شایعه درست می کنند؛ دعوا درست می کنند؛ تا بلکه 

بتوانند سهمی از کیک قدرت بیابند.
برای سهم خواهان رئیسی و پزشکیان و روحانی هم فرقی ندارد؛ در هر انتخابات 
به رنگ نامزد پیروز در می آیند تا به هدفشان برسند. این قصه در همین انتخابات 
اخیر هم در حال شکل گیری است؛ کسانی که دیر آمده اند و می خواهند زود 

هم بروند!
برخی از آنها غنیمت را برای خودشان می خواهند؛ برخی برای مهندسی های 
بعد از انتخابات جهت چیدن کابینه؛ برخی هم رویاهای بالاتری دارند؛ برای 

تصاحب آرا و نامزد پیروز.
چینش کابینه مهمترین گامی است که رئیس جمهوری منتخب این روزها با 
آن چالش دارد. او جواد ظریف را مامور روند انتخاب نامزدهای نهایی وزرای 
کابینه خود کرده است؛ همین امر باعث شده تا ظریف از جهت دیگری غیر از 
تندروها تحت فشار قرار گیرد؛ این جهت همان مجاهدان شنبه، غنیمت گیران 

و مهندسان کابینه هستند.
دولت  پیشنهادی  وزرای  نامزدهای  معرفی  راهبری  شورای  رئیس  ظریف 
چهاردهم است؛ این شورا به علاوه ظریف 31 نفر هستند. این شورا وظیفه 
دارد نامزدهای هر وزارتخانه را بررسی کند؛ این نامزدها از سوی کمیته های 
تخصصی که آنها هم از کارشناسان آن حوزه تشکیل می شود، به شورا معرفی 

می شود.
حضور ظریف در این شورا و ایستادگی او برابر برخی فشارها، نشان از آن دارد 
که مجاهدان شنبه فعالند و می خواهند سهمی از کابینه چهاردهم داشته باشند. 
جمله او در رسانه ملی مبنی براینکه »بزرگان و ریش سفیدان احزاب و سیاسیون 

سهم خواهی نکنند« مهر تاییدی برای فعالیت سهم خواهان بود.
با این وجود سخنان عصر دیروز مسعود پزشکیان، رشته های برخی جریانات را 
پنبه خواهد کرد؛ »اینکه برخی فکر کنند به بنده دیکته می کنند اشتباه است، 
بنده شاخص هایی تعیین کردم و طبق آنها تصمیم خواهیم گرفت. وقتی تصمیم 
گرفتیم کاری انجام دهیم باید طبق آن هدف و آن راه حرف بزنیم و رفتار کنیم 
و بطور کلی آن راه را برویم اگر کسی نمی خواهد باید کنار برود من اعتقاد دارم 
باید طبق قانون که میثاق مشترک است رفتار کرد، باهم تصمیم می گیریم که 

اینکار را انجام دهیم و اگر کسی قبول ندارد باید کنار رود.«

در نماز جمعه تهران، عده ای شعار دادند: »ظریف گورتو 
گم کن!« ! اما قصه اصلی این شعار چیست؟!

  قبل از برجام -که هنر ظریف بود- بازار کاسبان 
تحریم سکه بود. مثلًا نفت ایران به جای آن که مانند 
همه صادرکنندگان، به طور معمولی و توسط دولت 
ها صادر شود و پولش به کشور برگردد، به وسیله 
دلالانی انجام می شد که نفت ایران را می گرفتند و 
به قیمت ارزان می فروختند و 2 سود کلان می بردند: 
هم درصدری از تخفیف قیمت مال اینان بود و هم 

درصدی از فرایند بازگشت دلار به ایران.
این موضوع فقط درباره نفت صادق نبود و در هر چیزی 
که فکرش را بکنید، از قطعات هواپیما گرفته تا نهاده 
های دامی و از دارو گرفته تا تجهیزات صنعتی جریان 

داشت.
و  اجداد  که  راهی  ها،  سال  آن  در  تحریم  کاسبان 
نوادگانشان در 1000 سال باید می رفتند تا به این 
ثروت برسند - و نمی رسیدند - را در کمتر از یک دهه 
پیمودند و به مالتی میلیاردرهایی تبدیل شدند که حالا 
می توانستند از پول بادآورده شان، برای اثرگذاری در 

تصمیم سازی ها نیز ببرند. 
عادی  حالت  به  چیز  گرفت، همه  که شکل  برجام 
های  تحریم  تحت  دیگر  که  نفت  وزارت  برگشت؛ 
بین المللی نبود، می توانست خودش به راحتی نفتش 
را مانند همه تاریخ نفت ایران بفروشد و پولش را در 
حساب های خودش دریافت کند. بقیه حوزه ها هم 
همین گونه شده بود. هم دولت و هم بخش خصوصی، 

وارد  تجارت بین المللی شده بودند.
 کاسبان تحریم که می دیدند با یک برجام، تمام کاسه 
و کوزه هایشان شکسته، از همین نقطه شروع کردند 
به جوسازی علیه برجام و طراحش محمدجواد ظریف. 
آنها طبیعتاً نمی توانستند بگویند ظریف و برجام، دکان 
و دستگاه ما را تخته کرده و کاسبی مفت مان را کساد 
کرده اند. بنابراین مجبور بودند پشت شعارهای ارزشی 
پنهان شوند و ظریف را متهم به غربگرایی و برحام را 

عامل نفوذ خارجی معرفی کنند.
آنها که دلواپس کاسبی های میلیارد دلاری خود بودند، 
به دروغ خود را دلواپس ارزش های انقلاب معرفی 
کردند و با همان پول های حاصل از کاسبی تحریم، 
در رسانه ها شروع به جوسازی کردند و در شبکه های 
اجتماعی لشکر سایبری درست کردند که حتی برای 

کامنت گذاری در سایت ها، پول می گرفتند.
اینان حتی در عرصه اقتصادی نیز شروع به سنگ 
اندازی کردند و حتی مدیران شرکت بوئینگ را که قرار 
بود به ایران هواپیمای مسافری بفروشد، تهدید کردند 
که اگر به ایران هواپیما بفروشند در خطر خواهند بود و 

بدین ترتیب مانع از قرارداد شدند.
اگر بخواهیم حجم کارهایی را که آنان برای زمین زدن 
برجام در داخل و خارج انجام دادند تشریح کنیم، قطعاً 

چند جلد کتاب مفصل و تلخ می شود.
برجام که با همکاری مشترک کاسبان داخلی در ایران 
و لابی اسرائیل در آمریکا زمین خورد، دوباره کاسبی 
اینان رونق گرفت و بخور بخورها شروع شد تا این 
ریاست  نشده  بینی  پیش  و  زودهنگام  انتخابات  که 
جمهوری 1403 شکل گرفت و بار دیگر ظریف به 
میدان آمد و در کنار پزشکیان قرار گرفت و در پیروزی 

اش نقش آفرینی کرد.
حضور ظریف که به اذعان دوستان و دشمنان منصف، 
یکی از برترین دیپلمات ها و مذاکره کنندگان بین 
المللی است، ترس را مجدداً به جان کاسبان تحریم 
انداخت: »اگر او بتواند در دولت جدید روابط بین المللی 
ایران را به سمتی ببرد که تحریم ها لغو یا حتی کم 
رنگ بشود چه؟! نه! ما نمی گذاریم و ظریف باید برود 

و گم شود.«
و دوباره همان سناریوی قدیمی در حال تکرار است: » 
باید کاسبی مان را در لوای دین و انقلاب و نمادهایی 
مانند نماز جمعه و... حفظ کنیم. عده ای را با پول می 
خریم - با همان پول یامفت دور زدن تحریم ها - و 
گروه بزرگ تری هم وجود دارند که آنقدر ساده دل و 
احمق اند که اگر لیدرهای ما در وسط جمعیت فریاد 
بزنند ظریف گورتو گم کن، طوطی وار تکرارش کنند.« 
این دسته دوم، همان هایی هستند که نمی فهمند و 
با همین نفهمی شان، پیاده نظام کاسبان تحریم می 
شوند و چقدر رقت انگیزند این بیچارگان که تاریخ 
اسلام هم پر است از امثال شان: فریب خوردگانی که 

آخرتشان را به دنیای دیگران می فروشند!
این اول راه است؛ آنها این بار منتظر نخواهد شد که 
دولت جدید توافقی بین المللی برای لغو یا کاهش 
تحریم ها داشته باشد و سپس دنبال برهم زدنش 
باشند. قصه دهها میلیارد دلار پول یامفتی است که از 
ادامه وضع موجود نصیب اینان می شود. هر کدام از ما، 
حتی از یک چرخ زاپاس خودرویمان نمی گذریم، این 
ها چگونه از پالت پالت دلار که به سادگی نصیب شان 

می شود، بگذرند؟!
پشت صحنه شعار »ظریف برو گم شو« ، ظاهرالصلاح 
هایی هستند که شکم هایشان و حساب های ارزی 
شان از حرام های ناشی از کاسبی تحریم پر شده است 
و اگر سخن از دین و انقلاب و نظام و شهدا و ... می 
گویند، در واقع، از این مفاهیم سپرهایی مردم فریبانه 
برای تجارت پرسود و حرام شان می سازند. آنها می 
دانند که یا باید ظریف برود و گم شود یا خودشان باید 

گورشان را گم کنند و از سر سفره مردم بیرون بروند.
مسأله واقعاً به همین سادگی است و شگفتا که برخی 

هنوز در همین حد هم متوجه نیستند!

سقوط هلیکوپتر رئیسی و ابهامات باقیمانده 2 ماه بعد از حادثه
فقید  رئیس جمهور  حامل  بالگرد  سقوط  سانحه  از  ماه  دو  به  نزدیک 
می گذرد؛ اتفاقی که فضای سیاسی کشور را کاملًا تحت تأثیر قرار داد و 
تغییرات گسترده ای را در پی داشت. روزنامه هم میهن در مطلبی به ابعاد 

این موضوع پرداخته است. در بخشی از این گزارش آمده است:
بالگرد  سانحه  علل  و  ابعاد  بررسی  عالی  هیئت  گزارش  اساس  بر 
رئیس جمهوری بالگرد حادثه دیده نقص مؤثر در وقوع حادثه نداشته است. 
همچنین وقوع انفجار ناشی از خراب کاری در جریان پرواز و لحظات قبل 

از برخورد به دامنه ارتفاعات منتفی است.
گزارش پیاده سازی مکالمات ضبط شده بین خلبانان گروه پروازی حاکی 
از آن است که از آخرین تماس با خلبانان بالگرد سانحه دیده تا زمان وقوع 
حادثه و پاسخ ندادن آن ها تنها6۹ ثانیه طول کشیده و در این مدت هم 

هیچ گونه اعلامی مبنی بر وضعیت اضطراری ضبط نشده است.
از طرف دیگر برخی شایعات که نمی توان مستقلًا تایید یا رد کند حکایت 
از آن دارد که بالگرد رئیس جمهور فاقد اسکورت بوده است. این درحالی 
است که براساس پروتکل های امنیتی مربوطه یکی دو بالگرد اسکورت 

باید بالگرد حامل رئیس جمهوری را همراهی می کردند.
با وجود گذشت دو ماه بعد از وقوع این سانحه برای عالی ترین مقام اجرایی 

کشور، هنوز این پرونده به نتیجه متقن یا قابل انتشاری نرسیده است. 
واضح است که درباره مقامات درجه یک امنیتی همچون رئیس جمهوری 
یا رئیس مجلس باید نکات خاص رعایت شود. نزدیک به دو ماه از سانحه 

سقوط بالگرد حامل رئیس جمهور فقید می گذرد؛ اتفاقی که فضای سیاسی 
کشور را کاملًا تحت تأثیر قرار داد و تغییرات گسترده ای را در پی داشت. 
روزنامه هم میهن در مطلبی به ابعاد این موضوع پرداخته است. در بخشی 

از این گزارش آمده است:
بالگرد  سانحه  علل  و  ابعاد  بررسی  عالی  هیئت  گزارش  اساس  بر 
رئیس جمهوری بالگرد حادثه دیده نقص مؤثر در وقوع حادثه نداشته است. 
همچنین وقوع انفجار ناشی از خراب کاری در جریان پرواز و لحظات قبل 

از برخورد به دامنه ارتفاعات منتفی است.
گزارش پیاده سازی مکالمات ضبط شده بین خلبانان گروه پروازی حاکی 
از آن است که از آخرین تماس با خلبانان بالگرد سانحه دیده تا زمان وقوع 
حادثه و پاسخ ندادن آن ها تنها6۹ ثانیه طول کشیده و در این مدت هم 

هیچ گونه اعلامی مبنی بر وضعیت اضطراری ضبط نشده است.
از طرف دیگر برخی شایعات که نمی توان مستقلًا تایید یا رد کند حکایت 
از آن دارد که بالگرد رئیس جمهور فاقد اسکورت بوده است. این درحالی 
است که براساس پروتکل های امنیتی مربوطه یکی دو بالگرد اسکورت 

باید بالگرد حامل رئیس جمهوری را همراهی می کردند.
با وجود گذشت دو ماه بعد از وقوع این سانحه برای عالی ترین مقام اجرایی 
کشور، هنوز این پرونده به نتیجه متقن یا قابل انتشاری نرسیده است. 
واضح است که درباره مقامات درجه یک امنیتی همچون رئیس جمهوری 

یا رئیس مجلس باید نکات خاص رعایت شود.
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برگزاری آیین نکوداشت هشتادمین زادروز محمود عابدی
آیین نکوداشت هشتادمین زادروز محمود عابدی، استاد زبان و ادبیات فارسی و عضو پیوستۀ فرهنگستان زبان و ادب فارسی، برگزار می شود.

به گزارش ایرنا از روابط عمومی فرهنگستان زبان و ادب فارسی، در هشتادمین زادروز محمود عابدی، استاد پیشکسوت دانشگاه خوارزمی، محقق، مصحّح و عضو پیوستۀ فرهنگستان زبان و ادب فارسی، آیینی با عنوان »مقام محمود« برگزار 
خواهد شد.

بر پایۀ این گزارش، این برنامه ساعت یازده چهارشنبه سوم مردادماه 1403 در تالار دکتر شهیدی فرهنگستان برگزار می شد و طی آن غلامعلی حدادعادل، علی اشرف صادقی و مسعود جعفری جزی دربارۀ خدمات علمی سخنرانی محمود 
عابدی سخنرانی خواهند کرد.

 یکشنبه  31  تیر  1403
 شماره 6804

ادبیات و کتابفرهنگ

کتابخانه ملی امکان ثبت درخواست تمدید عضویت و 
پذیرش اعضای جدید را به صورت الکترونیکی فراهم 
کرده؛ طرحی که مزایا و معایبی را برای متقاضیان داشته 

است.
به گزارش خبرنگار فرهنگی خبرگزاری تسنیم، کتابخانه 
ملی در تازه ترین اقدام خود، خدمات عضویت و تمدید 
عضویت اعضا را به طور کامل به صورت الکترونیکی 
به اعضای این کتابخانه ارائه می دهد. واجدین شرایط 
عضویت جهت عضو شدن، و اعضای کتابخانه ملی جهت 
تمدید عضویت، از این پس می توانند با ورود به سایت 
کتابخانه ملی به نشانی nlai.ir در بخش میزخدمت 

می توانند درخواست خود را ثبت کنند.
اقدام اخیر کتابخانه ملی از چند جهت مورد توجه اعضا 
قرار گرفته است. نخست، کارت الکترونیکیِ دارای کیوآرکد 
است که مراجعه کنندگان می توانند با این کارت، تردد در 
کتابخانه ملی و رزرو کمد وسایل را به راحتی انجام دهند. از 
سوی دیگر، قرار است امکان بازکردن درب کمد رزروشده 
نیز در آینده نزدیک از این طریق فراهم شود. در واقع، اعضا 
تنها با یکبار عضویت الکترونیکی می توانند از تمام امکانات 

کتابخانه ملی به صورت آنلاین و فیزیکی بهره مند شوند.
برخی از اعضای کتابخانه ملی در گفت وکو با تسنیم از 
معایب و مزایای این اقدام کتابخانه گفتند. از نظر آنها، با 
وجود کارت الکترونیکی دارای کیوآرکد، در صورت نبود 
کارت کتابخانه نیز می توان وارد شد و این، کار را برای 
مراجعه کنندگان راحت تر کرده است. از سوی دیگر، در 
طرح جدید لزوم مراجعه حضوری به کتابخانه برداشته شده 
و این امر از جهت صرفه جویی در وقت و هزینه، مورد توجه 

و اقبال کاربران قرار گرفته است.
با این حال برخی از مراجعه کنندگان نسبت به این طرح 
نیز انتقاداتی داشته اند که از آن جمله می توان به زمان بر 
بودن و عدم پاسخگویی سریع اشاره کرد. به گفته یکی از 
مراجعه کنندگان؛ با وجود آنکه تمامی مدارک لازم جهت 
ثبت نام در سامانه بارگذاری شده، پس از گذشت 18 روز 
پاسخ روشنی از سوی کتابخانه دریافت نکرده؛ به همین 

خاطر حضوری مراجعه کرده است.
گفت وگو  در  مراجعه کنندگان  از  دیگر  یکی  همچنین 
با تسنیم از عدم پاسخگویی سامانه در برخی از ساعات 
گفت که این موضوع، کاربر را مجبور می کند تا در ساعات 
مختلف شانس خود را برای ثبت درخواست امتحان کند. 
او همچنین ادامه داد: از دیگر مشکلاتی که بعضی از اعضا 
با آن مواجه بوده اند، عدم تمدید یا عضویت در کتابخانه 
بود؛ با وجود آنکه تمامی مدارک را بارگذاری کرده و طبق 

شیوه نامه جدید، از این حق برخوردار بوده اند.

دبیر نهمین جام قهرمانان بازی های ویدیویی ایران ضمن ارائه توضیحاتی درباره 
برگزاری این جام در سال جاری، تاکید کرد: می خواهیم ظرفیت بازی های ویدیویی را 
در این جام به مردم و به شکل ویژه تر به مسئولین نشان دهیم و امیدواریم با تعداد نفرات 

بالایی که در این بازی ها شرکت می کنند، تلنگر لازم به این افراد زده شود.
رضا احمدی در گفت وگو با ایسنا، درباره تاریخچه برگزاری جام قهرمانان بازی های 
ویدیویی ایران، گفت: سال 13۹2 اولین دوره از این جام برگزار شد. شش دوره اول جام 
قهرمانان به صورت متمرکز در تهران برگزار می شد ولی با توجه به بروز بیماری کرونا 
در سال 13۹8، به مدت 3 سال در برگزاری جام وقفه ایجاد شد تا اینکه مجددا از سال 

1401 با رویکردی جدید جام قهرمانان را آغاز کردیم.
وی افزود: مهم ترین تاکید و رویکرد ما تمرکز زدایی برگزاری جام از تهران بود به 
همین دلیل از سال 1401 با 8 استان وارد مذاکره شدیم تا بتوانیم مسابقات را به صورت 
آزمایشی در این استان ها اجرایی کنیم که در نهایت موفق به اجرای مسابقات در 6 
استان شدیم که تجربه خوبی بود. بر همین اساس در سال 1402 توانستیم علاوه بر 
افزایش تعداد استان های شرکت کننده به 14 استان، رویکرد جدید دیگری هم داشته 
باشیم که باعث توجه بیشتر به بازی های ایرانی شد و 15 عنوان بازی ایرانی که امکان 
برگزاری مسابقه روی آنها وجود داشت را به جام هشتم اضافه کردیم تا به صورت 
آنلاین روی آنها مسابقه دهند. در همین دوره از مسابقات جام قهرمانان بود که یک 

عنوان بازی به نام »فیفا 24« را در مراکز استان ها به صورت حضوری برگزار کردیم.
سرپرست مدیریت بهبود کسب و کار بنیاد ملی بازی های رایانه ای درباره جزئیات 
برگزاری نهمین جام قهرمانان بازی های ویدیویی ایران، توضیح داد: سعی کردیم تا با 
برنامه ریزی دقیق تر تمامی استان های کشور را درگیر این مسابقات کنیم. از اردیبهشت ماه 
فرایند اجرایی را آغاز کردیم و 5 گروه از بنیاد بازی های رایانه ای به استان ها سفر کردند 
و جلسات مختلفی با اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان ها و نهادهای مرتبط در 
هر استان مانند شهرداری، آموزش و پرورش، کانون های فرهنگی و هنری مساجد و... 
برگزار کردند و شرایط نهمین جام برای آنها تشریح شد.احمدی ادامه داد: امسال علاوه 
بر اینکه سعی کردیم تمام ایران درگیر نهمین جام قهرمانان بازی های ویدیویی شوند، در 
عین حال تعداد بازی های حضوری و آنلاینی که قرار است برگزار کنیم را افزایش دادیم. 
در بخش حضوری علاوه بر بازی »فیفا 24« بازی ایرانی »کوییز« را هم اضافه کرده ایم 
که تمام خانواده بتوانند در این بازی ها شرکت کنند و به رقابت بپردازند. در بخش 
بازی های آنلاین نیز امسال 20 عنوان بازی از جمله ماشین اسپرت3، آوردگاه، آمیرزا، 
کوییز، بزن بهادر، عملیات انهدام، جنگ، یکه تاز فوتبال، فوتبال استارت و... .قرار است 
در جام باشند.وی با اشاره به اینکه قرار است در نهمین دوره جام قهرمانان بازی های 
ویدیویی نگاه ویژه ای به موضوع محتوا وجود داشته باشد، اظهار کرد: بازی هایی که 
برای این دوره انتخاب کردیم، بازی های با کیفیت ایرانی هستند. علاوه بر آن پررنگ 
کردن نقش آموزشی و فرهنگی بازی های موبایلی ایرانی در بین خانواده ها هم یکی 
از مهم ترین رویکردهای ما بوده است. از طرفی بحث حمایت از بازی سازان ایرانی از 
طریق جذب کاربر را هم دنبال کرده و می خواهیم ظرفیت بازی های ویدیویی را در 
این جام به مردم و به شکل ویژه تر به مسئولین نشان دهیم. امیدواریم با تعداد نفرات 
بالایی که در این بازی ها شرکت می کنند، تلنگر لازم به این افراد زده شود.دبیر نهمین 
جام قهرمانان بازی های ویدیویی ایران، گفت: امسال شعار فرهنگی »نشاط خانوادگی 
با بازی ایرانی« را برای نهمین جام قهرمانان بازی های ویدیویی ایران در نظر گرفته و 
سعی داریم در مسابقات حضوری اتفاقات خوبی را رقم بزنیم که خانواده در محیطی شاد 
با یکدیگر به رقابت بپردازند.وی درباره زمان برگزاری مسابقات بیان کرد: زمان ثبت نام 
مسابقه از 1۹ خردادم ماه آغاز شده است و تا سوم مرداد ماه ادامه دارد. با تولیدکنندگان 
بازی های ایرانی که قرار است، مسابقه با آنها برگزار شود هم به نوعی صحبت کردیم 
که برای سه ماه تابستان مسابقات آنلاین بازی های موبایلی را داشته باشیم. مسابقات 
حضوری استانی از 14 تا 28 مرداد در تمامی استان ها برگزار می شود. درواقع هر استان 
سه روز از این بازه زمانی را به ما اعلام می کند و در پایان این سه روز، اختتامیه برگزار 
می کند و ما به نفرات برتر در هر دو بخش جایزه اهدا می کنیم. در هر استان 4 جایزه 
اهدا می شود؛ به این صورت که 3 جایزه به نفرات برتر بازی »فیفا 24« و یک جایزه به 

نفر برتر بازی »کوییز« که یعنی در کل 132 جایزه در استان ها اهدا می شود.

آنلاین شدن خدمات کتابخانه 
ملی؛ اعضا چه می گویند؟

جزئیات نهمین دوره جام قهرمانان 
بازی های ویدیویی

نگاهی به چهار اثر جدید پدر موسیقی مدرن ایران
شکل  به  که  است  آهنگسازی  نخستین  مشایخی  علیرضا 
نخستین  و  است  ایران  موسیقی  در  نوگرایی  پیام آور  گسترده ای، 
کرده  تصنیف  الکترونیک  موسیقی  که  است  ایرانی  آهنگساز 
است. آثار او بیش از 60 سال است که در داخل و خارج از ایران 
هنرمند  این  از  جدید  مجموعه  چهار  تازگی  به  و  می شوند  اجرا 

روانه بازار موسیقی شده است.
موسیقی  پایه گذار  را  مشایخی  علیرضا  برخی  ایسنا،  گزارش  به 
ایرانی  مدرنیست  آهنگ سازان  نخستین  از  و  ایران  در  مدرن 
می دانند و حالا در این مطلب نگاهی به چهار اثر تازه منتشرشده 

از او می پردازیم.
تهران ـ برلین

اوکراین،  ملی  کوارتت  برلین،  یونایتد  آنسامبل  توسط  اثر  این 
و  قراچه داغی  صنم  ویلنسل  نوازندگی  با  و  متاایکس  آنسامبل 

نوازندگی ویلن علی رییس فرشید اجرا شده است.
برای   201۹ برلین  »تهران-  قطعه های  شامل  یک  فشرده  لوح 
ارکستر مجلسی، اپوس 2۹1«، »کوراتت زهی شماره یک، اپوس 
21«، »کوراتت زهی شماره 2، اپوس 38«، »کوراتت زهی شماره 
 ،»224 اپوس  قانون،  و  سنتور  برای  »مهسا   ،»1۷6 اپوس   ،4
»سونات شماره 2 برای ویلنسل، اپوس 6« و لوح فشرده 2 شامل 
»به   ،»1۷۷ اپوس  کامپیوتر،  و  آنسامبل  برای   ،200۷ »بداهه 
برای   ،2 شماره  »دشتی  الکترونیک«،   /  ۹2 اپوس  شرق،  طرف 
الکرونیکا  »سوناتا  الکترونیک«،   /  8۷ اپوس  کامپیوتر،  و  ویلن 
شماره یک، برای ویلنسل و کامپیوتر، اپوس 1۷8، شماره یک« 
و »اصوات خوشحال الکترونیک، اپوس 81 / الکترونیک« است.

تفکر  آمده است: »مسئله »عبور« همواره در  اثر  این  در توضیح 
و موسیقی مشایخی نقش خاصی داشته است. 

او  نهم  سمفونی  غرب  ـ  شرق  اصلی،  موضوع  به  که  آنجا  تا 
و  اثر  این  در  مشایخی  می شود.  بدل  من«  »دنیای  عنوان  با 
مبدأ  به  مستقیمی  اشاره  برلین،   201۹« همچون  دیگری  آثار 

و مقصد دارد. 
در قطعه »تهران ـ ۹2، اپوس به طرف شرق و 45 اپوس اروپایی 
عرصه  نمادین  طور  به  او  علاقه  مورد  شهر  دو  می شوند.  واقع 

گفت وگوی ایرانی ـ آتماتیک در اختیار داریم. 
و  اروپایی  تنالیته  ایرانی،  مدالیته  از  بافتی  اثر،  این  در  اینجا  در 
در  »تعزیه«  نوای  یادآور  ترومپت  نقش  ـ  تماتیک  عبارت هایی 
کوچه های تهران است که آهنگساز از دوران کودکی خود به یاد 
دارد. 201۹ برلین« و به سفارش آنسامبل یونایتد برلین در سال 
این اثر در چارچوب »فستیوال مسافران تهران ـ میلادی نوشته 

و در همان سال توسط این آنسامبل ضبط شده است.«
»شهرزاد«

با   15 اپوس  پیانو،  برای  فصل   ۹ در  قصه ای  »شهرزاد«  آلبوم 
حاشیه   »در  قطعه   ۹ شامل  قوام صدری  فریماه  پیانو  نوازندگی 
»آنسوی  »خشم«،  »زندانی«،  »شکست«،  »نبرد«،  کویر«، 

ابرها«، »فرار«، »سراب« و »انتظار« است.
است  پاسخی  از  است: »شهرزاد بخشی  آمده  اثر  این  توضیح  در 
به پرسشی که همواره برای مشایخی مطرح بوده است. او از خود 
گرفتار  ایران  موسیقی  جامعه  اگر  می شد  چه  شهرزاد  می پرسد، 
به  حتی  که  غفلتی  آنچنان  نمی شد؟  چندصدساله  خواب  یک 

درستی نمی دانیم چه مدت گرفتار آن بوده ایم.
برای  پنج گانه ای  مجموعه  به  که  فرضی  سفر  یک  در  مشایخی 
106 موسیقی  انبساط، »نامه ها«  و  انجامید، ظرفیت تکامل  پیانو 

ایران را ملموس کرد. 
اپوس  کوتاه«  »داستان های  از:  است  عبارت  پنج گانه  مجموعه 
»در   ،111 اپوس  دو«  و  یک  شماره های  »کریستال   ،113
و   115. اپوس   110 اپوس  رفته«  دست  از  زمان  جستجوی 
مشایخی  تخیل  زاده  که  »شهرزاد«  داستان  اپوس  »شهرزاد« 
فلسفی  اندیشه های  بیان  و  برای جستجو  بهانه ای می شود  است، 
او. این ماجرا در مورد شهرزاد قصه گو نیست، بلکه تحلیلی است 
تئوری  به شهرزاد قصه گو می شود.  انسانی شبیه  اینکه چگونه  از 
او  این قطعه قرار می گیرد.  چندصدایی مشایخی اساس پی ریزی 
با  از یک ترانه ساده و زیبای کردی آغاز می کند و  را  سفر خود 
ایرانی در گستره گام تعدیل شده، به  از موسیقی کلاسیک  عبور 

می رسد.« آتنالیته  آستانه 
»نقره سیاه«

و  گریزانتی  ماری ترِز  وولنسل  نوازندگی  با  سیاه«  »نقره  آلبوم 
سیاه  »نقره  قطعه   12 شامل  ویتانتونیو  مارک  پیانو  نوازندگی 
یک  شماره  »سونات   ،»305 اپوس  ویلن،  چهار  برای  کوارتت 
برای   2 شماره  »سونات   ،»44 اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای 
 2 اول«، »سونات شماره  116، موومان  اپوس  پیانو،  و  ویولنسل 
برای ویلنسل و پیانو، اپوس 116، موومان دوم«، »سونات شماره 

»سونات  سوم«،  موومان   ،116 اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای   2
3 برای ویلنسل و پیانو، اپوس 1۷2«، »سونات شماره 4  شماره 
برای ویلنسل و پیانو، اپوس 180، موومان اول«، »سونات شماره 
»سونات  دوم«،  موومان   ،180 اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای   4
سوم«،  موومان   ،180 اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای   4 شماره 
موومان   ،236 اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای   5 شماره  »سونات 
 ،236 اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای   5 شماره  »سونات  اول«، 
اپوس  پیانو،  و  ویلنسل  برای   5 موومان دوم« و »سونات شماره 

236، موومان سوم« است.
»سالومه«

اوکراین،  ملی  سمفونیک  ارکستر  اجرای  با  »سالومه«  آلبوم 
نوازندگی کلارینت  با  ارکستر مجلسی شرق  نو،  ارکستر موسیقی 
نوازندگی  فریوسفی،  پانیذ  ویلن  نوازندگی  نابی توویچ،  یوری 
صنم  ویلنسل  نوازندگی  فریدریش،  بورکهارت  ساکسفون 
قراچه داغی و نوازندگی پیانو آیدا سیغاریان شامل دو لوح فشرده 

است.
اپوس  ارکستر،  برای  »سالومه  قطعه های  شامل  یک  فشرده  لوح 
»موزار   ،»86 اپوس  ارکستر،  و  برای کلارینت  230«، »کنسرتو 
یک  شماره  »کنسرتو   ،»86 اپوس  ارکستر،  برای  من  مالر  من، 
برای ویلن و ارکستر، اپوس ۹6، موومان اول«، »کنسرتو شماره 
»کنسرتو  دوم«،  موومان   ،۹6 اپوس  ارکستر،  و  ویلن  برای  یک 
و  سوم«  موومان   ،۹6 اپوس  ارکستر،  و  ویلن  برای  یک  شماره 
اپوس  ارکستر،  برای ساکسفون و  2 شامل »کنسرتو  لوح فشرده 
 ،»16۹ اپوس  ارکستر،  و  ویلنسل  برای  سفید  »کاکتوس   ،»183
پیانو، ارکستر زهی و سازهای کوبه ای،  2 برای  »کنسرتو شماره 
 »1۹1 اپوس  کوبه ای،  سازهای  برای  »ساترن  و   »205 اپوس 

است.
در توضیح این اثر آمده است: »شخصیت »سالومه« الهام بخش 
آن  از  است.  بوده  تاریخ  طول  در  متعددی  هنری  آثار  پیدایش 
میان می توان به نوشته اسکار وایلد و موسیقی ریچارد اشتراوس 
توصیفی  موسیقی  به  اعتقادی  مشایخی  که  هرچند  کرد.  اشاره 

ندارد اما در عین حال منکر »تداعی معانی« نمی شود. 
به  نفرت،  از عشق و  اثر می گوید: »کریستالی  این  او در توضیح 
عنوان یک تصویر در ذهن من نیست، اما درهم تنیدگی این دو 
ـ در حدی که سالومه، می تواند در محیط موسیقی من خانه کند. 
در این اثر ماجرای سالومه را نمی یابید اما شاید گرفتارش بود ـ 
سازهای  ترکیب  به  مشایخی  کنید. علاقه  لمس  را  کریستال  آن 
نه  برای   2015 مدال  نام  با  قطعه ای  در  بار  نخستین  رنگ،  هم 
منعکس شد. رضایت   242 اپوس  کوبه ای،  و سازهای  کنتراباس 
2022 میلادی  باعث شد که در سال  اثر  این  نتیجه  از  او  خاطر 

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان لاهیجان

مورخه  بشماره  14036031800500۷841و 14036031800500۷840  آراي    برابر 
1403/4/3   هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  لاهیجان ،  تصرفات   مالکانه   وبلامعارض 
متقاضیان  یعقوب  شریف  نیاي  کماچالي  فرزند  لسان   به ش ش 46  وکد ملي 
2۷3۹۹0465۷    صادره  از آستانه اشرفیه  ومنصور  شریف  نیاي  کماچالي  فرزند  لسان  
به ش ش  1۹81  و کد ملي  2۷3856۷۹۹1  صادره از  آستانه   اشرفیه)مشاعا  بالسویه 
(   - نسبت به  ششدانگ  یکقطعه زمین  با بناي احداثي ) مرغداري ( به مساحت  18۹0  
مترمربع  به شماره  پلاک  فرعي  44   مفروزي  و مجزي  شده  از پلاک  41   فرعي از  
اصلي 68    واقع در  قریه    بیجاربنه  کیسم  لاهیجان   بخش  14 گیلان   به نشاني 
:  لاهیجان -    کیسم  بالا  بیربنه  لاهیجان  از  مورد  مالکیت  حسن چالاک  محرز 
گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي 
شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته 
باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این 
اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  
خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  

و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/31
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/14

شهریار سلیمي  بازنشین- رییس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان لاهیجان
م- الف:86۷/1

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن
برابر راي شماره 140360318003001۷08 و 140360318003001۷0۷  - 1403/2/1۷   
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضیان 1- زینب گنج 
نمای  فرزند  محمود  به شماره ملی  266۹3۹2301   2-  شهره  موسی زاده  بوئینی  
فرزند  اله بخش  به شماره ملی  00۷505۹568  مشاعا  وبالسویه  نسبت به ششدانگ 
یک   قطعه  زمین مشتمل  بر خانه ومحوطه  به  مساحت   2۷2/15    مترمربع      به 
شماره پلاک 1351  فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  34  فرعی  از  ۹  اصلي 

واقع در    شهر بجار   بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق 

مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/31
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/14

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده

م- الف :۷54 
***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 140360318003003420 - 1403/3/24   هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    
تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي رباب عاشوری شنبه بازاری  فرزند صفر  در  
ششدانگ  یک  باب مغازه به  مساحت   38/06    مترمربع      به شماره پلاک 138  
فرعي مفروز و مجزي شده  از سنگ  اصلی  28   واقع در    قریه للکام بخش  24 گیلان 

محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق 

مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/31
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/14

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۷51  

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و 

اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره 140360318011005514  مورخ 1403/3/20 هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  
حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / خانم   
آمنه تطفی  مقدم   فرزند  یحیی    به شماره شناسنامه  136۹  صادره از  صومعه سرا  
در  ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  یکباب خانه   بمساحت    633/65   مترمربع  
پلاک 411   فرعي  از 8۹  اصلي  مفروز و مجزی  شده  از پلاک 21  واقع در  قریه  
تطف     بخش 22  گیلان  خریداري    از نسق   حاجی نصرت و میرزا  یونس  و حاجی  
انام   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  
روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح 
مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  
خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  
اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف : ۹10/63۷
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140360318011005۷55  مورخ 1403/3/21 هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  
حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / خانم    
موسسه  فرهنگی  آموزشی  غیر دولتی  دکتر  حسابی  به شناسه ملی   1400502۹5۷6   
در  ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  یکباب  مدرسه  غیر انتفاعی    بمساحت    
1۷4۷/01   مترمربع  پلاک 1135۹   فرعي  از 42  اصلي  مفروز و مجزی  شده  از 
پلاک 538  واقع در  قریه   عربان     بخش 22  گیلان  خریداري    از نسق   مالکیت  
بانو  مریم  صومعه سرائی   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به 
مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي 
است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   

مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف : ۹10/641
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140360318011005۷51  مورخ 1403/3/21 هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد 
ثبتي  حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  
/ خانم    سعید بابازاده  بهمبری  فرزند  فرامرز  به شماره شناسنامه  1 صادره ازصومعه 
سرا    در  ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  یکباب  خانه و محوطه    بمساحت    
3۷۷2/1   مترمربع  پلاک 111   فرعي  از 26  اصلي  مفروز و مجزی  شده  از پلاک 
21  واقع در  قریه   ویشگاه بهمبر     بخش 25  گیلان  خریداري    از نسق    احمد 
نظری  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  
روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح 
مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  
خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  
اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف : ۹10/64۷
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 14036031801100۷653  مورخ 1403/4/10 هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  
حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / خانم    
مظاهر بالاپور  بهمبری  فرزند  امان اله  به شماره شناسنامه  1803 صادره ازصومعه سرا    
در  ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  اعیان احداثی    بمساحت    8۷۷/58   مترمربع  
پلاک 24۹   فرعي  از 25  اصلي  مفروز و مجزی  شده  از پلاک ۹۹  واقع در  قریه   
بهمبر     بخش 25  گیلان  خریداري    از نسق    امان اله بالاپور بهمبری  محرز گردیده 
است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   
چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته 
باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم 
و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را 
به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  

و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف 642 /۹10
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140360318006001۹82 مورخ 1403/3/23   هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد 
ثبتي  حوزه ثبت  ملک  آستانه  ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي    سجاد 
معیری فر   فرزند    حسین به شماره شناسنامه  1446     صادره  از   رشت       بصورت 
ششدانگ  یک باب خانه و محوطه  بمساحت    210  مترمربع  پلاک 2406    فرعي  از 
10۹ اصلي  مفروز و مجزی  شده  ازپلاک  1و13 فرعی  از 10۹  اصلی  واقع در  آستانه  
اشرفیه  روستای   لسکو کلایه  لب  دریا  کوچه  شالیزار  بخش 14 گیلان  خریداري    
از  نسق  رضا کشاورز  بابایی   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به 
مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي 
است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   

مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک -یداله قاسم زاده لالمی

م- الف : ۹61/1

نوبت  سومنقل و انتقال لنج باری به شماره ثبت 10895 بندرعباس

با شناسه سند 140311452260000006 دفتر اسناد رسمي 37  به استناد رونوشت سند شماره 38917 مورخ 1403/03/09  
بندرلنگه آقای علي بغلي فرزند محمد تمامی شش دانگ سهام خود در مالکیت لنج باري به شماره ثبت 10895 - بندرعباس را به خانم آمنه 

حاجیان فرزند حسن انتقال قطعي داده است.
مراتب به استناد ماده 25 قانون دریایی ایران آگهی می گردد.

شناسه آگهی : 1749914



 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گیلان بیان کرد: بنای واجد ارزش مدیری لنگرود واقع در شرق استان باید عین به عین بازسازی شود.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا، ولی جهانی مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گیلان در پی انتشار فیلمی در 
فضای مجازی مبنی بر تخریب ساختمان یادشده بعداز ظهر امروز )جمعه( در گفت و گو با ایرنا توضیح داد: یگان حفاظت میراث فرهنگی پس از اطلاع از اقدام به تخریب ساختمان واجد ارزش تاریخی مدیری توسط مالک از ادامه عملیات جلوگیری کرد.وی ادامه داد: این یگان برای اطمینان از روند 
مذکور وعدم آغاز عملیات تخریب، با درخواست معاونت میراث فرهنگی، واحد حقوقی این اداره کل نسبت به اخذ دستور دادستان شهرستان مبنی بر توقف عملیات، اهتمام لازم را بعمل آورد.وی تاکید کرد: پیگیری موضوع این پرونده تا حصول نتیجه لازم در دستور کار اداره کل قرار دارد.مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گیلان اظهار کرد: بدیهی است مطابق با ضوابط و مقررات باید وضعیت ساختمان به شکل قبل برگشته و عین به عین بازآفرینی شود.جهانی افزود: همچنین پیرو استعلام صدور پروانه ساختمانی برای ملک موردنظر از سوی شهرداری در اسفندماه سال 
1402 در پاسخ به صراحت عنوان شده است که ساختمان در جرگه بناهای واجد ارزش بوده، بنابراین هرگونه تخریب ساختمان ممنوع است و حفظ بنا با تثبیت وضعیت موجود اجتناب ناپذیر است.وی گفت: ساختمان واجد ارزش مدیری لنگرود دارای بیش از یکصد سال قدمت است اما در فهرست 

ملی آثار تاریخی به ثبت نرسیده است.
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مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گیلان؛بنای واجد ارزش مدیری لنگرود باید عین به عین بازسازی شود!4

خبر

امام جمعه تالش با اشاره به مشکلات مردم 
در حوزه منابع طبیعی و ییلاقات اظهار کرد: با 
وجود اینکه مردم حدود 46 سال هست که شاه 
را بیرون کرده اند اما هنوز به نقشه های هوایی 
آن زمان و برخی قوانین ناقص آن زمان ملتزم 

هستیم و قوانین را به روز نکرده ایم.
دیارمیرزا،  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 

حجت الاسلام والمسلمین نورزاد امام جمعه شهرستان تالش با تاکید بر اینکه گره پیش 
آمده در مسیر حلّ مشکل  گازرسانی روستای مریان که در سایه عدم هماهنگی نهادهای 
دولتی رخ داده باید باز شود، اظهار کرد: یک روستایی که بسیاری از خانه های ساکنین، 
سند دار هست و مستثنیات دارد و قباله دارد و تعارض مالکین ندارد و حتّی طرح هادی آن 
روستا هم پس از حدود شش سال پیگیری مسئولین شهرستان، توسّط اداره کل میراث 
فرهنگی و اداره کل منابع طبیعی تأیید و مصوّب هم شده است، امّا در کمال ناباوری و 
عدم هماهنگی بین دستگاهی نمی توانند از نعمت گاز برخوردار گردند، در حالی که لوله 

های گاز از این روستا عبور می کند و به روستاهای بالادستی هم می رسد؟!
امام جمعه تالش گفت:  اداره میراث فرهنگی استان دغدغه تخصیص اعتبار شهرستانی 
برای کاوش توسّط متخصّصان مربوطه را داشتند که این انتظار هم توسّط فرماندار محترم 

تالش در کمیته گازرسانی تصویب و تعهّد هم شده است.
نورزاد در ادامه افرود:  انتظار داریم از مدیران محترم کل استان تا این مشکل را حل 
کنند، مردم به کمترینها قانع هستند، مردم را ناامید نکنید، مردم را دلسرد نکنید، ناظران 
تخصّصی خودتان را بیارید در کنار گازرسانها تا اطمینان برای شما هم جلب شده باشد و 
اما این مشکل اهالی ولایتمدار منطقه را که در همه صحنه های انقلاب حضور فعّال دارند 

و سه شهید معظّم نیز ارزانی این نظام کرده اند را حل کنید.
امام جمعه تالش با اشاره به مشکلات مردم در حوزه منابع طبیعی و ییلاقات اظهار کرد: با 
وجود اینکه مردم حدود 46 سال هست که شاه را بیرون کرده اند اما هنوز به نقشه های 
هوایی آن زمان و برخی قوانین ناقص آن زمان ملتزم هستیم و قوانین را به روز نکرده ایم.

نورزاد خاطرنشان کرد: اهالی و بومیان و مردم تالش که صدها سال و پدربابایی در مناطق 
خودشان اصالت دارند، اسیر ادارات برای اخذ یک پروانه هستند؛ باید با نهایی کردن بحث 
طرح هادی در مناطق ییلاقی و اتمام حدنگاری مناطق و جدا کردن مرتع از محوّطه یک 

بار برای همیشه این معضل بزرگ مردم را حل کنیم.

و  جدید  دولت  گفت:  رشت  جمعه  امام 
قیمتها  و  بازار  ثبات  برای  منتخب مردم 
بازار  ثباتی  بی  و  تورم  زیرا  کند  تلاش 
نیست.به  اقتصاد  و  دولت  ملت،  نفع  به 
گزارش ایرنا، آیت الله رسول فلاحتی در 
رشت  جمعه  نماز  هفته  این  خطبه های 
اظهار کرد: بی ثباتی بازار و تورم مشکلات 

زیادی در جامعه ایجاد کرده و می کند. اینک انتظار است که دولت جدید تلاش لازم را 
برای مهار تورم و افرایش بی رویه قیمتها انجام دهد.

نماینده ولی فقیه در گیلان با اشاره به برنامه های توسعه ای کشور افزود: از سال 68 
برنامه های توسعه ای در قالب سند چشم انداز در کشور آغاز شده و هم اینک نیز طرح 
توسعه هفتم را پیش رو داریم.وی با بیان اینکه در تمام دولتها نیز حداکثر شاهد رشد 
اقتصادی لازم و پیش بینی شده در این برنامه ها نبوده ایم، ادامه داد: با توجه به اینکه 
دولتها نتوانستند بیش از این موفقیت داشته باشند، این امر مورد گلایه مقام معظم رهبری 
و سایر کارشناسان و متخصصان اقتصادی بوده است.وی عنوان کرد: اما اگر آیت الله 
رئیسی شهید نمی شد به احتمال زیاد دولت سیزدهم می توانست به رشد پیش بینی شده 
هشت درصدی دست یابد و در این زمینه بالاتر از همه دولت ها قرار گیرد.امام جمعه رشت 
اضافه کرد: هم اینک نیز شاهدیم که رهبر معظم انقلاب برای تحقق رشد هشت درصدی 
اقتصاد کشور، روسای قوای قضائیه و مقننه و ستاد مشترک نیروهای مسلح را وارد عرصه 
کردند تا همه با کمک هم بتوانند عقب ماندگی ها را جبران کرده و شاهد توسعه در همه 
بخشهای اقتصادی، فرهنگی، زیربنایی، قضایی، دفاعی و سایر موارد در کشور باشیم.آیت 
الله فلاحتی در ادامه خطبه های این هفته نماز جمعه رشت به ترور ترامپ نیز اشاره و بیان 
کرد: حدود 2 قرن است که شاهد ترور روسای جمهور آمریکا هستیم که تاکنون 10 رییس 
جمهور ترور شدند و از این تعداد چهار نفر کشته شدند.امام جمعه رشت خاطرنشان کرد: 
چند روز گذشته نیز شاهد ترور ترامپ بودیم که یکی از فرضیه های این ترور آن است که 
با توجه به اینکه ترامپ از سوی دادگاه در فشار است برای برون رفت از این فشار، این 
نمایش را به راه انداخته و فرضیه دیگر این است که به دلیل اینکه مردم آمریکا رغبتی 
برای شرکت در انتخابات ندارند، این ترور را برنامه ریزی کردند تا حرکتی را برای حضور 
مردم در انتخابات رقم زنند.وی افزود: یکی دیگر از فرضیه ها این است که ترامپ برای 
افزایش محبوبیت خود این کار را انجام داده و نظریه دیگر این است که این ترور سرپوشی 
برای جنایتهای رژیم صهیونیستی است تا حواس همه به این ترور باشد و رژیم جنایتکار 
صهیونیستی به نسل کشی و جنایات هولناک خود ادامه دهد.نماینده ولی فقیه در گیلان 
اظهار کرد: اما آخرین گزینه ا ی که طرح شده، دست داشتن ایران در این ترور است و 
عنوان می کنند که جمهوری اسلامی ایران برای انتقام شهادت حاج قاسم سلیمانی این 
کار را انجام داده که این فرضیه کاملا باطل است زیرا ایران در زمان معلوم انتقام شهادت 
سردار حاج قاسم سلیمانی و سایر شهدا را خواهد گرفت و نیازی به این نمایش ندارد.امام 
جمعه رشت بیان کرد: گوش ترامپ برای ما ارزشی ندارد و روزی خواهد آمد که با بستن 
پرونده جنایتکاران و صهیونیستها، انتقام خون همه شهدا گرفته خواهد شد و رژیم جعلی 

صهیونیستی به زباله دان تاریخ خواهد رفت.

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت گیلان گفت: در سه ماه نخست امسال 33۷ هزار تن 
کالا به ارزش 1۷2 میلیون دلار از استان گیلان صادر شد.

تیمور پورحیدری روز شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد :در سه ماه نخست سال 
1403 حدود ۷5 میلیون دلار محصولات کشاورزی، 55 میلیون دلار کالاهای صنعتی، 
22 میلیون دلار مواد و صنایع معدنی و 1۹ میلیون دلار مواد صنعتی، پتروشیمی و پایه 

نفتی از این استان صادر شده است.
مواد  دامی،  و  غذایی  محصولات  شامل  ترتیب  به  صادراتی  اقلام  کرد:  تصریح  وی 
شیمیایی، کالاهای تولیدی، سایر مصنوعات همچنین روغن های حیوانی، مواد خام، 

ماشین آلات و تجهیزات، نوشابه و دخانیات بوده است.
وی میزان واردات در سه ماه نخست امسال را 60۷ هزار تن کالا به ارزش 334 میلیون 
دلار اعلام کرد و افزود: این مقدار نسبت به مدت مشابه سال قبل ) 642 هزار تن کالا 
به ارزش 554 میلیون دلار( به لحاظ وزن پنج درصد و به لحاظ ارزش 40 درصد کاهش 
داشته است.پورحیدری بیان کرد: طی سه ماه گذشته 166 میلیون دلار کالاهای صنعتی، 
145 میلیون دلار محصولات کشاورزی، 20 میلیون دلار مواد معدنی و صنایع معدنی و 
سه میلیون دلار مواد پتروشیمی و پایه نفتی از پایانه های مرزی گیلان وارد کشور شده 
است.وی اظهار کرد: در سه ماه نخست امسال 141 کارت بازرگانی صادر شده است که 
نسبت به 24 کارت صادر شده در مدت مشابه سال قبل با 4۷8 درصد رشد همراه بوده 
است. همچنین از ابتدای امسال تاکنون ۷3 کارت بازرگانی نیز تمدید شده است که نسبت 

به 1۹ کارت تمدید شده در مدت مشابه سال 1402، 284 درصد رشد داشته است.
وی گفت: از ابتدای سال جاری تا پایان خرداد ماه سه کارت بازرگانی نیز تعلیق شده که 

نسبت به مدت مشابه سال قبل )تعلیق چهار کارت( 2.5 درصد کاهش داشت.

امام جمعه تالش؛مردم 46 سال است شاه را 
بیرون کرده اند اما درباره منابع طبیعی به 

همان قوانین استناد می شود!

امام جمعه رشت: دولت منتخب برای ثبات و 
کتترل بازار تلاش کند

در سه ماه نخست سال 1403:
377 هزار تن کالا از گیلان صادر شد

یونسی گفت: بندرآستارا، بندراقتصادی نیست متاسفانه تغییر کاربری 
این بندر از صیادی و شیلاتی به تجاری با فشار سیاسی نمایندگان 
مجلس انجام شد و در حال حاضر با مشکلات رسوب گذاری و کاهش 
عمق پی در پی مواجه است.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا 
به نقل از مرور، شهرستان آستارا به دلیل وجود مزیت های مرز زمینی 
و دریایی و ریلی تاکنون نتوانسته آنگونه که باید از این ظرفیت ها 
در راستای توسعه تجارت بخصوص در بخش دریایی استفاده بهینه 

داشته باشد.
بندر چند منظوره آستارا با 60 هکتار وسعت، نخستین بندر بخش 
خصوصی کشور و نزدیک ترین و مقرون به صرفه ترین مسیر تجارت 
و حمل و نقل کالا بین آسیا، آفریقا و اروپا برای تخلیه و بارگیری 
کشتی های 2 هزار و 500 تن است که در ابتدا با کاربری بندر شیلاتی 
مورد استفاده قرار می گرفت. اما پس از تصمیم هیئت دولت در سال 
8۷ به سازمان بنادر و دریانوردی واگذار و سپس از آن به منطقه ویژه 
اقتصادی در سال ۹3 تغییر کاربری داد تا امکان حضور در مبادلات 
دریای خزر به ویژه صادرات و واردات کالاها از این بندر قدیمی استان 
از  بنادر و دریانوردی پس  نیز سازمان  فراهم شود. در همین سال 
بلندمدت 40 ساله  قرارداد  قانونی یک مزایده، طی یک  تشریفات 
به منظور ساخت و راهبری، آن را به یک شرکت خصوصی واگذار کرد.

این بندر در سالهای اخیر با مشکلات زیادی در حوزه زیرساختی از 
جمله لایروبی کانال و حوضچه بندری مواجه شده که مانع از ورود 

کشتی های بزرگ تجاری دریای خزر به این بندر شده است.
در حالیکه بندر آستارا یکی از کریدور های مهم ترانزیت، صادرات 
و واردات شمال کشور محسوب می شود اما در حال حاضر هرگونه 
توسعه اقتصادی از این بندر و مراودات اقتصادی با کشورهای حوزه 
قفقاز و CIS با معضل جدی رسوب گذاری وکاهش عمق کانال 
ورود کشتیهای بزرگ تجاری مواجه است. این درحالیست که پیش از 
این سال گذشته اداره کل بنادر و کشتیرانی گیلان از اتمام لایروبی 
بندر و دست یابی به عمق 5/5 متر و تحویل به شرکت بهره بردار بندر 
خبر داده بود.نماینده مردم آستارا: کوتاهی سازمان بنادر و دریانوردی در 
لایروبی اسکله مجتمع بندری، ورود و خروج کشتی ها به بندر آستارا و 

تجارت در این حوزه را با چالش جدی مواجه کرده است.
بندر آستارا از فرصت های بزرگ تجارت بندری بازمانده است

»ولی داداشی« نماینده مردم شهرستان آستارا در مجلس با اشاره به 
رسوب گذاری مجدد کانال بندر آستارا خواستار لایروبی دوباره این 

بندر توسط سازمان بنادر و کشتیرانی شد.
در  دریانوردی  و  بنادر  سازمان  کوتاهی  گفت:  آستارا  مردم  نماینده 
لایروبی اسکله مجتمع بندری، ورود و خروج کشتی ها به بندر آستارا و 

تجارت در این حوزه را با چالش جدی مواجه کرده است.
تاکید  اسلامی  شورای  مجلس  در  آستارا  شهرستان  مردم  نماینده 
به دلیل عدم لایروبی و عمق کم آب  بندری  اسکله مجتمع  کرد: 
که  نحوی  به  است،  بازمانده  بندری  تجارت  بزرگ  فرصت های  از 
بسیاری از کشتی های در حال تردد در آب های دریای خزر به واسطه 
تعلل دولت در لایروبی این بندر و نگرانی از ترس به گل نشستن، 
از ورود مجتمع بندری آستارا خودداری کرده اند، در حالی که بعضی 
از مسیرهای دریایی در دریای خزر، به دلیل عبور کشتی ها از دهانه 
رودخانه ولگا در بعضی ماه های سال به علت سرمای زمستان، عملًا 
امکان تردد در این مسیر را ندارند و همین امر برای ماه ها این بندر را 

دچار رکود می کند.
یونسی: طبق قانون یکبار لایروبی انجام دادیم؛ دیگر وظیفه ای نداریم

توسط  سال  گذشت 13  از  پس  آستارا  بندر  لایروبی  گذشته  سال 
سازمان بنادر و دریانوردی گیلان انجام و به شرکت بهره بردار تحویل 
شد؛ »حسین یونسی خمسی« مدیرکل بنادر گیلان در پاسخ به ادعای 
نماینده آستارا با بیان این مطلب به مرور اظهار کرد: این سازمان 
طبق قانون وظیفه داشت فقط یکبار لایروبی بندر را انجام دهد که 
سال گذشته این پروژه اجرایی شد و دیگر مسوولیتی برعهده سازمان 

نیست.
یونسی با اشاره به اینکه اکنون طبق قرارداد، شرکت بهره بردار بندر 
آستارا می بایست به عنوان پیمانکار وظیفه نگه داری و لایروبی های 
بعدی بندر را عهده دار باشد تاکید کرد: به نظر می رسد این شرکت 
به دلیل هزینه های بالای لایروبی و رسوب گیر بودن کانال علاقه 
ای به انجام این وظیفه ندارد و به دنبال بهانه جویی برای خودداری 

از انجام آن است.
وی با اشاره به طولانی شدن مدت زمان اجرای لایروبی به مدت 
13 سال از سوی سازمان بنادر تصریح کرد: طی این سالها، سازمان 
هیچگاه  اما  می داد  انجام  را  لایروبی  شکسته  پا  و  دست  همیشه 
نتوانسته بود به عمق لازم برسد و آنرا به طور کامل تحویل شرکت 
بهره بردار بدهد که بعد از حضور بنده با توجه به رشته تخصصی ام در 

این زمینه در مدت زمان یکسال این پروژه به اتمام رسید.
مدیرکل بنادر و دریانوردی گیلان در ادامه با بیان اینکه این سازمان 
بندر  قانونی کانال  به طور  دادگستری،  از طریق کارشناس رسمی 
آستارا با عمق 5/5 متر را تحویل شرکت کاوه داد تاکید کرد: پیش 
از لایروبی،کشتیهای با عمق 4 متر قادر به ورود به بندر نبودند اما با 
لایروبی انجام شده در سال گذشته کشتی هایی با عمق بالغ بر 4 و 
نیم متر هم می توانستند به این بندر ورود کنند که متاسفانه به دلیل 
عدم نگه داری و لایروبی توسط شرکت کاوه مجدد بندر با کاهش 

عمق مواجه شده است.
یونسی با اشاره به هزینه 100 میلیارد تومانی لایروبی بندر آستارا 
تصریح کرد: اگر بندر بعد از سه ماه نگه داری و لایروبی نشود مجدد از 
رسوب انباشه می شود که درحال حاضر با این چالش مواجه شده است. 
متاسفانه شرکت کاوه بعد از تحویل بندر به رغم اینکه دستگاه لایروب 
داشت اما  لایروبی انجام نداد و سازمان بنادر نیز طبق قوانین دیگر 

مجاز به لایروبی نیست. اکنون شرکت کاوه مقصر رسوب گذاری 
دوباره بندر آستارا است.

برای  گیلان  بنادر  سازمان  گذشته  سال  اینکه  به  اشاره  با  یونسی 
لایروبی بندرآستارا متحمل ضرر60 میلیارد تومانی شد تاکید کرد: در 
حال حاضر بندر آستارا، بندر اقتصادی نیست. از سوی دیگر هم ما 
نمی توانیم به دلیل موضوعات اجتماعی، بندر آستارا را تعطیل کنیم. 
متاسفانه تغییر کاربری این بندر از صیادی و شیلاتی به تجاری با 
فشار سیاسی نمایندگان مجلس انجام شد و در حال حاضر ما را با 
مشکلات رسوب گذاری و کاهش عمق پی در پی در این بندر مواجه 

ساخته است.
وی با بیان اینکه سازمان بنادر به دنبال بازنگری در قرارداد و مدل 
اقتصادی جدیدی برای بندر آستارا است تصریح کرد: به سازمان بنادر 
کشور درخواست دادیم که در قرارداد شرکت کاوه بازنگری اساسی 
شود تا امکان تدوین مدل اقتصادی جدید برای بندر فراهم شود. 
این درخواست اخیرا به تصویب رسیده است. ما در این بازنگری به 
دنبال مدل قرارداد اقتصادی بهتری برای بندر آستارا هستیم که طی 
آن بیایم به پیمانکار طرف قرارداد بهره برداری سوبسید داده و حتی 
لایروبی بندر بر عهده خود سازمان بنادر باشد. با این اقدام شرکت بهره 
بردار نیز در طول قرارداد 40 ساله خود متحمل ضرر و زیان نمی شود. 
از  اینست که بخشی  اقتصادی جدید،  این مدل  پیشنهاد دیگر در 
زمینهای دراختیار شرکت بهره بردار به مرکزی برای تخلیه و ترانزیت 
کالاهای لجستکی بارهای ریلی به مقصد کشورهای همسایه تبدیل 
شود تا امکان سرمایه گذاری بخش خصوصی در این بندر فراهم شود.

لازم به ذکر است: بندر آستارا شمالی ترین بندرکشور در نقطه صفر 
مرزی در حاشیه دریای خزر، نزدیکترین بندر به کشورهایCIS  و 
نزدیکترین بندر به استانهای شمال غربی و غرب کشور است. این 
واحد بندری در گیلان به ظرفیت نهایی سه میلیون و 500 هزار 
تن تخلیه و بارگیری سالانه کالا پیش بینی و طراحی شده که یک 
میلیون و 500 هزار تن آن با یک اسکله اختصاصی مربوط به تخلیه 
و بارگیری سوخت و مواد نفتی خواهد بود و دو میلیون تن دیگر نیز به 

تخلیه و بارگیری سایر کالاها اختصاص می یابد.

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و 
ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

تعیین  قانون   برابر راي شماره 140360318011005540 مورخ 1403/3/20 هیات  موضوع 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  
ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / خانم    سعید بابازاده  بهمبری  
فرزند  فرامرز  به شماره شناسنامه  1 صادره ازصومعه سرا    در  ششدانگ  یک قطعه زمین  باغی  
بمساحت    2426/5   مترمربع  پلاک 112   فرعي  از 26  اصلي  مفروز و مجزی  شده  از پلاک 
22  واقع در  قریه   ویشگاه بهمبر     بخش 25  گیلان  خریداري    از نسق    احمد نظری  محرز 
گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   
چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد 
میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ 
رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  
نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور 

طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف : 648 /۹10
****

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و 
ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

تعیین  قانون   برابر راي شماره 140360318011006۷22 مورخ 1403/3/30 هیات  موضوع 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  
ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / خانم    مریم حبیبی  زاده  
فرزند  اصغر   به شماره شناسنامه  ۹۷5 صادره از میانه در  ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  
یکباب  خانه و انباری و محوطه     بمساحت    42۹/32   مترمربع  پلاک 143   فرعي  از 3۹  
اصلي  مفروز و مجزی  شده  از پلاک 56 و 48  متصل بهم   واقع در  قریه   سه شنبه      بخش 
22  گیلان  خریداري    از نسق     ابراهیم مقصو.د زاد  بلگوری   محرز گردیده است .  لذا  به 
منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي 
نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  
آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   
و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف : ۹10/650
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و 
ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 1403603180110050۹8  و 1403603180110050۹۹   - 1403/3/1۷ هیات  
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در 
واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / 
خانم    داود حیدری   فرزند  امین اله   به شماره شناسنامه  ۷05  صادره  از ازنا و سعید سرلک  
فرزند ولی  به شماره شناسنامه  5۷4  صادره از الیگودرز    در  ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل 
بر  یکباب  خانه و محوطه    بمساحت    425/21   مترمربع) مشاعا بالسویه (   پلاک 84   فرعي  
از 5  اصلي  مفروز و مجزی  شده  از پلاک 1و2 متصل  بهم واقع در  قریه  ملاسرا    بخش 22  
گیلان  خریداري    از نسق     حسنعلی  زمردی محمود کیانی  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  
اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به 
صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  
به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و 
رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي

م- الف : ۹10/64۹
***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 140360318003004344  - 1403/4/11   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه 

و بلامعارض   متقاضي   آقای   مهدی رجب زاده  میاندهی     فرزند   صفرعلی  در ششدانگ 
یک   باب خانه و محوطه  به مساحت   512/10   مترمربع      به شماره پلاک 2826      فرعي 
مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  4 و غیره  فرعی  از  سنگ  اصلي ۹8   واقع در    ماکلوان   

بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاصي نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و 

عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/31
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/14

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۷8۷

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن
برابر راي شماره 140360318003004۷81 - 1403/4/20   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه 
و بلامعارض   متقاضي   آقای   مجید پارسافر      فرزند   عین اله  به شماره ملی 2668۷241۷1  
نسبت به ششدانگ یک   باب  اتاق  بلوکی و محوطه  به مساحت   464/56    مترمربع      به 
شماره پلاک 1154      فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  20 فرعی  از  2  اصلي واقع 

در    شکالگوراب    بخش  24 گیلان  از مالکیت  رسمی  عین اله  اوریده محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاصي نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و 

عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/31تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/14

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۷۹1

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن
برابر راي شماره 140360318003003302  - 1403/3/21   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه 
و بلامعارض   متقاضي   خانم طیبه  چگینی  فرزند  ذبیح اله    در ششدانگ یک   قطعه زمین  
مشتمل بر  یک باب  خانه  به مساحت   202/14   مترمربع      به شماره پلاک 31۹0      فرعي 
مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  1۷2 فرعی  از  سنگ  اصلي 62   واقع در    قریه  کلاشم   

بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاصي نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و 

عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/31تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/14

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۷۷0

***
آگهی ماده 3 قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی آستانه 
اشرفیه نظر به اینکه در اجرای ماده 3 و غیره قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه اجرایی آن متقاضی ذیل با ارائه اسناد و مدارک 
عادی و اسناد مشاعی درخواست صدور سند مالکیت نموده اندو پرونده مورد نظر در هئیت موضوع 
قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور رای جهت اخذ سند مالکیت گردیده است . لذا به استناد 

ماده 3 قانون مذگور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهی میگردد.
ردیف 1: برابر رای بشماره 140260318006006۹15  هئیت یک قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک آستانه اشرفیه 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی   مهرداد  فرضی  دهنه سری    فرزند داود   بشماره شناسنامه 
2   صادره از آستانه  اشرفیه و کد ملی  بشماره 2۷3۹۷۷5016 بصورت ششدانگ یک قطعه 
زمین مشتمل  بر اعیان  احداثی   بمساحت )3۹2.48( متر مربع بشماره )581 (فرعی از)154( 
اصلی قسمتی از )154 ( اصلی  بخش 14 گیلان   واقع در آستانه -روستای  دهنه  سرسفید رود   

خریداری  از وراث   مرحوم داود  فرضی   محرز گردیده است.
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزی 
اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا 2  ماه 
اعتراض خودرا به ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.متعرض باید ظرف 1 ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومی محل نمایدو گواهی تقدیم دادخواست 
را به اداره ثبت محل تحویل دهد . در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا متعرض گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور 

سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
تاریخ انتشار نوبت اول  1403/4/31  
 تاریخ انتشار نوبت دوم 1403/5/15  

رئیس اداره ثبت اسنادواملاک آستانه اشرفیه -   رامین باقری مطلق
 م- الف : ۹68/1

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و 

ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره 140360318006002334 مورخ 1403/3/31   هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  
ملک  آستانه  ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي    سید یونس حسین پور حسن کیاده   
فرزند      سید کاظم   به شماره شناسنامه  305     صادره  از   آستانه اشرفیه      بصورت ششدانگ  
یک قطعه زمین  صیفی کاری بمساحت    8۷۷6/45  مترمربع  پلاک 150۹0    فرعي  از 10۷ 
اصلي  مفروز و مجزی  شده  از 1و4و14و1۹ فرعی  از 10۷  اصلی  واقع در  بندرکیاشهر  خیابان  
باران پشت  پارک جنگلی  جنب  مجتمع  مسکونی  کانون بازنشستگان  نیروی  دریایی بخش 
14 گیلان  خریداري    از  نسق  سید احمد قاسمی  نژاد  حسن کیاده  محرز گردیده است .  لذا  
به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي 
نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  
آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   
و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:4/31/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/15

رئیس ثبت اسناد و املاک -یداله قاسم زاده لالمی م- الف : ۹66/1
***

دادنامه 
پرونده کلاسه 140234۹200004۷86۷۷  شعبه 3 دادگاه  عمومی  حقوقی  شهرستان  بندرانزلی  

تصمیم  نهایی  شماره  1402343۹0006۷۹۹344  
خواهان : آقای  علی مجابی  فرزند  سید نورالدین  با وکالت  آقای  مجید  آسمانی  فرزند  علی  به 
نشانی   استان گیلان - شهرستان  بندرانزلی  -   شهر بندرانزلی - خیابان  مطهری  جنب بانک 

پارسیان ساختمان  طلوع طبقه اول  دفتر وکالت 
 خوانده : شرکت کشتیرانی  دریا  دل جاوید خزر به نشانی  استان گیلان - شهرستان  بندرانزلی 

- بندرانزلی -  غازیان - مجتمع دیاموند طبقه ۷ 
خواسته : صدور حکم ورشکستگی 

  دادگاه  با بررسی  اوراق و محتویات  پرونده  پس  از استعانت  از خداوند  متعال  ختم  رسیدگی  
را اعلام  و به شرح  ذیل  مبادرت  به صدور  رای  مینماید .

 رای دادگاه 
 در خصوص  دعوی آقای  علی  مجابی  فرزند  سید نور الدین  با وکالت  آقای  مجید  آسمانی  به 
طرفیت  شرکت  کشتیرانی  دریا دل  جاوید  خزر  به خواسته  صدور حکم ورشکستگی  شرکت  
کشتیرانی  دریا دل  جاوید  خزر . دادگاه  :  با عنایت به اینکه  خوانده  برابر  دادنامه  شماره 
۹50۹۹۷1810300۹83  مورخ 13۹5/10/۹  صادر  شده  از شعبه  سوم دادگاه  حقوقی  بندر انزلی  
به پرداخت  مبلغ  1/223/802/156  ریال  به عنوان  اصل خواسته  و مبلغ 35/۹6۹/064  ریال  
به عنوان  هزینه  دادرسی و مبلغ  125/000/000  ریال  به عنوان  هزینه  کارشناسی  و خسارت 
تاخیر تادیه  از تاریخ  تقدیم  دادخواست  یعنی ۹3/4/16  لغایت  اجرای  حکم  و حق  الوکاله  در 
حق  خواهان  محکوم وادله  ای  مبنی  بر پرداخت  محکوم  به  به خواهان   ارایه  نگردید . مطابق  
نظریه  کارشناس  رسمی  دادگستری  که بدون  اعتراض  باقی  مانده است  مشخص  گردید  که 
اموال  و دارایی های شرکت  خوانده  تکافوی  پرداخت  بدهی  های  آن شرکت  را  نمی کند  و 
تاریخ  توقف  را 13۹3/۷/24  تعیین  و در مقابل  ادعای  واصل  شده دفاعی  به عمل نیامد  براین  
اساس  دعوی  خواهان   از نظر  این مرجع  ثابت  تشخیص  و به استناد  ماده  1۹8   قانون   آئین 
دادرسی  مدنی و مواد 416،412 ،41۷ و 433  قانون  تجارت  و مواد  1و8   قانون  اداره تصفیه  
امور ورشکستگی  حکم  به ورشکستگی   شرکت   کشتیرانی   دریا دل  جاوید  خزر  صادر می 
گردد  تاریخ توقف  شرکت  13۹3/۷/24  اعلام   همچنین  حکم  به مهر  و موم  اموال  و دارایی  
های  شرکت  صادر  می شود  اداره  ورشکستگی  استان گیلان  متولی  امور ورشکستگی  شرکت  
مذکور می باشد   حکم  ورشکستگی   موقتا  قابل اجرا  است  رای صادرشده غیابی  بوده بدوا  
ظرف  مدت  بیست روز  پس از ابلاغ  واقعی   قابل واخواهی  دراین  مرجع  سپس   ظرف  مدت 
بیست روز   قابل   تجدید نظر  خواهی  در دادگاه های  محترم  تجدید نظر استان  گیلان   میباشد . 

رئیس  شعبه سوم  دادگاه   حقوقی  شهرستان  بندرانزلی- محمد  خوشوقت 
تاریخ انتشار : 1403/4/31 
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واکنش مدیرکل بنادر گیلان به اظهارات نماینده آستارا؛
بندر آستارا دیگر اقتصادی نیست  ؛ طبق قانون یکبار لایروبی انجام دادیم



طی حکمی؛اسحاقی سکاندار جدید انتظامی 
سیستان و بلوچستان شد

شهرهای سیستان و بلوچستان در حال پیمان سپاری 
برای گازرسانی

خدمات رسانی در گمرک میرجاوه طبق روال در 
حال انجام است

برای نخستین بار:اختصاص 184 تن قیر 
رایگان جهت آسفالت معابر بافت محلات هدف 

بازآفرینی شهری سوران 

مدیرکل تامین اجتماعی قزوین گفت: 180 میلیارد ریال برای تهیه و خرید 
تجهیزات پزشکی بیمارستان های قزوین هزینه شد.

باره  این  در  شیخ بگلو  قزوین،اورنگ  از  معین  خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
اظهار کرد: این اعتبار برای تهیه دستگاه های های تک از جمله آمبولانس، 
انعقادی، یونیت دندانپزشکی، دستگاه تشخیص دهنده  الکتروشوک، پمپ 
سیاتیک،  چراغ  نوزاد،  ریوی  کننده  احیاء  دستگاه  حیاتی،  عروق  گرفتگی 
ابزار شوی و سیستم سیستوسکوپی ارولوژی هزینه شده  آنالایزر، دستگاه 

است.
اجتماعی  تامین  بیمارستان  اسکن  تی  سی  خریددستگاه  داد:  ادامه  وی 
با پرداخت 25 درصد پیش پرداخت در حال پیگیری است و  نیز  تاکستان 

علی الحساب 40 میلیارد ریال برای تهیه آن نیز پرداخت شد.
قزوین طی سال های  اجتماعی  تامین  به دستاوردهای سازمان  بگلو  شیخ 
بانک  و  هموویژولانس  در  برتر  رتبه  کسب  کرد:  تصریح  و  پرداخت  اخیر 

خون، مدیریت بحران، اجرای الگوهای موفق در بین مدیریت درمان های 
تامین اجتماعی سراسر کشور، رتبه برتر اجرای شاخص های جوانی جمعیت 
در بین دستگاه های اجرایی استان و بهسازی و استاندارد سازی و هتلینگ 
بخش قلب بیمارستان رازی قزوین از جمله دستاوردهای مهم این سازمان 

بوده است.
برتر مدیریت  رتبه  اجتماعی قزوین خاطرنشان کرد: کسب  تامین  مدیرکل 
پیگیری ساخت  تاکستان و همچنین  رازی قزوین و  بیمارستان  سبز در 2 
یک قطعه زمین به متراژ 6 هزار و ۷14 متر مربع از دیگر دستاوردهای تامین 

اجتماعی استان قزوین محسوب می شود.
 2 داشتن  با  قزوین  استان  اجتماعی  تامین  درمان  مدیریت  است،  گفتنی 
بیمارستان رازی قزوین و تاکستان، یک پلی کلینیک تخصصی )تاکستان(، 
بهره مندی از هفت مرکز درمانگاهی سطح استان و با داشتن حدود یک 

هزار و 400 پرسنل به طور مستقیم به ارایه خدمات درمانی می پردازد.

معین سیستان و بلوچستان : مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و 
با  زاهدانی  شهروند  هر  تابستان،  مصرف  پیک  ایام  در  گفت:  بلوچستان 
صرفه جویی 20 لیتر آب در روز می تواند در متعادل سازی و پایداری شبکه توزیع 

سهیم باشد.
به گزارش ارسالی معین:علیرضا قاسمی با اشاره به وضعیت آبی مرکز سیستان 
و بلوچستان بیان کرد: موقعیت زاهدان به گونه ای بوده که همواره درحال رشد 
جمعیت و افزایش مساحت پهنه شهری است، طی چند سال اخیر نقاط مختلفی 
در محدوده شمال غرب و شمال شرق به شهر اضافه شده و جمعیت نیز به همین 

نسبت رشد داشته است.
 وی ادامه داد: این در حالی است که آب موردنیاز این کلان شهر از چاه نیمه ها، 
چاه های سطح شهر و آب شیرین کن تأمین می شود، به تازگی چاه های حرمک و 

آب شیرین کن نیز به منابع تأمین آب این شهر اضافه شده است.
 قاسمی تصریح کرد: فقط طی دو سال اخیر باتوجه به محدودیت خط انتقال 
قدیمی و وارد مدار شدن خط جدید از ایستگاه پمپاژ شماره دو به زاهدان، در فاز 
اول 300 لیتر در ثانیه امکان انتقال آب بیشتر از طریق چاه حرمک فراهم شد و 
اکنون به برداشت 500 لیتر رسیده؛ همچنین 300 لیتر نیز از طریق چاه های سطح 

شهر به ظرفیت تأمین آب اضافه شده است.
 وی با بیان اینکه ۷00 لیتر در ثانیه با کمبود آب مواجه هستیم، افزود: طی چند 
سال اخیر با وجود رشد جمعیت و افزایش مشترکین در سطح شهر، اما افزایش 

ظرفیت منابع تأمین آب به دلیل محدودیت در فرایند انتقال، متناسب با رشد 
جمعیت نبوده است.

 این مقام مسئول اظهار کرد: نیاز آب جمعیت شهر زاهدان در شرایط پیک مصرف 
تابستان حدود 2 هزار و ۹00 لیتر در ثانیه است.

 وی اضافه کرد: این در حالی است که حدود 2 هزار و 200 لیتر در ثانیه آب از 
منابع مختلف برای زاهدان تأمین، انتقال و توزیع می شود، اما طی سال های قبل 

هزار و ۷50 لیتر در ثانیه آب در زاهدان تأمین و توزیع می شد.
ارتقای کیفیت آب در  با احداث آب شیرین کن شاهد  با بیان این که   قاسمی 

محدوده تحت پوشش بودیم، گفت: آب های لب شور حرمک و هامون هیرمند بعد 
از شیرین سازی باتوجه به ظرفیت خط انتقال به زاهدان منتقل می شود.

 وی ادامه داد: همچنین پیرو سفر اول اسفندماه سال گذشته وزیر نیرو به زاهدان 
20 حلقه چاه در سطح زاهدان برای افزایش ظرفیت تأمین آب خام آب شیرین کن 
شهر حفر که به ترتیب تجهیز و با اتصال به خطوط موجود وارد مدار بهره برداری 
می شود. این مقام مسئول اظهار کرد: برای توزیع مناسب این منابع آبی در شهر 
زاهدان در ایام اوج مصرف نیاز به همکاری شهروندان داریم این مهم برای 

دسترسی به آب، توسط خود مردم به راحتی میسر است.
 قاسمی تصریح کرد: با فرض درنظرگرفتن متوسط سرانه مصرف آب برای هر 
نفر 200 لیتر در روز، چنانچه هر شهروند زاهدانی فقط 20 لیتر در روز در مصرف 
روزانه صرفه جویی داشته باشد، کمک می کند تا دیگر شهروندان و مشترکان 

محله های درگیر افت و یا قطعی آب، کمتر دچار کمبود شوند.
 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان پیرامون مشکل افت فشار آب در 
مجتمع های مسکونی گفت: توصیه می شود مشترکان ساکن در مجتمع های 
مسکونی طبقاتی برای بهبود فشار آب در ساختمان نسبت به استفاده از سیستم 

تنظیم فشار اقدام نمایند.
وی در پایان تأکید کرد: صرفه جویی یا مدیریت مصرف آب در همه کارهای 
روزانه این امکان را فراهم می کند تا توزیع این نعمت الهی در شبکه شهر 

زاهدان متعادل شود.

معین سیستان و بلوچستان:  معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی زاهدان 
گفت: تنها سه مورد ابتلا به تب دانگ در سیستان و بلوچستان شناسائی شده 

که هر سه نفر در خارج از کشور مبتلا شده بودند.
به گزارش ارسالی معین : دکتر مهدی زنگنه اظهار کرد: 2 مورد از بیماری تب 
دانگ در شهر سراوان و یک بیمار مبتلا به این بیماری در شهرستان چابهار 
شناسایی شده و هر سه مورد بیماران مبتلا به تب دنگی از کشورهای امارات و 

پاکستان به کشور ایران آمده اند.
استان های  در  بلوچستان  در سیستان  آئدس  پشه  بر صید  افزود: علاوه  وی 
هرمزگان، بوشهر، گیلان و مازندران این پشه صید شده و نوع پشه صید شده در 
شمال و جنوب کشور با یکدیگر متفاوت است و پشه صید شده در جنوب کشور 
تهاجمی تر و بیماری زاتر است.معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی زاهدان بیان 
کرد: با توجه به همجواری سیستان و بلوچستان با کشور پاکستان و فراوانی پشه 
آئدس در این کشور و ترددهای مرزی استان با این کشور، لازم است هم استانی 

های عزیز، خودمراقبتی را جدی بگیرند.
وی ادامه داد: با توجه به شرایط مساعد سیستان و بلوچستان برای رشد پشه از 
شهروندان عزیز تقاضا می شود برای جلوگیری از رشد پشه نسبت به جمع آوری 
آب های راکد مانند آبهای زیر گلدان و جمع آوری وسایل و لوازمی که ممکن است 

آب در آن جمع شود اقدام کنند.
دکتر زنگنه افزود: علائم بیماری تب دانگ همانند سایر بیماری های ویروسی 
مانند تب، بدن درد، ضعف، خستگی و علائم شبیه سرماخوردگی است و می تواند 

در مدت کوتاهی افراد زیادی را مبتلا کند.
 ابتلا به بیماری تب دانگ یا دِنگی در ماه های اخیر در ایران افزایش یافته است، 
بیماری که عامل آن گزش پشه آئدس است، پشه ای که در تایرها و آب های راکد 
کوچک تخمگذاری می کند و البته مسافرت به کشورهای همسایه به خصوص 

امارات می تواند به گسترش این بیماری در کشور دامن بزند.
یکی از مهمترین علائم این بیماری تب شدید است به همین علت به این بیماری 
تب استخوان شکن هم می گویند. این بیماری بیشتر در مناطق گرمسیر و استوایی 
دیده می شود اما انتقال پشه آئدس به کشورهای دیگر باعث گسترش این بیماری 
به بیش از 110 کشور در دنیا از جمله در اروپا شده است. تب، سردرد، کمردرد، 
درد در پشت چشم، جوش و حساسیت های پوستی و در مواردی خونریزی به 
خصوص از لثه از جمله علائم اصلی این بیماری است اما گاهی اشتراک علائم 
آن با برخی بیماری های تنفسی مثل کرونا و آنفلوانزا کار شناسایی  آن را سخت 
می کند.بیماری تب دنگ درمان اختصاصی ندارد اما علائم آن تا حدود 14 روز 
بعد از گزش پشه آئدس در صورتی که ناقل ویروس این بیماری باشد در فرد 
بروز می کند اما در بیش از 80 درصد موارد علائم بسیار خفیف و در مواردی 
بدون علامت است. میزان مرگ و میر این بیماری نیز حدود 2.5 درصد است اما 
گسترش این بیماری از طریق تخمگذاری پشه آئدس می تواند سلامت مردم را 
به خطر بیندازد و در مواردی مرگ آور باشد. بنابراین مهمترین راه برای کنترل 
این بیماری جلوگیری از تخمگذاری پشه آئدس است، پشه ای که در آبهای 
کوچک راکد مثل ظرف گلدانها یا در داخل تایر خودروها تخمگذاری می کند و 

در شرایط سخت نیز تخم این پشه زنده می ماند.

نشست خبری زنگانه مدیر کل تأمین اجتماعی استان گلستان به اتفاق معاونین 
و کوهستانی مدیر عامل کانون بازنشستگان تأمین اجتماعی در سالن اجتماعات 

سازمان برگزارشد.
در این نشست زنگانه گفت؛تقدیر از ملت ایران بواسطه حضور در انتخابات 
ریاست جمهوری و مشارکت و آرزوی موفقیت برای رییس جمهور منتخب 

داریم
وی افزود:در سال 1402 افتخارات خوبی برای سازمان کسب شده است

مدیرکل تأمین اجتماعی استان در ادامه بیان کرد: بیش از 860میلیارد تومان 
دستکاهها و پیمانکاران به سازمان بدهی دارند و بزرگترین بدهکاران 300میلیارد 
تومان می باشد وپیمانکاران وادارات و بقیه  کارگاه ها جز بدهکار این سازمان 

هستند
کردندو  تقسیط  را  بدیهی های خود  فرمانداری ها  و  استانداری  زنگانه گفت: 

پایداری منابع در سازمان می تواند موجب خدمت به جامعه هدف باشد.
وی افزود: درسه ماه اول سال 2 هزار و یکصد میلیاردتومان پرداخت حقوق 
داشتیم و از  رسانه ها کمک می خواهیم که به بدهکاران اطلاع رسانی کنند تا 

پرداخت ها سریعتر انجام شود.
زنگانه گفت : ماهانه 1800 میلیارد تومان هزینه داریم و بایددر جامعه امید بخشی 

کنیم  و امسال یک فقط درماه فروردین حقوق معوقه داشتیم .
وی گفت :همه وطیفه داریم تأمین اجتماعی را صیانت و حمایت کنیم.

وی در ادامه گفت : طرح سی هفتاد در استان اجرا و هوشمند سازی شدو راه 
رسیدن به خدمات سهل ترشده  و می توان راحت به آن  دسترسی پیدا کرد.

وی افزود: تعداد8 کارگزاری در سطح استان امورات تأمین اجتماعی جامعه هدف 
را پیگیری می کنندو اگر در این خصوص زیر مجموعه مشکلی ایجاد شد از طریق 
سازمان قابل حل می باشد.واز وظایف کارگزاریها کلیه پرداختی مربوط به سازمان 

بصورت متمرکز در مرکز انجام می شود.
وی در مورد محاسبه خدمت معلولین گفت: معلولین با توجه به میزان معلولیت 
نسبت به بازنشستگی آنان اقدام می شود ودر مشاغل سخت و زیان آوربا 20سال 

سابقه مستمری توانند بازنشسته شوند.
وی افزود:در سطح استان 46هزار کارگاه داریم و حدود 8۹0 هزار نفر تحت چتر 
حمایتی سازمان با 42 در صد قرار دارند و در سال گذشته 13هزار نفر به جمعیت 

بیمه شده اصلی برای اولین بار تحت پوشش قرار گرفتند.
وی افزود:الان 2۷00 نفر بیمه بیکاری می گیرند هر چه تعداد بیمه بیکاری کمتر 

باشد به معنی افزایش اشتغال می باشد.
وی افزود: در ماده ۷6 قانون شرایط بازنشستگی اعلام شده خانمها با55 سن با 

10 سال سابقه مردها با 50سال سن با30سال خدمت و مشاغل سخت و زیان آور 
با 20 سال خدمت می توانند بازنشسته می شوند.

زنگانه در ادامه افزود: بمناسبت هفته تأمین اجتماعی دیدار از خانواده شهدا، 
دیدار با استاندار و نماینده ولی فقیه ، دیدار با بازنشستگان وبرگزاری میز خدمت 

در سطح استان و شهرستانهااز اهم برنامه های این هفته می باشد
استان  اجتماعی  تأمین  بازنشستگان  کانون  عامل  مدیر  کوهستانی  ادامه  در 
گلستان و عضو شورایعالی کانونهای بازنشستگی کشورگفت:تأمین اجتماعی 
دومین تأمین کننده در سطح کشور است ودر استان گلستان 2بیمارستان به 
شکل هتلینگ فعال می باشدو بحث ام آر ای برای بیمارستان حکیم جرجانی 

تهیه شده است.
وی گفت : از وظایف کانون بازنشستگان صیانت از سازمان در سطح کشور می 
باشد که در راس هرم قرار دارد که 4میلیون هفتصد هزار نفردر کشور و ۷5 

هزارنفر در سطح استان عضودارد.
وی گفت ؛ در تمامی مناقصه ها تمام نمایندگان دستگاههای نظارتی مختلف 

در راستای بیمه های تکمیلی عمر وحوادث ودرمان حضور دارند .
بین  در  شود  می  برگزار  ساله  همه  ورزشی  المپیاد  افزود:بحث  کوهستانی 
بازنشستگان ورزش والیبال اضافه شد و استان گلستان در رشته های والیبال 

شنا و پینگ پنگ  قهرمان کشور و رتبه اول را کسب کرد.
وی گفت : در طرح مرشد طرح مشهد  در سال گذشته 13۷0 نفر اعزام به 
مشهد داشتیم بدون ریالی هزینه  و مبلغ 51میلیارد تومان وام قرض الحسنه 
به اعضاپرداخت شده ودر سال جدید تا کنون 13 میلیارد تومان  وام ثبت نام 

ودر حال پرداخت می باشد.
وی گفت :  امسال 35 درصد افزایش حقوق برای حداقل بگیران  افزایش 

داشتیم

شهردار محمدیه از آغاز نوسازی و تعویض وسایل بازی بوستان های محمدیه 
و مهرگان خبر داد.

به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین،محمد پیری در حاشیه بازدید از پارک 
ها و بوستان های سطح شهر اظهارداشت: به جهت پیک استفاده از پارک ها 
و بوستان های شهر، وسایل بازی به صورت مستمر توسط ناظر هر مجموعه 

بازبینی و در صورت نیاز نسبت به نوسازی، تعویض یا تعمیر آن اقدام می شود.
وی اظهار کرد: با توجه به فرارسیدن فصل تابستان و حضور خانواده ها در پارک 
ها و لزوم اهمیت به دورهمی های خانوادگی و تشکیل کانون های گرم خانواده 

توجه ویژه به تجهیزات پارک ها در اولویت مدیریت شهری است و ناظرین ملزم 
به حضور روزانه جهت رفع مشکلات پارک ها هستند.

ایمن سازی پارک های تمدن و شاهد  بازپیرایی و  به نوسازی،  اشاره  با  پیری 
محمدیه و پارک 22 هکتاری بهشت مهرگان، تصریح کرد: با هدف خدمت  رسانی 
بهتر به شهروندان، افزایش شور و نشاط میان کودکان و فراهم کردن محیطی 
ایمن برای بازی و تفریح آن ها، فاز نخست پروژه بازپیرایی، نوسازی و ایمن سازی 

بازیگاه بوستان های شهر انجام شده است.

180 میلیارد ریال برای تجهیزات پزشکی استان قزوین هزینه شد

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان:
صرفه جویی 20 لیتر آب در روز موجب پایداری شبکه توزیع می شود

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی زاهدان:
سه مورد ابتلا به تب دانگی در سیستان و بلوچستان شناسایی شد 

آغاز نوسازی و تعویض وسایل بازی بوستان های محمدیه و 
مهرگان استان قزوین

پرداخت حقوق در 3ماهه اول سال به جامعه هدف
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برادر ارجمند جناب آقای مهندس هوشنگ حیدری
 سلام علیکم  خدمت به ملت شریف ایران اسلامی موهبتی است که خداوند متعال در این برهه از زمان نصیب بندگان خاص نموده تا با استعانت از ذات اقدس الهی و تلاش و کوشش در راه خدمت رسانی و جلب رضایت مردم متدین و انقلابی کشور عزیزمان موجبات خشنودی پروردگار متعال فراهم 
گردد. به گزارش ارسالی خبرنگار معین -پورکاظم از قزوین،در این راستا خدمت صادقانه به مردم شهید پرور استان قزوین خصوصاً مردم متدین و انقلابی و همیشه در صحنه شهر اقبالیه، نزد پروردگار متعال اجرای فراوان و پاداشی اخروی دارد، این فرماندهی به رسم خود به مصداق حدیث شریف: 
»من لم یشکر المخلوق لم یشکر الخالق« از زحمات و تلاش های جنابعالی و همکاران پرتلاش و خستگی ناپذیر آن مجموعه تقدیر و تشکر نمود و از درگاه خداوند سبحان مسئلت دارم با تکیه بر عنایات و الطاف خود و در سایه تدبیر، تجربه، همت و تخصص آن مقام زحمتکش، توفیقات روزافزون 

 یکشنبه  31  تیر  1403در این مسئولیت خطیر در پیشبرد اهداف متعالی نظام مقدس جمهوری اسلامی همواره رفیق راهتان باشد. و به همه مسئولین صدیق ایران اسلامی توفیق خدمت صادقانه و دین نسبت به خون مطهر شهیدان را ادا کنند.
 شماره 6804 

قدردانی فرمانده انتظامی استان قزوین از رئیس شورای اسلامی شهر اقبالیه 

شهردار محمدیه استان قزوین:
 زمان سفر درون شهری در 

محمدیه به 12 دقیقه کاهش 
می یابد

بدرقه و اعزام دو تیم منتخب 
رشته آزاد و فرنگی استان 
قزوین به مسابقات قهرمانی 

کشتی بسیج کشور

شهردار محمدیه گفت: با راه اندازی پارک سوار محمدیه 
و مهرگان زمان سفر درون شهری مدیریت شده و این 

زمان به 12 دقیقه کاهش خواهد یافت.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین، محمد پیری  
در حاشیه بازدید از پارک 22 هکتاری بهشت و پارک 
سوار مهرگان  اظهار کرد: در سال جاری پروژه های 
بزرگ و فاخری در دستور کار مدیریت شهری محمدیه 
قرار گرفته است که با اهتمام ویژه ای در صدد هستیم 
که طبق برنامه تدوین شده شاهد بهره برداری و افتتاح 

آنها باشیم.
وی با اشاره به بازدید امروز خود از پارک 22 هکتاری 
بهشت و پارک سوار مهرگان گفت: پارک 22 هکتاری 
مهرگان یکی از پارک های استان است که نکات فنی و 

استانداردهای لازم در آن اعمال شده است.
شهردار محمدیه از ترمیم و بهسازی ست های ورزشی 
افزود: همچنین  و  داد  خبر  جدید  مکان  در  نصب  و 
خرید و نصب کفپوش بازیگاه، عملیات نصب حفاظ 
فنس های محوطه پارک، عملیات طراحی، ساخت و 
نصب نشیمنگاه و آلاچیق از جمله اقداماتی است که 

توسط شهرداری محمدیه اجرایی شده است.
هم  مهرگان  پارک سوار  از  بازدید  به  اشاره  با  پیری 
گفت: احداث این پارک سوار با هدف کاهش ترافیک و 
تصادفات، سامان دهی ناوگان حمل ونقل درون شهری 
و برون شهری، جلوگیری از پراکندگی محل های حمل 
به شهروندان  و منظم تر  بهتر  مسافر و خدمات دهی 

انجام شده است.
وی با بیان اینکه ایجاد این پارک سوار امتداد خطوط 
اتوبوسرانی تا پارک سوار را به منظور استفاده بهتر و 
می کند،  فراهم  شهروندان  برای  آسان تر  دسترسی 
ادامه داد: با راه اندازی پارک سوار محمدیه زمان سفر 
درون شهری مدیریت شده و این زمان به 12 دقیقه 

کاهش خواهد یافت.
پیشرفت  روند  از  رضایت  ضمن  محمدیه  شهردار 
گفت:  محمدیه  شهرداری  پروژه های  فیزیکی 
و  عمرانی  پروژه های  فیزیکی  پیشرفت  خوشبختانه 
خدماتی شهرداری در سطح شهر رضایت بخش است 
و تمام سعی و کوشش خود را به کار گرفته ایم تا این 
پروژه ها هر چه زودتر به بهره برداری رسیده و در اختیار 

شهروندان قرار گیرد.

الامر)عج(  صاحب  سپاه  فرمانده  جانشین  حضور  با 
استان قزوین 20 نفر از کشتی گیران منتخب رشته 
آزاد و فرنگی به مسابقات قهرمانی کشتی بسیج کشور 

اعزام شدند.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین،بدرقه و 
اعزام کشتی گیران منتخب در دو رشته آزاد و فرنگی 
روز جمعه با حضور جانشین فرماندهی سپاه حضرت 
صاحب الامر)عج( استان قزوین و معاون تربیت بدنی 
از مزار مطهر شهدای گمنام ستاد سپاه  سپاه استان 

استان برگزار شد.
دو تیم 10 نفره از منتخبین کشتی فرنگی و آزاد به 
همراه چهار مربی و دو سرپرست به مسابقات قهرمانی 
کشتی بسیج کشور اعزام شدند. این رقابت ها از فردا به 
مدت دو روز برگزار می شود و اختتامیه رقابت روز شنبه 
30 تیرماه است.سرهنگ ابوالفضل طاهرخانی جانشین 
فرمانده سپاه صاحب الامر)عج( استان قزوین در این 
مراسم ضمن عرض تسلیت شهادت سالار شهیدان و 
اصحاب باوفایش بیان کرد: شما ورزشکاران با تأسی از 
ائمه اطهار و شهیدان و با لحاظ کردن اخلاق و سیره 
شهدا می توانند در تمامی میادین ورزشی پرچم مقدس 

جمهوری اسلامی را با افتخار به اهتزاز در آورند.
 وی گفت: اولویت و ملاک ما در ورزش بسیج، داشتن 
روحیه بسیجی و اخلاق حسنه می باشد که کسب مدال 
در این شرایط بهترین دستاورد برای سپاه خواهد بود. 

سرهنگ رضائی مسوول تربیت بدنی سپاه استان نیز در 
این مراسم با اشاره به روند برگزاری مسابقات انتخابی 
استانی و برگزاری اردو بیان کرد: کشتی گیران با روحیه 
بسیج و منش و اخلاق پهلوانی می توانند نتایج بهتری 
کسب نمایند و قطعا دعای خیر شهیدان بدرقه آنها 

خواهد بود.

از  معین   خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
روزهای  گفت: طی  صادقپور  قزوین،سرهنگ 
تاسوعا و عاشورای حسینی بیش از 231 هزار 
و 360 پرس طعام حسینی توسط جهادگران 
بین  و  طبخ  استان  در سطح  سازندگی  بسیج 

مردم عزیز توزیع شد.
سرهنگ مهدی صادقپور مسوول سازمان بسیج 

سازندگی سپاه صاحب الامر)عج( استان قزوین با اشاره به اقدامات صورت گرفته از سوی 
جهادگران استان در دهه اول ماه محرم بیان کرد: جهادگران بسیج سازندگی استان 
قزوین همچون سال های گذشته در کنار ارائه خدمات عمرانی، محرومین زدایی و 

سازندگی، به طبخ و توزیع طعام حسینی پرداخته اند. 
وی گفت: طی روزهای تاسوعا و عاشورای حسینی بیش از 231 هزار و 360 پرس 
طعام حسینی توسط جهادگران بسیج سازندگی در سطح استان طبخ و بین مردم عزیز 

توزیع شد.
سرهنگ صادقپور در ادامه اظهار کرد: این تعداد به تفکیک در شهر قزوین 48 هزار و 
500 پرس طعام، تاکستان 3۹ هزار و 620 پرس، بوئین زهرا 42 هزار و 140 پرس، البرز 
35 هزار و 100 پرس، آبیک 16 هزار پرس، ناحیه امام سجاد)ع( 38 هزار پرس و در 

شهرستان آوج 12 هزار پرس طعام حسینی می باشد.
گفتنی است؛ این تعداد غذا در روستاها و مناطق جامعه هدف سازمان بسیج سازندگی 

استان قزوین توزیع شده است.

معین سیستان و بلوچستان: - سخنگوی فراجا گفت: 
سرتیپ پاسدار محمدرضا اسحاقی طی حکمی از سوی 
فرمانده کل انتظامی کشور، به عنوان فرمانده جدید 

انتظامی سیستان و بلوچستان منصوب شد.
پایگاه خبری  از  نقل  به  ر  معین  ارسالی  گزارش  به 
پلیس: ، سردار سعید منتظرالمهدی از انتصاب سرتیپ 

پاسدار محمدرضا اسحاقی به سمت فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان با حکم فرمانده 
کل انتظامی کشور خبر داد.

شایان ذکر است سردار اسحاقی پیش از این معاون مهندسی و پدافند غیرعامل فراجا بوده 
و پیش از این انتصاب، سردار دوستعلی جلیلیان فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان 

بوده است

معین سیستان و بلوچستان : مدیرعامل شرکت گاز استان سیستان و بلوچستان گفت: 
حدود 2۷ شهر باقیمانده استان در حال طراحی و پیمان سپاری برای آغاز عملیات اجرایی 
گازرسانی هستند.به گزارش ارسالی معین: محمدرضا میرشکاری افزود: 130 روستای 
گازدار داریم که 30 روستا در حوزه شهرستان ایرانشهر و بمپور و 100 روستا نیز در 
شهرهای خاش و اسماعیل آباد قرار دارند. همزمان با اجرای شبکه تغذیه و توزیع دیگر 

شهرها، عملیات گازرسانی به روستاها نیز انجام می شود.
استان  این  به  گازرسانی  اینکه  به  توجه  با  کرد:  اظهار  استان  گاز  مدیرعامل شرکت 
از لحاظ مسائل بودجه ای  ایران است  اولویت های وزارت نفت و شرکت ملی گاز  از 
خوشبختانه مشکلی نداریم، به لحاظ اقلیم و شرایط جغرافیایی ممکن است یکسری 
مشکلات حین کار پیش بیاید.مدیرعامل شرکت گاز استان افزود: بادهای 120 روزه را در 
منطقه سیستان داریم که عملیات اجرایی را با چالش مواجه می کند، مشکلات مرتبط با 

عدم استقبال پیمانکاران از انجام کار در این استان نیز مطرح است.
مدیرعامل شرکت گاز استان سیستان و بلوچستان از گازرسانی به ۹ شهر و 130 روستای 
به شهرک های صنعتی،  گازرسانی  داد:  ادامه  داد.وی  از سوی دولت خبر  استان  این 
واحدهای گلخانه ای، دام و طیور و کوره های آجرپزی و ...، ضمن جلوگیری از عرضه 
خارج از شبکه و قاچاق سوخت مایع، سبب رونق اقتصادی منطقه نیز خواهد شد که این 

موضوع، به عنوان اولویت اصلی این شرکت در دستور کار است.

معین سیستان و بلوچستان:  ناظر گمرکات سیستان 
و بلوچستان از وقوع سانحه آتش سوزی در ساختمان 
اکنون  داد و گفت: هم  میرجاوه خبر  اداری گمرک 
است.به  انجام  حال  در  روال  طبق  خدمات رسانی 
گزارش ارسالی معین: محمد علی خاشی  افزود: این 

آتش سوزی با اقدام به موقع گمرک و اطفای آتش توسط آتش نشانان، مهار شد.
وی بیان کرد: به دلیل اتصال برق، یکی از اتاق های گمرک میرجاوه دچار اتش سوزی 
شد که با اقدام به موقع آتش نشانی و کارکنان گمرک از گسترش آتش سوزی جلوگیری 
و آتش تنها به 2 اتاق گمرک میرجاوه سرایت کرد.ناظر گمرکات سیستان و بلوچستان 
ادامه داد: پس از وقوع سانحه آتش سوزی و اطفای آن توسط آتش نشانی و عوامل مرتبط 
در گمرک میرجاوه، هم اکنون خدمات رسانی به ارباب رجوع در این گمرک به روال عادی 

برگشته و در حال حاضر هیچ گونه مشکلی برای ارائه خدمات به مردم وجود ندارد

معین سیستان و بلوچستان: رییس ستاد بازآفرینی شهری 
قیر   184 گفت:  وبلوچستان  سیستان  وشهرسازی  راه 
رایگان برای نخستین بار در سال جاری  به شهرداری 
هدف  محلات  خاکی  معابر  آسفالت  بمنظور   سوران 
بازآفرینی شهری این شهر اختصاص یافت.به گزارش 
ارسالی معین: سهیلا رضایی افزود: یکی از مشکلات 

بافت های فرسوده، وجود معابر خاکی و به تبع آن ایجاد شرایط نامطلوب برای زندگی 
مردم آن مناطق است لذا در جهت توسعه شهری، ایمنی در تردد مردم و رسیدن به 
استانداردهای مطلوب اقدامات ویژه ای در این خصوص به عمل آمده است.وی ادامه 
داد: در این راستا حدود 184 تن قیر رایگان به شهرداری سوران برای آسفالت معابر 
مورد هدف بازآفرینی شهری آن اختصاص یافت تا شهرداری این شهر در برنامه زمان 
بندی معین معابر محلات قلعه بوک و کهنه ملک آن را در محدوده بافت فرسوده با 
جمعیت حدود 6 هزار نفر آسفالت نماید.رئیس ستاد بازآفرینی شهری اداره کل راه و 
شهرسازی سیستان و بلوچستان گفت: قیر اختصاص یافته باید توسط شهرداری در 
محل های مصوب هدف استفاده شود که فاقد هر گونه آسفالت باشد.رضایی با اشاره به 
استعلام از شهرداری ها مبنی بر ارائه مدارک و مستندات گذرهای خاکی بافت فرسوده، 
افزود: پس از بارگذاری قرارداد و نقشه های معابر در سامانه سبا، دریافت تاییدیه شرکت 
بازآفرینی شهری و ارائه ضمانت نامه از سوی شهرداری ها، حواله قیر  توسط شرکت باز 
آفرینی شهری صادر می شود که در این زمینه محدوده های بافت فرسوده و سکونتگاه 

دارای اهمیت است.

مسوول سازمان بسیج سازندگی سپاه 
صاحب الامر)عج( استان قزوین؛

طبخ و توزیع بیش از 231 هزار و 360 
پرس طعام حسینی توسط جهادگران 

بسیج سازندگی استان قزوین



آگهی  مناقصه  عمومی  شماره 2003005265000191 

 اداره امور قراردادها  و پیمانها -شهرداری کرج

شهرداری کرج در نظر دارد برابر بودجه مصوب شورای اسلامی شهر، پروژه مندرج در جدول زیر را از طریق مناقصه عمومی به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید.

1- سپرده شرکت در مناقصه به یکی از روش های ذیل ارائه گردد: 
ضمانتنامه بانکی معادل مبلغ فوق که به مدت ۹0 روز اعتبار داشته و قابل تمدید باشد و یا واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب ۷00۷86۹48623  بانک شهر

 2- برندگان نفر اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد. 3- مبلغ 5/000/000 ریال به عنوان هزینه خرید اسناد به حساب  
۷00۷85313۷۹5 به نام شهرداری کرج واریز و ارائه اصل فیش به همراه اصل ضمانتنامه به اداره امور پیمان ها و قراردادها الزامی است .4- متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار 

آگهی تا ساعت 13 تاریخ 1403/5/6 جهت خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد(مراجعه نمایند.
 5- شرکت کنندگان می بایست ضمن بارگذاری ضمانت نامه شرکت در مناقصه در سامانه ستاد نسبت به تحویل اصل ضمانتنامه تا ساعت 13 تاریخ 1403/5/16  به آدرس 

کرج- میدان توحید -بلوار بلال- امور قراردادهای شهرداری کرج واقع در طبقه هفتم اقدام نمایند. 
6- در صورت بروز هرگونه تناقض در موارد مندرج در آگهی با سامانه ستاد ملاک عمل سامانه ستاد خواهد بود .۷-پیشنهادات رسیده در مورخ 1403/5/1۷  در کمیسیون 
عالی معاملات شهرداری کرج مطرح و پس از بررسی و کنترل، برنده مناقصه اعلام خواهد شد. لازم به ذکر است شرکت کنندگان مجاز به حضور در جلسه بازگشایی پاکات 

خواهند بود.8- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 
*جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 358۹2421 -026 تماس ویا به سایت www.karaj.ir    مراجعه نمایند

آگهی تحدید حدود اختصاصی 
برابر آراء شمارههای 1504. 1503 و 14036030۹001001500 مورخه1403/03/0۷ 

کلاسه های 140211440۹001001102و140311440۹001000044  
و140311440۹00100004۷ موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک 
قزوین تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان آقایان سید عظیم اسلامی نیارکی 

فرزند سید مهدی و شریف رضائی فرزند محرم و نوراله رضائی نیارکی فرزند یداله 
در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۷1338.12 متر مربع پلاک 2۹2 
فرعی از 25- اصلی بخش 13 قزوین که مورد تایید قرار گرفته از آنجاییکه تحدید 
حدود پلاک 2۹2 فرعی از 25 -اصلی بخش 13 قزوین تاکنون به عمل نیامده و 

عمل به تبصره ذیل ماده 15 قانون ثبت نیز میسور نیست لذا بنا به تقاضای آقایان سید 
عظیم اسلامی نیارکی فرزند سید مهدی و شریف رضائی فرزند محرم و نوراله رضائی 

نیارکی فرزند یداله تحدید حدود پلاک فوق در روز سه شنبه مورخ1403/05/16 
ساعت 8 صبح به وسیله نماینده و نقشه بردار این اداره در محل وقوع ملک به عمل 
خواهد آمد .بدینوسیله به مالکین مجاور اخطار می شود که در روز و ساعت مقرر در 
آگهی در محل حضور به هم رسانند مجاورین معترض که در محل حضور نداشته 

باشند میتوانند طبق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت جلسه تحدیدی لغایت 
سی روز اعتراض کتبی خود را به این اداره تسلیم و ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تنظیم نماید در غیر اینصورت 
متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی میتواند به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی عدم 
تقدیم دادخواست را دریافت و به این اداره تسلیم نماید با ارائه گواهی مزبور این اداره 

بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را با رعایت مقررات ادامه خواهد داد. 
تاریخ انتشار :1403/4/31 

شعبان عسگری-مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین
از طرف احمد میرزاحسینی     

 شناسه  اگهی : 1۷55458

آگهی مناقصه
فاز دوم اجرای دوربین های محیطی

به اطلاع کلیه پیمانکاران می رساند، 
شهرک  عمران  خدمات  شرکت 
نسبت  دارد  نظر  در  لنگرود  صنعتی 
دوربین های  دوم  فاز  اجرای  به 
شهرک  عمومی  فضای  در  محیطی 
صنعتی لنگرود اقدام نمایند. از کلیه 
پیمانکاران درخواست می گردد نسبت 
به برآورد هزینه بر اساس مشخصات 
فنی شرکت خدمات عمران  حداکثر تا 
تاریخ1403/05/30 در پاکت دربسته 
اقدام نمایند. پاکت های پیش فاکتور 
در تاریخ1403/06/01 بازگشایی شده 
و پس از ارزیابی فنی برنده مناقصه 

اعلام خواهد شد. 

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  واراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره   14036031801۷00062۹   مورخ 1403/2/13      هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
حوزه ثبت ملک  رضوانشهر  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي   آقای / خانم    محمد رضا 
پور علی  ارده رودکناری    فرزند    سهراب   بشماره شناسنامه  1۹3     صادره  از رضوانشهر   
در  شش  دانگ  یک قطعه  زمین  به مساحت 101۷/۷3  مترمربع  مشتمل بر یکباب  خانه 
و محوطه   پلاک 850 فرعی   از 8 اصلی  مفروز    و مجزي شده  از پلاک  125  و 142 و 
145 و 16۹و1۹۹ متصل  به هم    فرعی از  8 اصلی   واقع در قریه    ارده رودکنار    بخش 
2۷  گیلان    خریداري از نسق محرم علی  پور  علی   محرز گردیده ست لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/16
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/31

کیانوش  کیانی نژاد -  رئیس   ثبت اسناد و املاک رضوانشهر 
 م- الف:  ۹13/315

***
***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140260318020003016  مورخ 1402/3/11  هیات  اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه 
ثبت ملک کلاچاي تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي   شرکت  فراوران  گوهر ناب اشکور   
به شناسه  ملی   140060۷40۹2 در ششدانگ  یک قطعه  زمین  مشتمل   بر بنای احداثی    به  
مساحت  504/14 مترمربع  به پلاک  1۷8  فرعی  از 138  اصلی  واقع در  قریه  سارسر   بخش  
2۹  گیلان  خریداری  شده  از مورد نسق  مالک  رسمی  خانم حوا  عبدالحسینی  سارسری 
) نسق  زارعی  شماره  ۹808۹   مورخ 50/۷/5  دفترخانه  ۷۹  رودسر(  محرز گردیده است .

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 

اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي 
است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشاراول:4/16/ 1403 تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/31

نادر عیوضی صالح - کفیل  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچاي- از طرف  علي علائي  جوردهي   
م- الف :83۷

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره 140360318012000325  مورخ 1403/1/14    هیات  اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه 
ثبت  ملک شفت   تصرفات مالکانه بلامعارض   متقاضي   خانم  نصیبه  خداشناس  خطیبانی 
فرزند   یوسف    به شماره شناسنامه 43۷  صادره از  رشت     در   ششدانگ  یک قطعه زمین   
به  مساحت   204/83  متر مربع  میباشد . به شماره  پلاک ثبتی فرعی  ۷۹1  مجزی  شده از 
پلاک 6۹۹  واقع در قریه خطیبان    شفت   سنگ اصلی 2۷ بخش 21  گیلان  خریداری  از  
مالکیت رسمي     عیسی  خداشناس   )زارع  صاحب نسق (   گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایي تقدیم  نمایند بدیهي  است    درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض و یا عدم  ارائه  گواهي  تقدیم دادخواست  وفق مقررات نسبت به  ادامه  عملیات 

ثبتي و صدورسند  مالکیت اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/1۷
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/31

رئیس ثبت  اسناد و املاک شفت-  نعمت ذوقي 
م- الف:۷02 

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره 140360318012000324   مورخ 1403/1/14    هیات  اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه 
ثبت  ملک شفت   تصرفات مالکانه بلامعارض   متقاضي   خانم  نصیبه  خداشناس  خطیبانی 

فرزند   یوسف    به شماره شناسنامه 43۷  صادره از  رشت     در   ششدانگ  یک قطعه زمین   
به  مساحت   23۷/6۷  متر مربع  میباشد . به شماره  پلاک ثبتی فرعی  ۷۹0  مجزی  شده از 
پلاک 6۹۹  واقع در قریه خطیبان    شفت   سنگ اصلی 2۷ بخش 21  گیلان  خریداری  از  
مالکیت رسمي     عیسی  خداشناس   )زارع  صاحب نسق (   گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایي تقدیم  نمایند بدیهي  است    درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض و یا عدم  ارائه  گواهي  تقدیم دادخواست  وفق مقررات نسبت به  ادامه  عملیات 

ثبتي و صدورسند  مالکیت اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/1۷تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/31

رئیس ثبت  اسناد و املاک شفت-  نعمت ذوقي 
م- الف:۷04 

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره 140260318012006۹83  مورخ 1402/12/15 هیات  اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه 
ثبت  ملک شفت   تصرفات مالکانه بلامعارض   متقاضي   خانم  بمانی  رضا صفت  بلسبنه  
فرزند   محمد اسماعیل     به شماره شناسنامه 1863  صادره از  رشت     در   ششدانگ  یک 
قطعه زمین    مشتمل بر  یکباب خانه و محوطه به  مساحت   1002/18 متر مربع با کاربری  
کشاورزی و زراعی و باغات و معبر   میباشد . به شماره  پلاک ثبتی فرعی  13  مجزی  شده 
از پلاک 1  واقع در قریه  دورودخان     شفت   سنگ اصلی 63 بخش 21  گیلان  خریداری  
از  مالکیت رسمي     آقایان  جلال  یوسفی  کلوانی  و حسین و غنی  شهرت جملگی  مقدم  
دورودخانی و محمد  و حسن  شهرت  جملگی  جنتی  شفتی  گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایي تقدیم  نمایند بدیهي  است    درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض و یا عدم  ارائه  گواهي  تقدیم دادخواست  وفق مقررات نسبت به  ادامه  عملیات 

ثبتي و صدورسند  مالکیت اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/1۷تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/31

رئیس ثبت  اسناد و املاک شفت-  نعمت ذوقي  م- الف:688

نحوه پرداخت قراردادمدارک لازممبلغ سپرده به ریالمبلغ اعتبار به ریالردیف  شرح پروژه

ارائه حداقل رتبه 5 121/800/000/0001/0۹0/000/000
راه و ترابری

خرید ، نصب و نگهداری  تابلوها  و  نقدی
تجهیزات ترافیکی ، چراغ چشمک زن 

منطقه 2

مدیرعامل - شرکت خدمات عمران شهرک 
صنعتی لنگرود
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اجتماعی وسلامت

معاون اداره کل امور فراورده  های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو گفت: ماندگاری فراورده ها با SPFهای بالا به اندازه SPFهای پایین 
هستند و استفاده از فراورده ها با SPF بالا این امکان را نمی دهد که زمان بیشتری روی پوست ماندگاری داشته باشند.

SPF به گزارش تسنیم، رویا مرجانیان؛ معاون اداره کل امور فراورده  های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو اظهار کرد: ماندگاری فراورده ها با
های بالا به اندازهSPFهای پایین هستند و استفاده از فراورده ها با SPF بالا این امکان را نمی دهد که زمان بیشتری روی پوست ماندگاری 
داشته باشند.وی افزود: از آنجایی که بسیاری از افراد تنها حدود 20 تا 50 درصد از مقدار مورد نیاز ضدآفتاب را برای دستیابی به مقدار SPF روی 
برچسب استفاده می کنند، برخی معتقدند استفاده از کرم های ضدآفتاب با SPF بالا به جبران مصرف کم آن، کمک می کند.معاون اداره کل امور 

فراورده  های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو با تاکید بر اینکه ضدآفتاب ها به تنهایی نمی توانند به طور 
کامل ازپوست محافظت کنند، گفت: علاوه بر استفاده از ضدآفتاب بر روی پوستی که با لباس پوشانده نشده 
است، متخصصان توصیه می کنند از لباس های پوشیده و عینک آفتابی استفاده شود، همچنین در محیط های 
باز در سایه مانده و زمان ماندن در برابر نور خورشید به خصوص بین ساعت 10 صبح تا 2 بعد از ظهر محدود 
شود.وی با اشاره به اینکه هیچ راه ایمنی برای برنزه کردن پوست وجود ندارد، تصریح کرد: با هر بار که برنزه 
شدن پوست آسیب دیده و ضمن تسریع در روند پیری پوست، خطر ابتلا به انواع سرطان پوست افزایش 

نکاتی درباره SPF ضدآفتاب ها

 یکشنبه  31  تیر  1403
 شماره 6804

سهم هنرستانی ها در دولت سیزدهم به روایت آمار؛سلامت و درمان
 افزایش 214 هزار نفری هنرجویان

تحلیل روز

چابهار و پشت پرده بازگشت هند آدامس های رژیمی می تواند خطر 
سکته قلبی و مغزی را افزایش دهد

بالای  سطوح  که  دهد  می  نشان  مطالعه  یک  نتایج 
زایلیتول که در بسیاری از غذاهای کم قند، آدامس و خمیر 
دندان استفاده می شود، با افزایش خطر سکته قلبی و 
مغزی و مرگ مرتبط است.به گزارش سلامت نیوز به 
نقل از دفتر بهبود تغذیه وزارت بهداشت، شیرین کننده 
های مصنوعی با خطر بالاتر حمله قلبی، سکته مغزی 
مرتبط است؛ یک مطالعه جدید منتشر شده در مجله 
قلب اروپایی نشان می دهد که سطوح بالای زایلیتول 
به عنوان یک شیرین کننده کم کالری که در بسیاری از 
غذاهای کم قند و همچنین آدامس و خمیر دندان استفاده 
می شود، با افزایش خطر حملات قلبی، سکته مغزی و 
مرگ مرتبط است.یک تیم تحقیقاتی بیش از سه هزار 
نفر را در ایالات متحده و اروپا به مدت سه سال مورد 
مطالعه قرار دادند و دریافتند افرادی که دارای بالاترین 
میزان زایلیتول در پلاسمای خون خود هستند، بیشتر 
در معرض مشکلات قلبی یا عروق خونی هستند.برای 
نشان دادن اثرات اولیه زایلیتول، محققان فعالیت پلاکتی 
را در داوطلبانی که یک نوشیدنی شیرین شده با زایلیتول 
و یک نوشیدنی شیرین شده با گلوکز مصرف می کردند، 
مورد مطالعه قرار دادند. سطح زایلیتول در افراد پس از 
مصرف نوشیدنی زایلیتول هزار برابر افزایش یافت اما بعد 
از نوشیدنی شیرین شده با گلوکز افزایش نیافت.زایلیتول 
به طور طبیعی به میزان کمی در میوه ها و سبزیجات 
یافت می شود و در دهه گذشته بیشتر به عنوان جایگزین 
قند در غذاهای فرآوری شده، خمیر دندان، آدامس و سایر 
محصولات استفاده شده است.استنلی هازن رئیس بخش 
علوم قلب و عروق و متابولیک در موسسه تحقیقاتی 
 Cleveland Clinic’s(لرنر کلیولند  کلینیک 
بیانیه  Lerner Research Institute(، در 
ای اعلام کرد: »این مطالعه دوباره نیاز فوری به بررسی 
قند های الکلی و شیرین کننده های مصنوعی را نشان می 
دهد، به خصوص که همچنان در مبارزه با شرایطی مانند 

چاقی یا دیابت توصیه می شوند.«

ایندیا پورتس گلوبال )IPGL( و سازمان بنادر و دریانوردی ایران قرارداد بلندمدت دوجانبه بندر چابهار را 
امضا کردند که به موجب آن امکان بهره برداری از پایانه بندر شهید بهشتی در پروژه توسعه بندر چابهار 
برای مدت یک دوره ده ساله فراهم شد. به نوشته بیزینس استاندارد، قرارداد دوجانبه 10 ساله هند با ایران 
جهت بهره برداری از بندر چابهار احتمالاً سرمایه گذاری حدود 3۷0 میلیون دلاری را به همراه خواهد 
داشت که شامل سرمایه گذاری مستقیم 120 میلیون دلاری هند برای توسعه زیرساخت ها و 250 

میلیون دلار خط اعتباری به ایران است.
چرایی توقف پروژه چابهار

سال 2018 ایندیا پورتس گلوبال بخشی از عملیات مرتبط با پایانه شهید بهشتی را بر عهده گرفت. اما هند 
به دنبال بهره برداری از این بندر بر اساس یک توافق کوتاه مدت بود که باید به طور دوره ای تمدید می 
شد. به باور تحلیلگران، دو مولفه توافق کوتاه مدت و تنش های ژئوپلیتیکی ایران، شرکت های کشتیرانی 
و سرمایه گذاران را در باب سرمایه گذاری در چابهار درگیر تردیدهایی جدی کرده بود.قرارداد بلندمدت 
بهره برداری و مدیریت بندر چابهار سال ها در دست اجرا بود که بنا به دلایل مختلف اجرایی نشد. 
مذاکرات بین هند و ایران پس از مخالفت تهران با چارچوب داوری بین المللی به بن بست رسید. با این 
حال، اکثر بندهای این توافق، از جمله داوری، که محل مناقشه بود، اکنون مورد توافق قرار گرفته است.

فعلا آمریکا هشدار داده که هر کشوری که با ایران مراودات تجاری داشته باشد، با »خطر احتمالی 
تحریم ها« روبرو خواهد شد. این هشدار علیرغم معافیت بندر چابهار از تحریم های آمریکا مطرح شد.هند 
در زیرساخت های بندر چابهار سرمایه گذاری کرده و برای ارتقای امکانات این منطقه مشارکت داشته تا آن 
را به یک مسیر ترانزیتی مناسب برای کالاهای هندی به مقصد افغانستان و آسیای مرکزی تبدیل کند. 
در حالی که هند از سال 2003 بازیگر کلیدی در توسعه چابهار قلمداد شده، تحریم های آمریکا علیه ایران 
به دلیل برنامه هسته ای این کشور، توسعه این بندر را کند کرده است. هرچند ماه نوامبر 2018، ایالات 
متحده هند را از تحریم های خاص برای توسعه بندر چابهار و ساخت خط ریلی که آن را به افغانستان 

متصل می کند، معاف کرده بود.
گشودن دروازه تجارت میان هند و افغانستان

تصمیم دولت دونالد ترامپ، رئیس جمهور وقت آمریکا مبنی بر اعطای معافیت، که به تازگی تحریم های 
سختی را علیه ایران اعمال کرده بود، به منزله به رسمیت شناختن نقش هند در توسعه بندر چابهار از 
سوی واشنگتن تلقی شد، بندری که از اهمیت راهبردی برخوردار بود. وزارت امور خارجه آمریکا در بیانیه 
خود مدعی شد که پس از بررسی های گسترده، دولت آمریکا در نوامبر 2018 بر اساس بند 1244 قانون 
آزادی و مبارزه با اشاعه تسلیحات اتمی ایران در سال IFCA( 2012( استثنا محدودی را برای تعداد 
محدودی از فعالیت ها تعریف کرد. یکی از این موارد معافیت مرتبط با تلاش ها جهت بازسازی و توسعه 
افغانستان بود.بر اساس این بیانیه، این استثنا برای توسعه و بازسازی افغانستان پیش بینی شده و امکان 
بهره برداری از بندر چابهار در حمایت از این هدف فراهم گشته است.در آن زمان، وزارت امور خارجه گفته 
بود که استراتژی رئیس جمهور ایالات متحده در آسیای جنوبی بر حمایت ایالات متحده از رشد و توسعه 

اقتصادی افغانستان و همچنین مشارکت نزدیک آن با هند تأکید دارد.
وضعیت بندر چابهار پس از امضای برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( از سوی ایران، اتحادیه اروپا و پنج 
عضو دائم شورای امنیت سازمان ملل و آلمان )1+5( مساعد شد.بر اساس این توافق، یک رژیم کنترل 
و نظارت بر سطوح غنی سازی اورانیوم ایران اعمال شد.در مقابل، برخی از تحریم های اعمال شده علیه 
ایران برداشته شد و این امکان را برای هند فراهم کرد که سرمایه گذاری در این کشور را اجرایی کند.

با این حال، دولت ترامپ مشارکت آمریکا در برجام را متوقف کرد و همه تحریم های آمریکا را که به 
موجب برجام کاهش یافته بود، بازگرداند.ایالات متحده در آگوست 2021، به طور رسمی به حضور نظامی 
خود در افغانستان پس از دو دهه دخالت آمریکا در حملات تروریستی 11 سپتامبر پایان داد، رخدادی که 
تنش های امنیتی جدی را برای منطقه به همراه داشت.بندر چابهار که یک پروژه شاخص تعریف شده 
میان هند و ایران است که در دهانه خلیج عمان واقع شده و مسیر جایگزین برای تجارت با افغانستان 
محصور در خشکی و آسیای مرکزی به هند ارائه می کند - در حالی که پاکستان از دسترسی زمینی به 

این مناطق محروم است.

جمله  از  هنرستانی ها  نفری جمعیت  و 814  هزار  افزایش 213 
اقداماتی بود که در دولت سیزدهم انجام شد تا دانش آموزان بیشتری 

بتوانند با مهارت آموزی وارد بازار کار شوند.
به گزارش ایرنا، با توجه به وقوع سانحه سقوط بالگرد آیت الله رئیسی 
در حین خدمت و شهادت وی و همراهان در تاریخ 30 اردیبهشت 

1403 دوره چهارساله دولت سیزدهم ناتمام ماند.
جمهوری  ریاست  ساله  سه  زمان  مدت  در  رئیسی  الله  آیت  اما 
توجه ویژه ای به وزارت آموزش و پرورش و دانش آموزان داشت و 
مهارت آموزی و توسعه متوازن آموزش های مهارتی در هنرستانی ها 

به شدت مورد توجه دولت مردمی قرار داشت.
آموزش و تربیت فنی و حرفه ای با کیفیت، کارا و اثربخش، یکی از 
گزینه های اصلی برای رسیدن به اهداف حال و آینده کشور )توسعه 
همه جانبه و پایدار( در افق 1404 است که می تواند نیاز بازار کار در 
آینده را رفع کند.در واقع براساس آموزش مهارتی در هنرستان ها 
متناسب با شرایط بومی و منطقه ای می توان اهداف توسعه پایدار و 
سیاست های اقتصاد مقاومتی را محقق کرد. بنابراین افزایش سهم 
هنرستانی ها اهمیت بسیاری دارد که آمارها در دولت سیزدهم 
افزایش 13 درصدی هنرجویان دوره دوم متوسطه فنی و حرفه ای 
و کاردانش را نشان می دهد.یکی از دستاوردهای انقلاب اسلامی در 
تعداد هنرستان های کشور است که پیش از انقلاب ۷55 هنرستان 
بود و امروز به بیش از ۷300 هنرستان افزایش یافته و شاهد رشد 
بیش از 860 درصدی در تعداد هنرستان های ساخته شده هستیم و 
این یک افتخار بزرگ در نظام مقدس جمهوری اسلامی است.آمارها 
نشان می دهد سهم توسعه آموزش های فنی وحرفه ای و کاردانش 
در سه سال تحصیلی پیش از استقرار دولت سیزدهم )سال های 
صورت  تلاش های  وجود  با   )  13۹۹-1400 تا   13۹8-13۹۷
گرفته با روند افزایشی 0.35 درصد روبرو بود اما با استقرار دولت 
سیزدهم با تغییر رویکرد حمایتی از آموزش های فنی وحرفه ای و 
کاردانش سهم توسعه آموزش های فنی وحرفه ای وکاردانش در سه 
سال تحصیلی اخیر )سال های 1401-1400 تا 1403-1402 ( با 
اقدامات و تلاش های جهادی در استان ها به افزایش 4.68 درصدی 
رسیده است.همچنین بررسی روند سه ساله جمعیت دانش آموزی 
)هنرجویی( پیش از استقرار دولت سیزدهم نشان می دهد که تعداد 
هنرجویان دوره دوم متوسطه فنی و حرفه ای و کاردانش از ۹0۹ 
هزار و 162 نفر در سال تحصیلی ۹8-۹۷، به ۹68 هزار و 602 نفر 
در سال تحصیلی 1400-13۹۹ رسیده است که این آمار رشد 6.13 
درصدی هنرجویان دوره دوم متوسطه فنی و حرفه ای و کاردانش را 
نشان می دهد.در این راستا، آمارها تعداد هنرجویان دوره دوم متوسطه 
فنی و حرفه ای و کاردانش را از یک میلیون و 25 هزار و 811 نفر 

در سال تحصیلی 1401-1400، به یک میلیون و 182 هزار و 414 
نفر در سال تحصیلی 1403-1402 نشان می دهد که براین اساس، 
رشد هنرجویان دوره دوم متوسطه فنی و حرفه ای و کاردانش به 
13.24 درصد رسیده است.همچنین آمارها نشان می دهد که در سال 
تحصیلی 1403-1402 جمعیت دانش آموزی پایه های دهم، یازدهم 
ودوازدهم دوره متوسطه 2 میلیون و ۹۷1 هزار و 442 نفر هستند که 
تعداد یک میلیون و ۷8۹ هزار و 26 نفر در شاخه نظری )سهم 60 
درصد( و تعداد یک میلیون و 182 هزار و 416 نفر )سهم حدود 40 
درصد( در شاخه های فنی وحرفه ای )566 هزار و ۷15 هنرجو( و 

کاردانش )615 هزار و ۷01 هنرجو( مشغول تحصیل هستند.
افزایش سهم 2.2 درصدی آموزش فنی و حرفه ای

از کل هنرجویان هنرستان های کشور حدود 40 درصد )4۷۷ هزارو 
33۷ نفر( هنرجوی دختر همچنین از کل هنرجویان کشور حدود 10 

درصد )115 هزار و 4۷0 نفر( هنرجوی روستایی هستند
در واقع با تلاش های صورت گرفته، سهم آموزش های فنی و حرفه 
ای در سال تحصیلی 1402-1401 به میزان 2.2 درصد در کشور 
افزایش یافته است. در همین راستا اداره کل آموزش و پرورش شهر 
تهران با تلاش های بسیار، افزایش 4 درصدی را در تعداد هنرجویان 
هنرستان های فنی، حرفه ای و کاردانش در سال تحصیلی جاری 
رقم زده است.از کل هنرجویان هنرستان های کشور حدود 40 درصد 
)4۷۷ هزار و 33۷ نفر( هنرجوی دختر همچنین از کل هنرجویان 
کشور حدود 10 درصد )115 هزار و 4۷0 نفر( هنرجوی روستایی 
هستند.همچنین از کل هنرجویان کشور حدود هفت درصد )۷8 
هزار و ۷۹۷ نفر( در هنرستان های غیرانتفاعی مشغول به تحصیل 
هستند و از کل هنرجویان کشور حدود 53 درصد در زمینه صنعت، 
3.02 درصد درزمینه کشاورزی و حدود 1۹ درصد در زمینه خدمات 
و حدود 26 درصد در زمینه هنر تحصیل می کنند.با استقرار دولت 
سیزدهم با تغییر رویکرد حمایتی از آموزش های فنی وحرفه ای و 
کاردانش به ویژه توجه به دختران تعداد و سهم هنرجویان دختر در 

سه سال تحصیلی اخیر )سال های 1401-1400 تا 1402-1403 ( 
با اقدامات صورت گرفته در استان ها با روند افزایشی حدود 2 درصد 

روبرو هستیم.
رشد ۱۸ درصدی هنرجویان دختر

همچنین روند سه ساله جمعیت دانش آموزی )هنرجویی( دختر بعد 
از استقرار دولت سیزدهم نشان می دهد که تعداد هنرجویان دختر 
دوره دوم متوسطه فنی و حرفه ای و کاردانش 3۹4 هزار و 646 
نفر در سال تحصیلی 1401-1400 به 4۷۷ هزار و 33۷ نفر در 
رشد حدود  آمار  این  است.  رسیده  تحصیلی 1402-1403  سال 
18 درصدی هنرجویان دختر دوره دوم متوسطه فنی و حرفه ای 
و کاردانش را نشان می دهد.با استقرار دولت سیزدهم با تغییر رویکرد 
حمایتی از آموزش های فنی وحرفه ای و کاردانش و توسعه عدالت 
و نصیب برابر آموزشی تعداد هنرجویان مناطق روستایی در سه 
سال تحصیلی اخیر )سال های 1401-1400 تا 1403-1402 ( با 
اقدامات و تلاش های جهادی در استان ها با روند افزایشی 11 درصد 
روبرو است.در سال تحصیلی 1403-1402 در راستای گسترش 
آموزش های مهارتی متناسب با نیازهای بومی در مناطق )روستایی و 
عشایری( تعداد 115 هزار و 4۷0 روستایی و عشایری تحت پوشش 
مهارت آموزی قرار دارند که از این تعداد پنج هزار و 203 نفر عشایر 
هستند.همچنین تعداد هنرجویان هنرستان های غیردولتی در سه 
 ) تا 1402-1403  اخیر )سال های 1400-1401  سال تحصیلی 
با روند افزایشی بیش از یک درصد روبرو است.در نهایت، تدوین 
سیاست های اجرایی توسعه رشته ها مبتنی بر آمایش سرزمین، نیاز 
بازارکار حال و آینده و پیش بینی سهم کمی آموزش های فنی و 
حرفه ای وکاردانش در پایه دهم با در نظرگرفتن میانگین نرخ گذر 5 
ساله، میانگین میزان رشد 5 ساله و ارسال مکاتبات مربوط به پیش 
بینی سهم کمی توسعه آموزش های فنی وحرفه ای و کاردانش به 
استان ها از دیگر اقدامات تحولی در دولت سیزدهم است که موجب 

شده است تعداد هنرستانی ها در کشور افزایش یابد.
اولویت آموزش و پرورش تقویت سهم هنرستان است

در این راستا محمد مهدی کاظمی معاون آموزش متوسطه وزارت 
افزایش سهم هنرستانی ها اظهار کرد:  آموزش و پرورش درباره 
اولویت آموزش و پرورش در فرآیند هدایت تحصیلی، تقویت سهم 

هنرستانی ها و در شاخه نظری تقویت و افزایش ریاضی است.
وی افزود: نمایشگاه هایی از قابلیت رشته های مختلف در استان ها 
برای معرفی مشاغل برگزار شده که دانش آموزان با انواع رشته های 
مهارتی آشنا شوند. اکنون مدرک دانشگاهی، زمینه ساز اشتغال نیست 
و این مهارت ها است که زمینه ساز اشتغال است که از طریق آموزش 

های هنرستانی انجام می شود.
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در ایران یک ساله!

سایر اخبار
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در حالی که طارمی با قراردادی سه ساله )1+2 سال( به 
اینتر پیوسته، در فوتبال ایران قانون منع قرارداد بالای 
یک سال برای بازیکنان بیش از 30 سال وضع شده است.

به گزارش تسنیم، در روزهایی که اکثر ستاره های فوتبال 
ایران در مرز 30 سالگی یا بیش از آن قرار دارند، وضع یک 
قانون جدید برای ممنوعیت عقد قرارداد بیش از یک سال 
با بازیکنان بالای 30 سال عجیب به نظر می رسد.طبق 
ماده 31 دستورالعمل ابلاغی سازمان لیگ به باشگاه های 
لیگ برتری، »انعقاد قرارداد با بازیکنان بالای 30 سال 
باید صرفاً یک ساله باشد و باشگاه ها مجاز به عقد قرارداد 
بیش از یک سال نیستند«. قانونی که شاید در نگاه اول 
مشکلی نداشته باشد اما با بررسی میانگین سنی ستاره های 
لیگ برتر و حتی ستاره های بین المللی فوتبال ایران متوجه 
می شویم این قانون دچار مشکلات اساسی است.به طور 
مثال در حال حاضر در لیگ ایران بازیکنانی نظیر علیرضا 
چشمی،  روزبه  کنعانی زادگان،  محمدحسین  بیرانوند،  
سیدحسین حسینی، رامین رضاییان، گئورگی گولسیانی، 
ریکاردو آلوز و بسیاری از ستاره های تأثیرگذار دیگر بالای 
30 سال هستند و بر اساس قانون جدید سازمان لیگ، 
باشگاه ها اجازه قرارداد بالای یک سال با آنها را ندارند.

بیایید از زاویه ای دیگر به این ماجرا نگاه کنیم؛ مهدی 
طارمی که بزرگترین ستاره حال حاضر فوتبال ایران است، 
اگر قصد بازگشت به کشورمان را داشت، هیچ باشگاهی 
نمی توانست قرارداد بیش از یک ساله با او ببندد! این در 
حالی است که طارمی 32 ساله قرارداد دو ساله با قابلیت 
تمدید یک سال با اینتر دارد )در مجموع قرارداد سه ساله(. 
همین یک نمونه کافی است تا به میزان غیر منطقی بودن 
قانون جدید فوتبال ایران پی ببریم.این قانون در ظاهر 
برای کمک به باشگاه ها تصویب شده، اما در عمل به ضرر 
آنها خواهد بود و هر ساله بازیکنان با اتمام قراردادشان، بار 
دیگر از اوضاع آشفته نقل و انتقالات فوتبال ایران استفاده 
کرده و با مذاکره همزمان با چند باشگاه، رقم قرارداد 
خود را افزایش خواهند داد. موضوعی که با وجود داشتن 
قراردادهای بلند مدت نیز در فوتبال ایران دیده می شود و 
قطعاً با قانون جدید بر مشکلات اضافه خواهد شد. به نظر 
می رسد باید در این قانون بازنگری انجام شود و حداقل 
اختیار در مدت زمان قراردادها برعهده باشگاه ها قرار گیرد.

حضور قطعی وزیر ورزش در المپیک با وجود جابه جایی دولت
با وجود آغاز به کار دولت جدید همزمان با آغاز بازی های المپیک، وزیر ورزش سفر قطعی به پاریس داشته و در 
محل برگزاری این بازی ها حاضر خواهد شد.به گزارش خبرنگار مهر، سی و سومین دوره بازی های المپیک از 5 
مرداد با برگزاری مراسم افتتاحیه در پاریس آغاز می شود. قرار است همزمان با آغاز این بازی ها مراسم تنفیذ مسعود 
پزشکیان رئیس جمهور جدید ایران نیز برگزار شود و ۷ مرداد هم مراسم تحلیف او برگزار خواهد شد.بر اساس قانون 
اساسی پس از مراسم تنفیذِ حکم توسط رهبری و مراسم تحلیف در مجلس شورای اسلامی، رئیس جمهور جدید 
به صورت رسمی آغاز به کار می کند و در واقع دولت جدید روی کار می آید.بدین ترتیب بازی های المپیک 2024 

همزمان با اولین روزهای دولت جدید پیگیری می شود یعنی همزمان با روزهایی که رئیس جمهور منتخب گزینه های موردنظر خود 
برای تشکیل چارت دولت جدید را به مجلس معرفی خواهد کرد.این موضوع اما در سفر کیومرث هاشمی وزیر ورزش به پاریس و 
حضور در محل برگزاری بازی های المپیک خللی وارد نمی کند. او طبق برنامه از پیش تعیین شده در هفته دوم بازی ها به پاریس سفر 
می کند و تماشاگر ویژه رقابت ورزشکاران کشورمان در سالن های کشتی، وزنه برداری و تکواندو خواهد بود.این برنامه ای است که طبق 
ادوار گذشته المپیک و پیش از حادثه 30 اردیبهشت که منجر به شهادت سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور دولت سیزدهم و همراهانش 
شد، در برنامه کاروان ورزش ایران قرار گرفته بود و با وجود انتخابات جدید ریاست جمهوری در این فاصله، خللی در آن وارد نشده است.

نقشه یونایتد: بایرن خواب
 این ستاره را ببیند!

تا  است  تلاش  در  منچستریونایتد 
مانع از انتقال ژاوی سیمونز به بایرن 
مونیخ شود و او را به خدمت بگیرد.

ژاوی  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
انتقالات  و  نقل  پنجره  در  سیمونز 
قراردادی  گذشته  سال  تابستانی 

قرضی و یک ساله از پاری سن ژرمن جدا شد و به لایپزیش پیوست و 
توانست عملکرد خوبی را در این تیم به نمایش بگذارد که در رقابت های 
جام ملت های اروپای 2024 در ترکیب تیم ملی هلند هم ادامه پیدا کرد. 
بایرن  بارسلونا و  از جمله  اروپایی  باشگاه بزرگ  او توجه چند  درخشش 
مونیخ را به خود جلب کرد و این باشگاه آلمانی بود که برای به خدمت 
گرفتن او پیش قدم شد و بسیاری از رسانه های این کشور مدعی شده 
بودند که او قرار است به زودی راهی این باشگاه شود و فصل آینده با 

پیراهن بایرن مونیخ به میدان برود. 
اما حالا روزنامه فرانسوی اکیپ خبر داده است که منچستریونایتد قصد 
دارد برای هایجک این بازیکن از بایرن اقدام کند و حضور اریک تن هاخ 
روی نیمکت می تواند برگ برنده شیاطین سرخ در این انتقال باشد و این 
ستاره هلندی را راضی کند که می تواند به ستاره یونایتد تحت هدایت 

سرمربی این تیم که هم وطن او است تبدیل شود. 
مذاکرات با پاری سن ژرمن برای جذب او هم دشوار خواهد بود، چون 
آنها پیش از این پیشنهادی 55 میلیون یورویی را رد کرده اند و احتمالا 
یونایتد باید کمی بیشتر از حد تصورش برای جذب سیمونز هزینه کند، 
اما مدیران این باشگاه مشکلی با این موضوع ندارند و تمام تلاش شان را 

برای جذب این ستاره به کار خواهند گرفت.

فدراسیون فوتبال به دنبال اصلاح قانون اشتباه
تصمیمی که قیمت بازیکنان ایرانی را نجومی تر کرد!

قیمت بازیکنان داخلی در فصل نقل وانتقالات به شکل عجیبی نسبت به 
فصل قبل افزایش داشته است.

فصل نقل وانتقالات تابستانی این روزها با هیجان زیادی دنبال می شود و 
تیم های لیگ برتری مشغول جذب نفرات مورد نظر خود برای فصل آینده 
هستند. در این بین 4 تیم مدعی استقلال، پرسپولیس، تراکتور و سپاهان 
برای جذب ستاره ها رقابت شدیدی دارند و به دنبال این هستند تا رقبای 
خود را در بازار نقل وانتقالات شکست دهند. فدراسیون فوتبال در سال های 
اخیر تلاش زیادی کرده تا با اجرای قوانین مختلف وضعیت نقل وانتقالات 
و قراردادهای بازیکنان و مربیان لیگ برتری را بهبود ببخشد ولی بعضی 
قوانین بیشتر از اینکه به این موضوع کمک کند، باعث شده شرایط برای 
جذب بازیکن بدتر شود و قیمت بازیکنان ایرانی به شکل سرسام آوری بالاتر 

برود.
از کاهش سهمیه تا قراردادهای یک ساله!

هر تیم لیگ برتری در فصل گذشته مجاز به داشتن 1+5 بازیکن خارجی 
بود ولی این سهمیه برای این فصل به 1+4 کاهش یافته و در عوض 
بازیکنان لژیونر ایرانی که وارد لیگ برتر می شود، دیگر شامل سهمیه خارجی 
نخواهند بود. سال گذشته نفراتی چون مهرداد محمدی و محمدحسین 
کنعانی زادگان سهمیه خارجی محسوب می شدند ولی نفراتی چون علی 
علیپور و محمدامین حزباوی که امسال به لیگ برتر برگشته اند دیگر سهمیه 
خارجی تیم ها را پر نمی کنند. با این حال کاهش سهمیه خارجی دست تیم ها 

را تا حد زیادی بسته و مشکلات زیادی را به وجود آورده است.
از طرفی یکی دیگر از قوانین جدید فدراسیون فوتبال، الزام تیم ها به امضای 
قرارداد یک ساله با بازیکنان بالای 30 سال است. این یعنی نفراتی چون 
سروش رفیعی، روزبه چشمی و مهرداد محمدی که نقشی کلیدی در 
استقلال و پرسپولیس دارند باید حتما قرارداد یک ساله امضا کنند و اینگونه 
در پایان لیگ برتر بیست وچهارم بازیکن آزاد خواهند بود. طبق این قانون 
مهدی طارمی که با اینتر قرارداد 3 ساله بسته، اگر به ایران بیاید باید قرارداد 

یک ساله امضا کند و تیمی نمی تواند با او قرارداد بلندمدت ببندد!

افزایش سرسام آور دستمزد بازیکنان ایرانی
کاهش سهمیه بازیکنان خارجی باعث شده تیم ها مجبور به جذب بازیکن 
داخلی شوند و این موضوع دستمزد آن ها را تا حد زیادی افزایش داده است. 
اتفاقی که باعث شده حتی بعضی بازیکنان ذخیره و نیمکت نشین هم دستمزد 
30 میلیارد طلب کنند. در حال حاضر هر 2 تیم استقلال و پرسپولیس با 
معضل پر بودن لیست خارجی خود مواجه هستند و دست شان برای جذب 
بازیکن خارجی باز نیست. پرسپولیس در فهرست خارجی خود ایوب العملود، 
عبدالکریم حسن، گیورگی گولسیانی و اوستون اورونوف را دارد و تنها یک 
بازیکن خارجی می تواند جذب کند. استقلال با ودران کیوسفسکی، رافائل 
سیلوا، منتظر محمد، آلمدین زیلکیلیچ، جلال الدین ماشاریپوف و گوستاوو 
بلانکو قرارداد دارد و همین حالا باید حداقل یک بازیکن خارجی خود را به 
فروش برساند.همین موضوع باعث شده توجه اسقلال و پرسپولیس بیشتر 
به لیگ داخلی باشد و بازیکنان لیگ برتری هم با علم به این موضوع 
مبالغ عجیب و غیرمنطقی را طلب کنند.در شرایطی که فدراسیون فوتبال 
با بعضی قوانین کار را برای تیم های لیگ برتری و به خصوص مدعیان 
سخت کرده، 3 نماینده ایران باید به زودی در لیگ نخبگان آسیا به میدان 
بروند. استقلال و پرسپولیس 2 نماینده ایران هستند که سهمیه مستقیم 

حضور در این رقابت ها را به دست آورده اند و سپاهان هم در صورت برتری 
مقابل شباب الاهلی و الغرافه سومین نماینده ایران در نخستین دوره لیگ 
نخبگان آسیا خواهد بود. براساس اعلام AFC، سهمیه بازیکنان خارجی 
در لیگ نخبگان 1+5 است ولی تیم های آسیایی در لیگ های داخلی بیشتر 
از این عدد را تعیین کرده اند تا دست شان برای حضور در لیگ نخبگان بازتر 
باشد. تیم های حاضر در لیگ حرفه ای عربستان امکان استفاده از 8 بازیکن 
خارجی و 2 بازیکن خارجی متولد بعد از سال 2003 را دارند و در قطر هم 
تعداد سهمیه خارجی به عدد ۷ رسیده است. تیم های اماراتی هم می تواند 5 
بازیکن خارجی به همراه 5 خارجی مقیم کشورشان در فهرست داشته باشند.

در لیگ ژاپن محدودیتی برای جذب بازیکن خارجی وجود ندارد ولی تیم ها 
در هر بازی می توانند فقط 6 خارجی وارد لیست کنند و بازیکنان کشورهای 
شریک جی لیگ یعنی تایلند، ویتنام، مراکش، مالزی، کامبوج، سنگاپور، 
اندونزی، عربستان سعودی، فلسطین، آرژانتین، استرالیا، برزیل، تونس، مصر 
و قطر هم از این محدودیت مستثنی هستند. تعداد بازیکن خارجی در لیگ 

کره جنوبی هم 6 نفر بدون محدودیت است.
جلسه سرنوشت ساز فدراسیون فوتبال

پس از اعتراض تیم های لیگ برتری به کاهش سهمیه بازیکنان خارجی، 
حالا به نظر می رسد فدراسیون فوتبال تا حدی از این موضوع عقب نشینی 
کرده است. قرار است روز شنبه جلسه ای در فدراسیون فوتبال برگزار شود 
تا در تصمیمی در خصوص افزایش سهمیه بازیکنان خارجی اتخاذ شود 
که این موضوع بیش از همه به سود تیم های حاضر در لیگ نخبگان آسیا 
خواهد بود.امیرمهدی علوی، مدیر روابط عمومی فدراسیون درباره این 
موضوع گفت: »با توجه به درخواست مکتوب چند باشگاه لیگ برتری از 
ریاست فدراسیون برای افزایش سهمیه بازیکن خارجی جهت بهره مندی در 
فهرست تیم ها در فصل جدید مسابقات،م وضوع به قید فوریت به کارگروه 
نقل وانتقالات ارجاع شد. بر این اساس، درباره این درخواست در جلسه روز 
شنبه آینده تصمیم گیری خواهد شد. پس از تصمیم گیری کارگروه، موضوع 
برای جمع بندی نهایی در جلسه هیات رئیسه فدراسیون مطرح خواهد شد.«

کونته در ناپولی: امید به روزهای خوب و 
چالش های جدی

آنتونیو کونته می تواند اشتباهات ناپولی 
در دفاع فاجعه آمیز از عنوان قهرمانی را 
جبران کند، اما کازویچ هشدار می دهد 
چالش های  با  باید  مربی  این  که 
مارادونا  دیه گو  ورزشگاه  در  متعددی 

روبرو شود.
به گزارش »ورزش سه«، همین چندی پیش بود که آنتونیو کونته رسماً به 
عنوان سرمربی جدید ناپولی معرفی شد. کونته، سرمربی سابق اینتر، یوونتوس 
و تیم ملی ایتالیا، با وعده های جدی برای بهبود، جلسات تمرینی طاقت فرسا و 
قول یک سبک بازی انعطاف پذیر، تاکنون تأثیرگذار ظاهر شده است. با وجود 
اینکه پیش فصل به ندرت نشانگر واقعی عملکرد یک تیم در طول فصل است، 

مشخص است که این مرد 54 ساله با میانگین سطح پایین کنار نمی آید.
عصر کونته، پس از آشفتگی فصلی ناامیدکننده که با کسب مقام دهمی و 
فاصله ای خیره کننده 41 امتیازی با قهرمان اینتر به پایان رسید، فصل جدیدی 
را برای ناپولی رقم می زند. با این حال، در مسیر بازگشت ناپولی به جمع مدعیان 

قهرمانی، موانع قابل توجهی برای غلبه وجود دارد.
یکی از مهم ترین سوالات، سازگاری بین مدیریت اورلیو دی لورنتیس، رئیس 

باشگاه، و کونته است.
به نظر می رسد زوج عجیب و غریبی در ناپولی شکل گرفته است. نه آنتونیو کونته 
سرمربی جدید و نه اورلیو دی لورنتیس رئیس باشگاه، شخصیت های کم حرف و 
گوشه گیری نیستند. وسوسه کننده است که تصور کنیم جلسات آنها آتش بازی 
به راه بیندازد، حتی مهیج تر از جشن های چهارم جولای آمریکا! نحوه کنار آمدن 

این دو برای جاه طلبی های ناپولی در فصل آینده بسیار مهم است.
تا به حال آرامش حاکم بوده، اما نباید فراموش کرد که با سقوط ناپولی در جدول 
و خارج ماندن از رقابت های اروپایی، دی لورنتیس در یک فصل سه بار سرمربی 
عوض کرد. رودی گارسیا، والتر ماتزاری و فرانچسکو کالدرون همگی روی 
نیمکت ناپولی نشستند، در حالی که خط دفاعی ضعیف این تیم 48 گل دریافت 
کرد.کونته دیگر چنین تسلیم شدنی در خط دفاع را تحمل نخواهد کرد. ساختن 

یک خط دفاع کاملًا جدید کار آسانی نیست.
با این حال، با رهبری جووانی مانا مدیر ورزشی جدید در مذاکرات با بازیکنان، 
دی لورنتیس به وعده خود برای جذب سه بازیکن جدید عمل کرد. الساندرو 
بونجورنو، مدافع میانی ملی پوش ایتالیا، رافا مارین مدافع میانی متعلق به رئال 
مادرید و لئوناردو اسپینازولا مدافع چپ، همگی در یک اقدام نقل و انتقالاتی 
چشمگیر به تیم پیوستند.خرید بونجورنو، یکی از بهترین مدافعان میانی سری 
آ در دو فصل گذشته، همچنین تأثیر کونته را در جذب بهترین بازیکنان به 
پایتخت کامپانیا نشان داد.اسپینازولا، عضو قهرمان یورو 2020، پس از دو فصل 
مصدومیت مشتاق است تا خود را ثابت کند، در حالی که مارین در دوره قرضی 
موفق خود در آلاوس در لالیگا فصل گذشته مورد تحسین قرار گرفت.در بازار 
نقل و انتقالات، صدها نام به عنوان گزینه های احتمالی برای پیوستن به ناپولی 
مطرح شده است. صرف نظر از گمانه زنی های بی اساس، ناپولی حداقل به یک 
مدافع دیگر نیاز دارد و انتظار می رود بازیکنان بیشتری قبل از شروع فصل آینده 
تیم را ترک کنند.اگرچه ویکتور اوسیمن، بهترین گلزن تیم، در جلسات تمرینی 
طاقت فرسای کونته شرکت کرده، اما همچنان انتظار خروج این مهاجم عضو 
تیم قهرمان اسکودتو از ایتالیا در تابستان امسال وجود دارد.اینکه آنتونیو کونته 
چگونه خط حمله ناپولی را بازسازی کند، نقش مهمی در تعیین جایگاه این تیم 
در جدول رده بندی فصل جدید خواهد داشت.احتمال جانشینی ویکتور اوسیمن، 
ستاره نقاب به چهره ناپولی، با روملو لوکاکو، مهاجم با تجربه، بعید است باعث 
خوشحالی هواداران ناپولی شود. با این حال، لوکاکو که سابقه حضور در تیم های 
اینتر و رم را دارد، عملکرد خوبی در سری آ داشته و با کونته رابطه نزدیکی دارد. 
قطعا گزینه های بدتری هم وجود دارد، هرچند هواداران ناپولی نگرانی هایی در 
مورد انتقال احتمالی لوکاکو از چلسی دارند.ممکن است به مهاجمان چندپسته، 
همچون جاکومو راسپادوری و خویچا کواراتسخلیا نقش مرکزی بیشتری در 
خط حمله داده شود.این مربی که به خاطر سیستم 2-5-3 شناخته شده است، 
همچنین باید اعتماد به نفس بازیکنانی که فصل گذشته عملکرد ضعیفی داشتند 
را بازگرداند.اینکه او چگونه بتواند جان لوئیجی دی لورنزو، کاپیتان تاثیرگذار تیم، را 
که پس از یک فصل کابوس وار به ترک تیم فکر می کرد، احیا کند، برای روحیه 
تیم بسیار مهم خواهد بود.امیر رحمانی، مدافع، و آندره-فرانک زامبو آنگویسا، 
هافبک، که هر دو در قهرمانی تاریخی ناپولی نقش بسزایی داشتند، فصل گذشته 
افت کردند.کونته باید برای اینکه این بازیکنان کلیدی دوباره عملکرد مثبتی 
داشته باشند، از قدرت انگیزشی خود استفاده کند.بازگشت بازیکنانی که قرض 
داده شده بودند، مانند الیا کاپریله )امپولی(، مایکل فولورونشو )هلاس ورونا( و 
جانلوکا گایتانو )کالیاری( به جمع بازیکنان بااستعداد تیم، رقابت مفیدی برای 
حضور در ترکیب اصلی ایجاد خواهد کرد. این سه بازیکن با عملکرد خوب خود 
در تمرینات طاقت فرسا، که منجر به مصدومیت برخی از بازیکنان شد، نظر کونته 
را جلب کرده اند.اگرچه قبل از شروع فصل جدید، قطعا بازیکنانی جدا خواهند شد 
و بازیکنانی جدید به تیم اضافه خواهند شد، اما کونته با رویکرد سختگیرانه خود، 
نشان داده که جایی برای بازیکنان کم کار در تیم وجود ندارد و می خواهد هر چه 

زودتر ناکامی های فصل گذشته را فراموش کند.

دلایل اقامت تیم های ملی 
کشتی ایران خارج از دهکده 

المپیک پاریس
سخنگوی فدراسیون کشتی دلایل اقامت تیم های آزاد و فرنگی 
ایران در خارج از دهکده بازی های المپیک 2024 پاریس را تشریح 
کرد و گفت: تمام شرایط برای آرامش و آسایش ملی پوشان ایران 
فراهم شده است.شمارش معکوس برای آغاز مهمترین آوردگاه 
ورزش آغاز شده و ورزشکاران المپیکی در حال اعزام به پاریس 
محل برگزاری مسابقات المپیک 2024 هستند. طبق قانون 
کمیته بین المللی المپیک تمامی ورزشکاران کشورهای مختلف 
که به شهر بازی ها می آیند در دهکده مسابقات مستقر می شوند 
اما در چند دوره برخی از کشورها مثل آمریکا در المپیک 2016 
ریو کاروان ورزشی اش را خارج از دهکده مستقر کرد.حالا در این 
دوره از المپیک برای نخستین با یک رشته ورزشی از کاروان ایران 
خارج از دهکده مسابقات مستقر خواهد شد. تیم های کشتی آزاد 
و فرنگی با تصمیم علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی خارج از 
دهکده بازی ها مستقر خواهند شد.ابراهیم مهربان سخنگو و دبیر 
فدراسیون کشتی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره چرایی حضور 
کشتی گیران در خارج از دهکده بازی ها گفت: رئیس فدراسیون 
کشتی از قهرمانان المپیک است که تجربه حضور در دو المپیک 
را هم داشته بنابراین از تمامی زوایای مرتبط با این مسابقات مطلع 
است. متأسفانه کشتی در ادوار المپیک به خاطر حضور در دهکده 
مسابقات آسیب های زیادی دیده و در این دوره تصمیم گرفته شد 
که کشتی گیران دور از فضای دهکده باشند تا آسیبی به آن ها وارد 
نشود.وی ادامه داد: مسابقات کشتی در آخرین روزهای المپیک 
برگزار می شود و طبیعتاً با توجه به جوی که در آنجا حاکم است، 
ممکن است انگیزه کشتی گیران دستخوش تغییر شود، بنابراین با 
توجه به تجربه ای که از ادوار گذشته داشتیم و با وجود اینکه هزینه 
زیادی هم روی دست فدراسیون کشتی گذاشت اما تصمیم بر این 
شد که محل اقامت کشتی گیران خارج از دهکده بازی ها باشد. 
هتل محل استقرار کشتی گیران نزدیک به سالن مسابقات است 
و همه شرایط را برای آن ها فراهم کردیم که بهترین نتیجه را 
کسب کنند.سخنگوی فدراسیون کشتی در مورد چگونگی رفت 
و آمد کشتی گیران به سالن مسابقات عنوان کرد: هتلی که برای 
کشتی گیران در نظر گرفته شده کنار سالن مسابقات است و همه 
جوانب از جمله اینکه کشتی گیران با راحت ترین شکل به سالن 
مسابقات بروند در نظر گرفته شده است. علاوه بر این نزدیکی 
سالن تمرینی کشتی گیران هم برای ما مهم بود و این موضوع 
را هم درنظر گرفتیم. مسائل مربوط به تغذیه کشتی گیران از ماه ها 
قبل هماهنگ شده و امیدوارم آن ها بتوانند بهترین نتیجه را کسب 
کنند و با دست پر به ایران برگردند.مهربان همچنین در مورد زمان 
اعزام کشتی گیران فرنگی و آزاد اظهارداشت: رقابت های کشتی 
طی روزهای 15 تا 21 مرداد ماه برگزار می شود و شروع این 
رقابت ها هم با رشته فرنگی خواهد بود. بنابراین فرنگی کاران روز 
12 مردادماه به پاریس اعزام می شوند. در روزهای 15، 16، 1۷ و 
18 هم مسابقات این رشته ورزشی خواهد بود. تیم ملی کشتی 
آزاد هم روز 15 مردادماه به پاریس اعزام می شود و در روزهای 
18، 1۹، 20 و 21 مسابقات آن ها برگزار خواهد شد. در واقع هر دو 
تیم کشتی آزاد و فرنگی سه روز زودتر به محل برگزاری مسابقات 

اعزام خواهند شد.
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محمد رضا رجبی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

دوچرخه سواری؛ دوازدهمین حضور و یک حسرت
 عبور از خط پایانم آرزوست!

دوچرخه سواری ایران در حالی دوازدهمین حضور خود را در المپیک ثبت می 
کند که ملی پوشان کشورمان در چند دوره از حضور خود موفق به عبور از خط 

پایان نشده اند تا این بار هم این عبور یک آرزو شود!
به گزارش خبرنگار مهر، دوچرخه سواری که در چهار سال گذشته ناخوش 
احوال بود و در رنکنیگ آسیایی و جهانی سقوط کرده بود در آخرین روزهای 
سال 2023 با اعلام اتحادیه جهانی دوچرخه سواری و به لطف کسب سهمیه 
تیم های بالاتر آسیا در رنکینگ جهانی موفق شد یک سهمیه المپیک در 

بخش مردان را بدست آورد.
این سهمیه کسب شده تنها در بخش استقامت جاده مردان به ایران تعلق 
گرفت تا دوازدهمین حضور دوچرخه سواری در المپیک 2024 پاریس ثبت 
شود. دوچرخه سواری با همین سهمیه امیدوار است تا رکابزن جوانش بتواند 

طلسم را شکسته و از خط پایان رقابت ها عبور کند.
این عبور از خط پایان به حدی برای این رشته اهمیت دارد که وزیر ورزش و 
جوانان در بازدید از آخرین اردوی علی لبیب به وی گفت: »آیا تا خط پایان می 
روی«.اسدی رئیس فدراسیون دوچرخه سواری در گفت و گویی که با خبرنگار 
مهر داشت از تدارکات رکابزن المپیکی اظهار رضایت کرده و به کسب نتیجه 
بهتر توسط نماینده ایران ابراز امیدواری کرده است. با توجه به مشکلات چند 
سال گذشته حضور رکابزنان در رقابت های تدارکاتی و تورها بسیار کمرنگ و 
تنها و منتهی به حضور در مسابقات قهرمانی آسیا شده بود اما علی لبیب برای 
شرکت در المپیک 2024 بیش از 20 روز اردو و تور را در دو ماه گذشته سپری 
کرده است. نکته حائز اهمیت حضور تنها نماینده ایران به همراه رونمایی از 

دوچرخه های به روز است.
از رتبه ۵۱ تا آرزوی رسیدن به خط پایان

دوچرخه سواری ایران از المپیک 2000 سیدنی به صورت متوالی در المپیک ها 
حضور داشته است. اما قبل از آن اولین حضور خود را در المپیک 1۹64 توکیو 
ثبت کرده است.در این بین بیشترین سهمیه مربوط به حضور در المپیک 
سالهای 1۹۷2، 1۹۷6، 1۹88 و 1۹۹2 با هشت سهمیه هم در بخش جاده 
و هم پیست بوده است. کمترین حضور از نظر تعداد هم به المپیک توکیو در 
سال 2020 و المپیک پاریس 2024 با یک رکابزن ثبت شده است.رکابزنان 
ایران آخرین بار در سال 2008 پکن از خط پایان گذشتند. در آن سال حسین 
عسگری سلطان کوهستان آسیا موفق شد رتبه پنجاه و یکم را برای خود ثبت 
کند. بعد از آن در المپیک 2012 لندن، 2016 ریو و 2020 توکیو رکابزنان 
دیگر موفق به پایان مسابقه خود و رسیدن به خط پایان رقابت های بخش 

جاده نشدند.
حسین عسگری با حضور در سه دوره بازیهای المپیک پرسابقه ترین رکابزن 
ایران در این رویداد است. عسگری در سال 2000 سیدنی، 2004 آتن و 2008 
پکن در مسابقات المپیک حاضر بوده است. بهترین نتیجه دوچرخه سواری در 
بخش استقامت جاده هم توسط وی با رتبه پنجاه و یکمی در المپیک پکن 

ثبت شده است. عسگری سابقه حضور در مسابقه پیست را هم دارد.
نگاهی به حضور دوچرخه سواری در ادوار المپیک

۱- المپیک ۱۹۶۴ توکیو

دوچرخه سواری جاده با چهار نفر در این رویداد حاضر شد. داود اخلاقی؛ مسابقه 
را تمام نکرد. ماشاالله امین سرور هفتاد دوم شد. اسماعیل حسینی هفتاد و 
هشتم شد و اکبر پوده هشتادم شد. تیم ایران در ماده تایم تریل تیمی بیست 

و دوم شد.
2- المپیک ۱۹۷2 مونیخ

دوچرخه سواری جاده در این سال هم با چهار نفر در المپیک حاضر شد. تیم 
ایران در تایم تریل با 10 پله سقوط سی ودوم شد.

دوچرخه سواری در بخش پیست با چهار نفر در المپیک مونیخ حاضر شد. 
غلامحسین کوهی و بهروز رهبر در مقدماتی اسپرینت باختند. در ماده یک 
کیلومتر تایم تریل بهروز رهبر بیست و هشتم شد. در ماده تعقیبی انفرادی 
هم خسرو حق گشا به عنوان بیست و پنجم رسید. در ماده تعقیبی تیمی، تیم 

یران بیست و دوم شد.
۳- المپیک ۱۹۷۶ مونترال

دوچرخه سواری جاده ایران در این سال با شش ورزشکار راهی المپیک مونترال 
کانادا شد. محمد علی محمدی، حسن آریان فر، محمود دلشاد و اصغر خدایاری 
مسابقه را تمام نکردند. در ماده تایم تریل تیمی استقامت جاده تیم ایران بیست 
و چهارم شد.دوچرخه سواری در بخش پیست با دو رکابزن راهی کانادا شد، در 
یک کیلومتر تایم تریل مسعود مبارکی نماینده ایران بیست و پنجم و در ماده 

تعقیبی انفرادی غلامحسین کوهی نتیجه نگرفت.
۴- المپیک ۱۹۸۸ سئول

دوچرخه سواری جاده در این دوره هم با 6 نفر راهی سئول شد. ایرج امیر 
آخوری پنجاه و ششم شد. سیامک صفرزاده به عنوان نفر نود و سوم از خط 
پایان گذر کرد. محمدرضا باجول مسابقه را تمام نکرد. در ماده تایم تریل تیمی 

تیم ایران بیست و سوم شد.
در بخش دوچرخه سواری پیست در ماده یک کیلومتر تایم تریل انفرادی جلیل 
افتخاری در رده بیست و هفتم ایستاد و در ماده دور امتیازی بیست و نهم شد. 

و در ماده تعقیبی انفرادی مصطفی چایچی نتیجه نگرفت.
۵- المپیک ۱۹۹2 بارسلونا

در این دوره ایران هم در بخش جاده و هم پیست درالمپیک حاضر شد. حسین 
اسلامی، خسرو قمری و حسین محمودی هیچکدام موفق نشدند مسابقه را 

تمام کنند. در ماده تایم تریل تیمی تیم ایران بیست و یکم شد.
در ماده یک کیلومتر تایم تریل محمدرضا بنا در رده بیست و هشتم ایستاد. 
در ماده تعقیبی انفرادی مهرداد افشاریان بیست و پنجم شد و در ماده تعقیبی 
تیمی، تیم کشورمان نوزدهم شد. در ماده دور امتیازی مجید ناصری موفق به 

اتمام مسابقه خود نشد.
۶- المپیک 2۰۰۰ سیدنی

حسین عسگری و احد کاظمی تنها نمایندگان ایران در بخش استقامت جاده 
مسابقه را تمام نکردند.

۷- المپیک 2۰۰۴ آتن
عباس سعیدی تنها و امیر زرگری در بخش استقامت جاده مسابقه را تمام 

نکردند.
در بخش پیست رکابزنان آخرین حضور خود را در بازیهای المپیک ثبت کردند 
و پس از این دوره ایران هرگز نماینده ای در این بخش المپیک نداشت. در 
ماده تعقیبی انفرادی حسین عسگری در دور مقدماتی پانزدهم شد و به نیمه 
نهایی راه نیافت. در ماده دور امتیازی هم مهدی سهرابی مسابقه را تمام نکرد.

۸- المپیک 2۰۰۸ پکن
حضور ایران در این دوره در بخش استقامت جاده بود. حسین عسگری در 
سومین حضور المپیکی خود پنجاه و یکم شد و این آخرین باری بود که نماینده 
دوچرخه سواری کشورمان موفق به عبور از خط پایان رقابت های بخش جاده 
المپیک گردید و بهترین نتیجه رکابزنان هم در بخش استقامت جاده برای 
ایران ثبت شد. قادر میزبانی در رده هفتاد و هشتم ایستاد و مهدی سهرابی 

هم مسابقه را تمام نکرد.
در بخش تایم تریل انفرادی استقامت جاده، حسین عسگری سی و چهارم شد.

۹- المپیک 2۰۱2 لندن
دوچرخه سواری جاده در این دوره سه نماینده در المپیک اروپایی خود داشت که 
هر سه نماینده ایران نتیجه ای در بخش استقامت جاده نگرفتند. علیرضا حقی، 
مهدی سهرابی و امیر زرگری مسابقه را تمام نکردند. در ماده تایم تریل انفرادی 

هم علیرضا حقی در رتبه سی و ششم قرار گرفت.
۱۰- المپیک 2۰۱۶ ریو

دوچرخه سواری جاده 3 نفر نماینده در المپیک برزیل داشت. قادر میزبانی، آروین 
معظمی گودرزی و صمد پورسیدی مسابقه را تمام نکردند. در ماده تایم تریل 

انفرادی هم قادر میزبانی در جایگاه سی و یکم قرار گرفت.
۱۱- المپیک 2۰2۰ توکیو

دوچرخه سواری جاده در این سال تنها یک نماینده در بخش استقامت جاده 
داشت. سعید صفرزاده در بخش استقامت مسابقه را تمام نکرد و در بخش تایم 

تریل انفرادی سی و پنجم شد.
۱2- المپیک 2۰2۴ پاریس

ایران در این دوره از بازیها با تک رکاب خود، علی لبیب در مسابقات بخش 
استقامت جاده شرکت می کند. تنها رکابزن ایران در مسابقات استقامت جاده 
دوچرخه سواری در المپیک پاریس، در روز شنبه 13 مردادماه از ساعت 12:30 

مسابقه خود را در این بازیها آغاز خواهد کرد.

تقوی: امیدوارم شاهد شروع تحولی بزرگ در والیبال زنان باشیم
سید میلاد تقوی رئیس فدراسیون والیبال در نشستی با »لی دو هی« 
درخصوص تیم ملی والیبال زنان و انتظارات فدراسیون از این سرمربی به 
گفت وگو پرداخت.به گزارش مهر، میلاد تقوی رئیس فدراسیون والیبال 
امروز )شنبه 30 تیرماه( نشستی با سرمربی جدید تیم ملی والیبال زنان 
ایران داشت که به همراه فریبا محمدیان نایب رئیس بانوان به دفتر تقوی 
آمدند. در این نشست طرفین انتظارات و برنامه های خود را برای تیم ملی 
و رشد و توسعه والیبال زنان ایران تشریح کردند.در ابتدای این نشست 
سید میلاد تقوی ضمن خوشامدگویی به سرمربی جدید تیم ملی والیبال 
زنان خطاب به وی گفت: امیدوارم همه چیز برای شما فراهم بوده باشد. 
خاطره خیلی خوبی از مربیان کشور کره در ایران داریم و شروع تحول 
والیبال ایران با حضور یک مربی بسیار خوب کره ای در ایران گره خورد. 
شما خیلی خوب این مربی بزرگ )پارک کی وون( را می شناسید. امیدوارم 
حضور شما شروع یک تحول بزرگ در والیبال زنان ایران باشد.وی ادامه 
داد: کار بسیار سختی پیش رو دارید به این دلیل که یکی از اهداف جدی 
فدراسیون توسعه والیبال زنان ایران است. مطمئن باشید که برای رسیدن 
به این هدف تلاش می کنیم که بهترین شرایط را برای شما فراهم کنیم. 
فریبا محمدیان یکی از بهترین مدیران ورزش کشور در کنار شما هستند. 
مدیریت ایشان فراتر از والیبال است و حضورشان برای شما یک فرصت 

طلایی است و می تواند خیلی به شما کمک کند. اعتقاد دارم که بانوان 
ایران ظرفیتی بیش از این دارند و برای این که این ظرفیت شکوفا شود 
باید همه در کنار هم باشند. همه بازیکنان تیم های ملی زنان برای ما 
مانند دخترانمان عزیز هستند. شما اینجا نیستید که تنها مسئله فنی آن ها 
را ارتقا دهید از شما توقع دارم مانند یک مادر برای پرورش آن ها در 
همه ابعاد کمک کنید.رئیس فدراسیون والیبال با تاکید بر این که بهترین 
دختران دنیا در ایران حضور دارند، عنوان کرد: کار با دختران ایرانی بسیار 
ساده است، چون بسیار فرمان پذیر و در چهارچوب و برنامه هستند. تشنه 
برد و پیشرفت هستند و این زمینه را برای پیشبرد اهداف شما آماده 
می کند. باز هم به شما خوشامد می گویم و امیدوارم روزهای خوبی در 
والیبال زنان ایران داشته باشید و برای همه دختران سرزمین و شما آرزوی 
موفقیت می کنم.در ادامه این نشست فریبا محمدیان نایب رئیس بانوان 
فدراسیون هم ضمن خوشامدگویی به »لی دو هی« گفت: خوشحالم که 
شما بسیار علاقمند هستید که در این فضا برای والیبال ایران همکاری 
داشته باشید. خوشبینم که کمک های شما می تواند بر والیبال دختران 
ایران بسیار اثرگذار باشد.»لی دو هی« هم در این نشست ضمن تشکر 
از فرصتی که به وی داده شده اظهار کرد: از این که فرصتی یافتم که 
به دختران ایران آموزش دهم و از تجاربم استفاده کنم خوشحالم. برای 

اولین بار در کشور کره جنوبی یک خانم را به عنوان سرمربی به ایران 
فرستادند و خیلی از این بابت هیجان زده هستم. خیلی دوست دارم زودتر 
بازیکنان را ببینم و با آن ها صحبت کنم. بازیکنان ایرانی خیلی پرتلاش 
و آماده یادگیری هستند. خیلی راحت می توانیم با این بازیکنان پیشرفت 
کنیم. تمامی تجاربم را در اختیار بازیکنان قرار می دهم تا تیمی مرتب در 
سطح آسیا و جهان آماده کنیم. هر کس کارش بهتر باشد برای حضور در 
تیم ملی انتخاب خواهد شد.در ادامه این نشست رئیس فدراسیون والیبال 
گفت: مسؤولیت ایشان تنها محدود به والیبال بزرگسالان زنان نخواهد 
شد و برنامه ریزی برای پیشبرد اهداف والیبال بانوان از پایه تا بزرگسالان 
باعث پیشرفت والیبال زنان خواهد شد. منطقی است که مربیان تیم های 
پایه باید از برنامه های شما اطلاع داشته باشند و در راستای برنامه های 
شما حرکت کنند. توجه به لیگ ها و استعدادیابی یکی از توقعات جدی 
فدراسیون از سرمربی تیم ملی والیبال زنان است. خیلی اعتقادی به تغییر 
تحول سریع و پشت سر هم ندارم و امیدوارم اوضاع به گونه ای پیش برود 
که همکاری طولانی مدتی با شما داشته باشیم. خیلی زود وارد عمل 
شوید و منتظر تحولات هستیم هرچند تحول به زمان نیاز دارد اما باید 
روند صعودی را ببینیم. از دکتر محمدیان درخواست می کنم خیلی سریع 

شرایط را برای اولین اردو فراهم کند.
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نمایندگان مازندران در مجلس 
خبرگان بانی خیر شدند

جزئیات نامه منظور به مخبر 
در مورد حذف ارز ترجیحی 

واردات برنج

یک لحظه تاریخی در سازمان ملل
 تاسیس یک گروه کاری غیررسمی 

درباره تحریم های شورای امنیت

علم الهدی تکلیف روشن کرد

در  برنامه وبودجه  سازمان  رئیس  منظور«  »داود 
نامه  خود به سرپرست رئیس جمهور پیشنهاد داد با 
توجه به افزایش تولید برنج در کشور و نیز افزایش 
واردات در سال های گذشته ارز ترجیحی 28500 

تومانی واردات برنج حذف شود.
داوود  دیارمیرزا،  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
طی  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس  منظور، 
که  جمهوری  ریاست  سرپرست  با  مکاتبه ای 
رونوشت آن به رئیس دفتر رئیس جمهور و وزیر 
خصوص  در  است،  شده  ارسال  کشاورزی  جهاد 
ترجیحی  ارز  حذف  از  بعد  برنج  قیمت  وضعیت 
28500 تومانی نوشته است، قیمت برنج وارداتی 
برنج  قیمت  به  تومانی  ارز 28.500  از حذف  بعد 
هندی در بازار آزاد خواهد رسید. همچنین حذف 
برنج  قیمت  تغییر  در  زیادی  تأثیر  ترجیحی  ارز 

داخلی نخواهد داشت.
ارز  حذف  است  آمده  مکاتبه  این  انتهای  در 
ترجیحی واردات برنج عملًا نباید تأثیر چندانی بر 

افزایش قیمت بر بازار داخلی داشته باشد.

کاری  گروه  یک  تاسیس  قطعنامه ای   : ایرنا 
امنیت  شورای  تحریم های  درباره  غیررسمی 

شد. تصویب 
به  قطعنامه ای  ملل  سازمان  امنیت  شورای 
غیررسمی  کاری  گروه  یک  تاسیس  منظور 
بررسی  و  نهاد  این  تحریم های  درباره 
این  فهرست  این  از  خروج  برای  درخواست ها 
این  پیش نویس  کرد.  تصویب  محدودیت ها 
ارائه شده بود  قطعنامه از سوی مالت و آمریکا 
15 عضور شورای  آرای  اتفاق  به  و جمعه شب 

به تصویب رسید. امنیت 
کاری  گروه  یک  قطعنامه،  این  اساس  بر 
غیررسمی برای بررسی مسائل و مشکلات کلی 
تحریم  کمیته های  از  و  شده  تشکیل  تحریم ها 
دستورالعمل های  در  شده  خواسته  ملل  سازمان 
مکانیسم  از  همچنین  و  کنند  بازنگری  خود 
حمایت  تحریم ها«  رفع  برای  کانونی  »نقطه 
 2006 این مکانیسم که سال  است. طبق  شده 
امنیت  شورای   1۷30 قطعنامه  اساس  بر  و 
رژیم  از  خروج  برای  درخواست ها  شد،  ایجاد 

تحریم های سازمان ملل بررسی خواهد شد.
برای  غیررسمی  کاری  گروه  این،  بر  علاوه 
شامل  تحریم ها  به  مربوط  مسائل  بررسی 
 2 دستکم  و  بود  خواهد  امنیت  شورای  اعضای 
بار در سال تشکیل جلسه خواهد داد. همچنین، 
اعضای  توافق  با  می توان  لزوم  صورت  در 
حضور  به  نیز  را  کشورها  سایر  امنیت،  شورای 

در این جلسات دعوت کرد.
دائم  سفیر  و  نماینده  معاون  وود  رابرت 
قطعنامه  این  تصویب  ملل  سازمان  در  آمریکا 
که  گفت  و  خواند  تاریخی«  »لحظه ای  را 
به  را  خود  »تعهد  آن  تصویب  با  جهانی  جامعه 
ارزش هایی همچون شفافیت و انصاف در روند 

داد.« قطعنامه ای سازمان ملل نشان 
معاون  پولیانسکی  دمیتری  دیگر،  سوی  از 
ملل  سازمان  در  روسیه  دائم  سفیر  و  نماینده 
در  سازنده  رویکردی  مسکو  که  کرد  اظهار  نیز 
این  که  افزود  داشت.وی  قطعنامه  این  تهیه 
از  استفاده  به  مربوط  مشکلات  همه  قطعنامه 
اما  نمی کند  رفع  را  ملل  سازمان  تحریم های 
»گامی  قطعنامه  این  که  است  امیدوار  روسیه 
زمینه  این  در  اقدامات  و  باشد  در مسیر درست 

باشد.« ادامه داشته 

رییس جمهور منتخب در نشست با رؤسای ستادهای اصولگرا:
مردم به نگاه بسته و تمامیت خواه رای ندادند ؛ نمی توان با حرف یک نفر توده مردم را بهم ریخت

هادی حق شناس تاکید کرد؛ تجربه خوب سال های 92 تا 96 دولت یازدهم در دولت 
چهاردهم تکرار شود

رئیس جمهور منتخب ایران گفت: همه مشکلات و دعواها سر این است که »من 
رئیس شوم« و دعوا بر سر نفسانیت است برای همین ما در دولت جدید شاخص 

تعیین کردیم و هر کسی که بر اساس شاخص ها وزن بیشتری دارد بالا می آید.
به گزارش خبرنگار معین  دکتر مسعود پزشکیان رئیس جمهور منتخب صبح امروز 
جمعه 2۹ تیرماه در نشست با روسای ستادهای اصولگرا، با بیان اینکه حضور شما 
در اینجا لطف خداست، گفت: در این مدت همه شما دست به دست هم دادید تا 
مردم پای صندوق بیایند. بنده بارها گفته ام؛ آمدنم به این جهت بود که نظام را در 

خطر می دیدم.
وی با اشاره به اینکه در دوره  های دیگر، انتخابات ریاست جمهوری معمولا با شور 
و حال همراه بود و رای دهندگان عده ای را با خود به پای صندوق رای می کشاندند، 
تصریح کرد: متاسفانه این دوره تحریم های وسیعی در جهت عدم حضور مردم پای 

صندوق رای وجود داشت.
پزشکیان افزود: در دور دوم انتخابات مجلس تنها 8 درصد حضور پیدا کردند و این 
مقدار مشارکت خیلی خطرناک بود و در صورتی که حضور مردم در انتخابات ریاست 
جمهوری هم اینگونه پیش می رفت، شرایط نامطلوبی حاکم و کل نظام زیرسوال 

می رفت.
وی تاکید کرد: در این شرایط برخی به من گفتند! چرا می گویید آمده ام تا مردم پای 
صندوق رای بیایند؟ مثل این می ماند که شما نیامدید رئیس جمهور شوید، اما من 
معتقد بودم اگر مردم بیایند بنده رئیس جمهور می شوم پس قطعا باید مردم پای 

صندوق می آمدند.
آقای پزشکیان با اشاره به اینکه مردم به نگاه بسته و تمامیت خواه رای ندادند، 
گفت: با توجه به شرایطی که وجود داشت بنده می توانستم رئیس جمهور نشوم زیرا 
عده ای بودند که یکسره رای ثابت داشتند. اما به لطف خدا مردم به صحنه آمدند و 

به آنها رای ندادند.
وی افزود: این گروه نگاهی بسته و تفکری تمامیت خواه داشتند و فقط یک گروه 
و یک جناح را می دیدند و نتیجه فعالیت این گروه بدتر شدن هر روزه روند تمام 
مسائل کشور بود و کسانی که به نظام پایبند بودند و حتی انقلابی ها کنار می کشیدند.

وی بیان داشت: وقتی این طیف افرادی مثل ما را نمی پذیرند بقیه را چطور می خواهند 
بپذیرند. ولی نکته اینجاست که اگر در صحنه هم نباشند ممکلت اداره نمی شود زیرا 
در واقعیت ممکلت با من تنها اداره نمی شود و این نکته کاملا روشن است. به همین 

دلیل بنده اعلام کردم که نامه بزنید و افراد را جمع کنید.
رییس جمهور منتخب با تاکید بر به کارگیری افکار و سلایق مختلف گفت: قرار بود 
طبق شاخصه ها کار را ادامه دهیم و کسانی که نسبت به آن اعتراض دارند؛ یکی از 
شاخصه ها را اضافه یا یکی را حذف کنند و اگر هم شاخص درست است طبق آن 
افراد را معرفی کنید. بنده به تمام افراد از جمله آقای قالیباف، رضایی و حتی جلیلی 
هم گفتم افرادتان را معرفی کنید. اگر معتقدید شاخصی ضعیف است شما شاخص 
دیگری بگویید تا اضافه کنیم. طبق این شاخص ها همه افراد را جمع می کنیم و از 

میان آن ها بهترین ها را انتخاب می کنیم، با این روش دستمان پر است.
وی با اشاره به اینکه افراد طبق شاخص ها انتخاب می شوند، تصریح کرد: با توجه به 
اینکه ما در این 40 سال طبق یک نظم به افراد سمت ندادیم، امروز دچار یکسری 
مشکلات شدیم اما در دوره جدید می خواهیم بر طبق شاخص  های تعریف شده 

افراد را انتخاب کنیم. اینکه بنده گفتم حزبی نیستم دلیل بر این نیست که حزب نباید 
باشد برعکس حزب باید وجود داشته باشد، توسعه اجتماعی با وجود حزب ها شکل 
می گیرد. ما نه تنها باید زبان همدیگر بلکه زبان دنیا را بفهمیم و برای مثال هر فردی 
به زبان های بیشتری تسلط دارد توانمندتر است، این به عنوان شاخص توانمندی های 

فردی در نظر گرفته می شود.
رییس جمهور منتخب در نشست با روسای ستادهای اصولگرا، گفت: آیا گروههای 
مهندسین ، تجار ، صنعت گران و… با هم یک طبقه واحد دارند؟ و آیا آنها هدف 
مشخصی برای زندگی کردن دارند؟ یا نه. متاسفانه همه فقط دنبال یکسری منافع 
هستیم و با سیستم  کاری نداریم. کشور ما از نظر اجتماعی به این توسعه نرسیده است 
و متاسفانه هیچ حزبی نیز به این هدف نرسیده و در این شرایط به بنده هم می گویند 
چرا حزبی نیستید؟ بنده وارد هیچ حزبی نشدم چون دیدم هیچ حزبی برنامه ای ندارد. 
مجموعه دیدگاه ها و افراد باید در حزب باهم جمع شوند و بگویند اگر ما به قدرت 
رسیدیم؛ مثلا این سیاست آموزش و پرورشی یا درمانی یا خارجی را در این ممکلت 

پیاده خواهیم کرد.
وی ادامه داد: می گویند مشکل در مدیریت کشور است، اصلا مگر این افرادی که 
روی کار آوردند، مدیر بودند یا علم و حتی مهارت آن را داشتند؟ قطعا اینگونه نبوده 
است. اصلا کدام بخش را درست کردند و آن مدینه فاضله ای که می گویند، کجا 

است؟ بنده همینم، صاف و ساده اما آیا شما آن که می گویی هستی؟
وی درباره برخی انتقادها که» پزشکیان برنامه ای برای دولت ندارند«، گفت: بنده 
در انتخابات گفتم برنامه ام سیاست های کلی مقام معظم رهبری است و برخی ها در 
انتخابات به بنده گفتند شما برنامه ندارید، و تعریفی هم از برنامه نمی توانید ارائه دهید، 
اما قطعا بنده بهتر از آنان می دانم برنامه چیست. بنده دوره های مختلف در انگلستان، 
آمریکا، سوئیس و …دیدم و مدیریت هم کردم، پس می دانم برنامه چیست اما شما 
چگونه خارج از سازمان برای درون سازمان برنامه می نوشتید؟ در کجای دنیا در خارج 
از یک سازمان برای داخل سازمان برنامه می نویسند و آیا اصلا چنین چیزی امکان 
پذیراست؟ حداقل یک رفرنس یا یک کتاب معرفی کنید و مدام هم این جمله را 
تکرار می کردند. طرف می گفت بنده طلا می دهم یا زمین می دهم ، این در شرایطی 
است که ما قانون برنامه و بودجه داریم و طبق این قانون چنین چیزی امکان پذیر 
نیست بعد شما آن طلا یا زمین را از کجا می خواهید بدهید؟ چرا دروغ می گویید. 
اینکه اگر بنده رئیس جمهور شوم می توانم قانون را زیر پا بگذارم و حرف های خودم 

را عملی کنم، بنظر شما امکان پذیر است؟
وی افزود: مشکل کشور ما از همین نکته ها شروع می شود، اینکه علمی عمل 
نمی کنیم و بی مبنا و اصول حرف می زنیم، برای گرفتن رای یکسری حرف ها 
می زنیم اینکه عملی است یا نه اصلا مهم نیست، در هم راستا خیلی هم به بنده فشار 
آوردند که برای گرفتن رای یکسری حرف ها بزنم، وعده بدهم اما بنده وعده ندادم.

آقای پزشکیان در خصوص اینکه باید با توجه به شرایط تصمیم گرفت، گفت: من 
معتقدم باید متناسب با شرایط تصمیم بگیریم. به همین سادگی نمی توان نیروی 
انسانی و رفتار انسان ها را تغییر داد . ابتدا باید مهندسی کنیم بعد تصمیم بگیریم. 
اینکه برخی فکر کنند به بنده دیکته می کنند اشتباه است، بنده شاخص هایی تعیین 

کردم و طبق آنها تصمیم خواهیم گرفت.
وی تاکید کرد: وقتی تصمیم گرفتیم کاری انجام دهیم باید طبق آن هدف و آن راه 
حرف بزنیم و رفتار کنیم و بطور کلی آن راه را برویم اگر کسی نمی خواهد باید کنار 
برود من اعتقاد دارم باید طبق قانون که میثاق مشترک است رفتار کرد، باهم تصمیم 
می گیریم که اینکار را انجام دهیم و اگر کسی قبول ندارد باید کنار رود. اگر بخواهیم 
قانونی را عوض کنیم باید از متخصصان کمک بگیریم. اگر کسی حرفی دارد باید با 
سند و شواهد علمی حرف بزند و اگر کسی حرفی غیر از این بزند پذیرفته نخواهد 

شد. نمی توان با حرف یک نفر توده مردم را بهم ریخت.
رئیس جمهور منتخب در ادامه با بیان اینکه مگر می شود بدون روابط خارجی رشد 8 
درصدی پیدا کرد، گفت: بعضی ها طبق کدام دلیل و شواهد علمی این حرف را می 
زنند. بیش از هزار و چهارصد سال است که اسلام آمده و قرآن را هم داریم ، بعد ما 
این قرآن که حرف خداست را اجرا نمی کنیم، اما بعضی ها تا بحث انتخابات می رسد 
می گویند این برنامه را اجرا می کنیم و به آن جا می رسیم . بین تئوری و عمل فاصله 
زیادی وجود دارد. راحت می توان حرف زد اما موقع عمل می فهمیم به این سادگی ها 
نیست.اصلاحات یک تعبیر روشن دارداما دلیل اینکه این همه حزب درست کردیم 
این است همه می خواهند رئیس شوند و با هم دعوا می کنند و زمانی که نمی توانند به 

یک فهم مشترک برسند هر کسی یک حزب تشکیل می دهد.
پزشکیان تصریح کرد: همه مشکلات و دعواها سر این است که »من رئیس شوم« 
و دعوا بر سر نفسانیت است برای همین ما در دولت جدید شاخص تعیین کردیم 
و هر کسی که بر اساس شاخص ها وزن بیشتری دارد بالا می آید و دیگر دعوایی 

وجود ندارد.
وی ادامه داد: مشکل این است که در کار هم کارشکنی می کنیم، اگر با هم باشیم 
حتی اگر برنامه ضعیف داشته باشیم می توانیم مشکلات را حل کنیم اما اگر برنامه 

قوی ای داشته باشیم اما باهم نباشیم متاسفانه نمی توانیم به اهدافمان برسیم.
پزشکیان در خصوص اینکه بدون پشتوانه وارد میدان انتخابات شد، گفت: خدا 
خواست و بنده به عرصه انتخابات آمدم وگرنه هیچ پشتوانه مالی، حزبی و قوم و 
خویشی نداشتم. رقبا از ما بیشتر امکانات داشتند اما خدا خواست و ما آمدیم البته 
نظر مقام معظم رهبری و دستوراتی که می دادند در رابطه با کنترل صندوق ها قطعا 
تاثیرگذار بود.وی در پایان درباره ی رابطه ی حق و اصلاحات گفت: از ابتدا نیز گفتم 
که برای رسیدن به حق نمی توان بدون اصلاحات قدم برداشت. باید مسیر، نگاه و 
مهارتمان را عوض کنیم و یاد بگیریم که بتوانیم باهم کار کنیم. ما بلد نیستیم به 

صورت تیمی کار و همدیگر را تحمل کنیم و دائم یک جریان راه می اندازیم.

نماینده ادوار مجلس گفت: یکی از مشکلات ما در سال های گذشته این بود 
که سیاست به اقتصاد یارانه نداده بلکه این اقتصاد است که به سیاست یارانه 

داده است.
هادی حق شناس نماینده ادوار اصلاح طلب مجلس و عضو ستاد مرکزی دکتر 
پزشکیان در گفت و گو با ایلنا گفت: ما دو مقطع زمانی داریم که یک مقطع 
زمانی از همین الان شروع شده است و بعد از پیروزی آقای پزشکیان در 16 
تیرماه بازار سرمایه یکپارچه سبز پوش شد و نرخ دلار و سکه کاهش پیدا کرد 
که روند کاهش پیدا کردن برخی از اقلام واقعی اقتصاد مانند سکه و دلار و 
خودرو که در هنگام نااطمینانی در اقتصاد این بازار ها پناه گاه های سرمایه 

بودند همچنان ادامه دارد.
بازار  و  بورس  در بخش  افزایش  افزود:  در مجلس  بندرانزلی  اسبق  نماینده 
سرمایه نشانه های خوبی برای اقتصاد است که بواسطه انتخاب دکتر پزشکیان 

حاصل شده است.
وی بیان داشت: به نظر می رسد دیگر کسی انتظار نداشته باشد که قیمت 

مواردی که نام بردیم افزایشی باشد و یا بازار سرمایه کاهشی باشد .
استاندار اسبق گلستان تصریح کرد: همه انتظار دارند بازار سرمایه افزایشی 
باشد و این علامت های مثبتی است که بازار نسبت به انتخاب آقای پزشکیان 

نشان داد.
وی افزود: برای اینکه از وضعیت فعلی به شرایط با ثباتی برسیمِ و زندگی مردم 
را بهبود ببخشیم و مردم این تغییر را در سفره های خود احساس کنند، بستگی 
به ترکیب دولت و بخصوص تیم اقتصادی آن دارد که چه کسانی در رأس 

بانک مرکزی، سازمان برنامه و بودجه و وزارت اقتصاد قرار گیرند.
حق شناس با بیان اینکه اگر تیمی باشد که بتواند این پیام مثبت و درواقع این 
نسیم که از 16 تیرماه شروع به وزیدن کرده را به بازار انتقال بدهد  می تواند 

منجر به شرایط پایدار و باثبات در اقتصاد ایران شود افزود: به معنای دیگر بازار 
از شرایط عدم اطمینان خارج شود که مستلزم انتخاب تیم اقتصادی مناسب 
است تا بتوانیم تجربه خوب سال های ۹2 تا ۹6 دولت یازدهم را در دولت 

چهاردهم تکرار کنیم.
وی افزود: الگوهایی که در دنیا مطرح هستند کمی با شرایط اقتصادی ایران 
فرق دارد . کشورهای توسعه یافته زیرساخت ها را به اتمام رسانده اند ولی ما 
هنوز در بحث زیرساخت های آموزش، بهداشت و حتی شبکه آب و برق و گاز 
دچار مشکل هستیم و می توان قاطعانه گفت که قسمت اعظم اقتصاد ایران 

دولتی، ناکارآمد و کم بهره ور است.
حق شناس تصریح کرد: دولت باید اقتصاد را به بخش خصوصی یا اصطلاحاً 
و شرکت های  ها  تعاونی  بخش  که شامل  نماید  واگذار  مردمی  بخش  به 

خصوصی می شود.
وی ادامه داد: تا زمانیکه دولت یعنی شرکت ها و نهادهای دولتی سهم خود را 

از اقتصاد کم نکنند ، مردم و بخش خصوصی سهم شان را در اقتصاد افزایش 
ندهند نباید انتظار بهبود واقعی و مستمر داشت.

حق شناس با بیان اینکه مدل مناسب این است که سهم دولت در اقتصاد کم، 
سهم مردم و بخش خصوصی زیاد، مداخله دولت کاهش، ارتباط و استفاده از 
تکنولوژی های روز دنیا افزایش و قیمت گذاری دستوری حذف شود ، افزود: 

این مدلی است که می تواند ما را از شرایط فعلی عبور دهد.
وی با اشاره به کمبود شدید بازار سرمایه افزود: در برنامه 5 ساله هفتم توسعه 
اگر می خواهیم رشد اقتصادی 8درصدی تحقق یابد، باید سالی 200 میلیارد 
دلار سرمایه گذاری داشته باشیم که از طریق منابع بانکی، منابع شرکتها یا از 

طریق فروش نفت قابل تحقق نیست.
این کارشناس اقتصادی تصریح کرد: هم اکنون در میدان های نفتی و گازی 
دوم  نیمه  در  میادین  این  اکثر  که  چرا  هستیم  ای  عدیده  مشکلات  دچار 
عمرشان به سر می برند، پس ناچاریم از تکنولوژی  روز دنیا برای احیای آنها 

بهره گرفته تا بتوانیم از تکنولوژی  و سرمایه روز دنیا استفاده کنیم.
معاون سابق سازمان بنادر و دریانوردی کشور افزود: یکی از مشکلات ما در 
سال های گذشته این بود که سیاست به اقتصاد یارانه نداده بلکه این اقتصاد 

است که به سیاست یارانه داده است.
وی افزود: اینکه می گوییم تحریم ها را دور میزنیم و یا نفت را با قیمت کم 
می فروشیم یا به دلیل تحریم ها و تنش های منطقه ای کالای خودمان را 

گران وارد میکنیم، محصول بخشی از سیاست خارجی ما است.
حق شناس گفت: اگر سیاست خارجی ما در خدمت اقتصاد باشد طبیعی است 
که هزینه اداره کشور کمتر خواهد شد، به عبارت دیگر راهبرد ما در منطقه باید 

به گونه ای باشد که تجارتمان به روال عادی صورت بگیرد.

رضوی  خراسان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
زندگی  های  عرصه  در  امروز  کرد:  خاطرنشان 
اجتماعی ما، غرب و آمریکا دشمن ملت و اسلام 

و انقلاب هستند.
سید احمد علم الهدی در خطبه سیاسی نماز جمعه 
این هفته که با حضور پرشور زائران و مجاوران 
در حرم مطهر رضوی برگزار شد، ضمن تقدیر از 

احساسات پرشور امت ولایتمدار در گرامیداشت شعائر حسینی محرم 1403 اظهار کرد: در 
آموزه های کربلا، نکات و درس هایی وجود دارد که میتواند در شرایط کنونی سیاست ما الگو 
و معیار باشد. آموزه راهبردی این است که دشمن، دشمن است و هیچگاه نباید به دشمن 
اعتماد کرد. درس کربلا و سیره همه اهل بیت)ع( این بود که اگر کسی جنایتی کرد، باید 
پشیمان شود. تاریخ هم گواهی می دهد به جز عبیدالله، همه اشقیای کربلا بعداً از کرده خود 

پشیمان شدند.
ایشان افزود: شما یک نمونه همین زیارت عاشورا را ببینید. اگرچه عبارات سلام هم داریم اما 
روشن است تعابیر لعن بسیار بیشتر از سلام است و نشان می دهد عداوت ورزیدن با دشمن 

چه قدر اهمیت دارد.
رؤیای موهوم سازش

نماینده ولی فقیه در استان خراسان رضوی خاطرنشان کرد: امروز در عرصه های زندگی 
اجتماعی ما، غرب و آمریکا دشمن ملت و اسلام و انقلاب هستند. هیچ وقت هم دشمنی 
اینها کم نمی شود و بر ما هم تکلیف است هرگز با اینها کنار نیاییم، سازش نکنیم و تصور 
تفاهم هم نداشته باشیم. عزیزان من، رهبر معظم انقلاب تصریح دارند که طرف دروغگوست. 
بدعهد است. خنجر از پشت می زند. در همان حالی که دارد با یک دست، دست می دهد، در 

دست دیگرش یک سنگ می گیرد به سر طرف مقابل بزند.
ایشان ادامه داد: برادران، عزیزان من، هویت غرب این است. نه فقط آمریکا، اروپایی ها هم 
همینطور هستند. اینها از بعد جنگ جهانی دوم با ما دشمن شدند و تا به امروز هم تغییری در 
رویه نداشته اند. به همین دلیل است که می گوییم اساس سیاست خارجی باید براساس منافع 
ملی باشد. چون دشمن، دشمن است. آن ها اگر بدانند حتی می توانند سرعت پیشرفت ما را 

کُند کنند، دریغ نخواهند کرد.
استقلال تصمیم گیری، مبنای تحقق عزت دیپلماسی

امام جمعه مشهد تصریح کرد: امروز در نماز جمعه شاهد حضور شماری از عزیزان عضو در 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی هستیم. به این برادران 
گرامی خیرمقدم عرض می کنیم و تأکید داریم برای متولی سیاست خارجی کسی را تأیید 
نکنند که بی توجه به آموزه های کربلا باشد و سیاست خارجی کشور را براساس وعده و 
نگاه دشمن ملت تنظیم کند.ایشان تأکید کرد: در سند چشم انداز 20 ساله ای که به امضای 
رهبر معظم انقلاب هم رسیده و انتهای آن در سال 1404 است، سیاست خارجی در قالب 
سه اصل عزت، حکمت و مصلحت تجلی پیدا کرده و تأکید شده عزت در صورتی فراهم می 
شود که دیپلماسی چه در مقیاس خرد و چه کلان، مستقل از نظرات و سیاست های شرق 
و غرب باشد. مسئولان این حوزه باید به داخل متکی باشند و اجازه ندهند سیاست گذاری 
های خارجی بر تصمیم گیری هایشان اثر بگذارد.آیت الله علم الهدی گفت: تنها کشوری 
که خودش برای خودش تصمیم می گیرد، ایران است. در هر مملکتی در عالم که ببینید، 
هیچ ملتی به اندازه مردم ایران در تعیین سرنوشت خود دخالت ندارند؛ حتی خود آمریکا که 
مهد قدرت است. این عزتی است که باید از آن پاسداری شود. عزیزان ما در سیاست خارجی 
چشمشان به دشمن نباشد که او چطور می گوید، چطور می بیند و چطور رفتار می کند. 

دشمن، دشمن است. این آموزه عاشوراست و نباید این را فراموش کنیم.
نباید ساده لوح باشیم

نماینده ولی فقیه در استان خراسان رضوی در تشریح دو اصل حکمت و مصلحت به عنوان 
راهبردهای اصلی سند چشم انداز سیاست خارجی اظهار کرد: در تفسیر حکمت، مقام معظم 
رهبری فرموده اند رفتار و گفتار ما خردمندانه باشد. باید از ساده لوحی ها اجتناب کرد. به دور از 
حکمت است سانتریفیوژها را مثل حلبی جمع آوری کنیم فقط به این دلیل که بتوانیم با وزیر 

امور خارجه آمریکا دست بدهیم و در خیابان قدم بزنیم.
ایشان افزود: به دور از خرد است نان و آب ملت را به سیاست خارجی ربط بدهیم. اگر کاری 
بکنید مشکل نان با رفع تحریم برداشته شود، آن ها به قدری فشار می آورند همان نان ملت 
هم بریده شود. آن ها اگر بدانند ما با تحریم تحت فشار قرار می گیریم، قطعاً آن را تشدید 
خواهند کرد. شما دیدید بیش از هزار تحریم مضاعف در جریان پیگیری مذاکرات برجامی 

بر کشور تحمیل شد.
جهان غرب، دشمن همیشگی ملت ایران

عضو مجلس خبرگان رهبری ضمن جریان شناسی ساختار دستگاه دیپلماسی در سال های 
اخیر خاطرنشان کرد: برادران و خواهران، این را توجه کنید که در دولت های گذشته، هر 
دولتی که با رهبر معظم انقلاب زاویه پیدا کرد، مبنای اختلاف نظر از سیاست خارجی به 
وجود می آمد. خیلی ها بودند می خواستند سیاست خارجی کشور را براساس نظر کارشناسان 
از غرب برگشته خودشان تنظیم کنند اما به دلیل اینکه مخالف منافع ملی بودند، شکست 

خوردند.
ایشان ادامه داد: مصلحت در سیاست خارجی یعنی ما در مسیر صعود به قله ممکن است با 
موانعی مواجه شویم اما همین که برگردیم و راه بهتری انتخاب کنیم، این مصلحت است. قله 

و مقصد حرکت ما نیز زمینه سازی برای ظهور حضرت بقیه الله الاعظم)عج( است.
امام جمعه مشهد ابراز امیدواری کرد: امیدواریم در سالهای آینده شاهد تکرار برخی اشتباهات 
گذشته نباشیم. اصل مبنا این است که کل غرب با ما دشمن است. عزیزان ما در سیاست 
خارجی چشمشان به دهان دشمن نباشد. از قبل جنگ جهانی دوم، اینها با الجزایر، عربستان، 
مسلمانان هند، پاکستان و افغانستان چه کردند؟ با ملت خودمان چه کردند؟ ربع قرن بر این 
کشور تسلط داشتند، چه بسیار جنایت ها، کشتارها و جسارت ها در این زمان صورت گرفت؟ 
پیشرفت زمانی حاصل می شود که غرب را به تمام معنا دشمن خود بدانیم، به خودمان باور 
پیدا کنیم و هرگاه قصد تعامل با آن ها هم داشتیم، بنا را بر این بگذاریم با دشمن طرف 

شده ایم.


